
Καλή χρονιά και 
καλούς αγώνες

 5

Συναντήσεις  
για τροχαία και 
εγκληματικότητα

 18 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΝΟΥΣΗΣ
Προτάσεις για 
την αστυνομική 
εκπαίδευση  11

Απαντήσεις για 
την αυτοδίκαιη 
αργία  6

Πειράματα  
με συνοριακές 
υπηρεσίες  14

Υποκριτική στάση 
ορισμένων ΜΜΕ

 16

Γιοφύρι της 
Άρτας το ΥΦΕΚΑ 
Κορίνθου  17

Αντιδράσεις για 
τις υπερεξουσίες 
της αστυνομίας

 19

Νέα     Αστυνομία
www.poasy.grΔεκέμβριος 2014

Τεύχος 89 / Κ 3077
Μηνιαία έκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Αστυνομικών Υπαλλήλων 

(Αστυνομικού προσωπικού κάθε βαθμίδας)

Ν/Α ΑΤΤΙΚΗ
Συνάντηση για τους 
πυροτεχνουργούς

 15

Τρισάγιο για τους 
αδικοχαμένους 
αστυνομικούς

 17

Συμπόσιο για  
την πολιτειακή 
-πολιτική παιδεία

 19

Φιλοδώρημα  
το εκλογικό 
επίδομα

 6

Δίκαιη 
αντιμετώπιση  
της υπερεργασίας

 14

ΧΡΗΣΤΟΣ ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΔεΝ εΙΝΑΙ ΛΥΣΗ μΟΝΟ ΟΙ κΑΤΑΡΓΗΣεΙΣ ΥΠΗΡεΣΙΩΝ  7

ΦΛΩΡΙΝΑ
Πλατεία Ηλία 
Κωστένη  18

εΑΣΥ ΑΘΗΝΩΝ
Πρόγραμμα 
θωράκισης όλων 
των αστυνομικών 

 16

καταδίκη της φρίκης και 
συμπαράσταση στα θύματα  6

ΟμΙΛΙεΣ ΣΥΝεΔΡΩΝ ΣΤΟ 24ο ΠΑΝεΛΛΑΔΙκΟ ΣΥΝεΔΡΙΟ ΤΗΣ ΠΟΑΣΥ  8-13

κΑΤΩ ΤΑ ΧεΡΙΑ 
ΑΠΟ ΤΟ
ΤεΑΠΑΣΑ

  Δίμηνη παράταση με το βλέμμα  
στραμμένο στις πολιτικές εξελίξεις
  Συνεχίζουμε τον αγώνα για τη διάσωση  
του ασφαλιστικού μας φορέα  4-5



2 επικαιροτητα ΝέαΑστυνομία
δεκεμβριοσ 2014

ΛΕΥΚΟΡΩΣΙΑ
Η Τροχαία της 
Λευκορωσίας στην 
περιοχή Grodno, 
κυκλοφόρησε ένα 
ημερολόγιο του νέου 
έτους, με αληθινές 
αστυνομικίνες. Τα 
όργανα της τάξης που 
νοικοκυρεύουν τους 
δρόμους της πόλης 
τους, πόζαραν με 
περισσή χάρη στο φακό 
ενώ κάποιοι μίλησαν 
και για  κιτς στοιχεία.

SMS
Συναδέλφισσες 
και Συνάδελφοι
Είμαστε εδώ παρόντες 
στις επάλξεις του αγώνα, 
με πλήρη συνείδηση των 
ευθυνών και των δυσκο-
λιών του ρόλου μας. Συ-
νεχίζουμε να δίνουμε τις 
μάχες που απαιτούνται 
για να μην υπάρξουν άλ-
λες ακυρώσεις των κατα-
κτήσεών μας σε θεσμικό 
και οικονομικό επίπεδο, 
αλλά και για να αποκτή-
σουμε ξανά όσα μας 
αφαίρεσαν βίαια και ετσι-
θελικά. Όσο υπονομεύε-
ται η αξιοπρέπεια και το 
αξιόμαχο του Έλληνα 
αστυνομικού και τίθεται 
σε κίνδυνο η εσωτερική 
ασφάλεια του τόπου θα 
ήταν παράλογο, το συνδι-
καλιστικό μας κίνημα να 
μην πρωτοστατεί και να 
μην αποκαλύπτει τους 
βασικούς υπαίτιους αυ-
τής της κατάστασης.

Εκδοση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας 
Αστυνομικών Υπαλλήλων που έχει  
στις τάξεις της 58 πρωτοβάθμιες 

οργανώσεις και 40.000 μέλη
www.poasy.gr

poasy@otenet.gr
neaastynomia@poasy.gr
Αθήνα, Μεσογείων 96, Τ.Κ. 115 27

Τηλ.: 210 7770.685, Fax: 210 7770.682

Εκδότης
Χρήστος Φωτόπουλος

Υπεύθυνος έκδοσης 
Χρήστος Τριγώνης 

Γραμματέας Δημοσίων Σχέσεων 

Συντακτική Ομάδα
Νικόλαος Καραδήμας

Βασίλειος Κωνσταντόπουλος 
Ευάγγελος Μυλωνάς 

Βασίλειος Όσσας

Σχεδιασμός - Σελιδοποίηση
dnt creative

Φιλμ - Εκτύπωση
Α.Ε. Τυποεκδοτική

Λεύκης 134, 145 65 Κρυονέρι

Τα ενυπόγραφα άρθρα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τις θέσεις της ιδιοκτησίας 
ή της σύνταξης της Νέας Αστυνομίας

Ηενίσχυση της Δ.Α. Ηρακλεί-
ου με προσωπικό της Δ.Α. 
Λασιθίου για την πραγματο-

ποίηση              μεταγωγών από Ηρά-
κλειο προς Πειραιά αποτέλεσε και 
πάλι αντικείμενο αλληλογραφίας 
της ΕΑΣΥ Λασιθίου με τον Γενικό 
Περιφερειακό Αστυνομικό Διευθυ-
ντή Κρήτης.

«Κύριε Γενικέ. Για μία ακόμα φο-
ρά, αναγκαζόμαστε να εκφράσουμε 
την έντονη δυσαρέσκειά μας, για 
την προκλητική καταστρατήγηση 
του Π.Δ. 173/2013 και μάλιστα περί-
οδο εορτών, όπου, αφενός μεν οι 
υπηρεσιακές ανάγκες είναι αυξη-
μένες, αφετέρου δε, η έλλειψη προ-
σωπικού μεγαλύτερη, λόγω των 
προγραμματισμένων κανονικών 
αδειών», σημειώνεται σε σχετικό 
έγγραφο. «Παρ’ όλα αυτά, αντί να 
ανταλλάσουμε ευχές και μηνύματα 
αισιοδοξίας για το νέο έτος, όμοια 
με αυτά που αναφέρετε στις ευχε-
τήριες κάρτες σας, που μας παρα-
δώσατε κατά την επίσκεψή σας στις 
Υπηρεσίες του Νομού την ημέρα 
των Χριστουγέννων, επανερχόμα-
στε για να θίξουμε ένα θέμα, που 
τόσο τηλεφωνικά όσο και σε κατ’ 
ιδίαν συζητήσεις που είχαμε, μας 
είχατε δηλώσει πως θα δώσετε λύ-

ση. Όμως κάτι τέτοιο δεν συνέβη 
και οι Αστυνομικοί του Λασιθίου, 
έγιναν ξανά στο ίδιο έργο θεατές. 

Σύμφωνα με το σωματείο, δυο 
Αστυνομικοί της Δ.Α. Λασιθίου, δι-
ατάχθηκαν παραμονή Πρωτοχρο-
νιάς, να ενισχύσουν ξανά το Τμήμα 
Μεταγωγών Δικαστηρίων Ηρακλεί-
ου, μόλις δύο ημέρες πριν την πραγ-
ματοποίηση της συγκεκριμένης 
μεταγωγής. Αυτό είχε ως αποτέλε-
σμα, να επηρεαστούν οι οικογένειες 
των αστυνομικών, των οποίων η 
υπηρεσία άλλαξε ξαφνικά τέτοιες 
μέρες, αλλά να πάει χαμένη και η 
όποια προσπάθεια της διοίκησης, 

για την έκδοση Υπηρεσίας σύμφω-
να με τα προβλεπόμενα. Η έκδοση 
της ανωτέρω διαταγής, έρχεται σε 
πλήρη αντίθεση με πρόσφατες δια-
ταγές σας, όσον αφορά την έγκαιρη 
υποβολή αιτημάτων ενίσχυσης 
Υπηρεσιών δικαιοδοσίας σας, αλλά 
και με άλλες, προγενέστερες διατα-
γές της ΓΕ.Π.Α.Δ. Κρήτης, που αφο-
ρούν στον χρόνο εργασίας και τον 
χρόνο ανακοίνωσης της υπηρεσίας, 
προς αποφυγή πειθαρχικών και εν-
δεχομένως ποινικών συνεπειών».

Το σωματείο εστιάζει την κριτική 
του επίσης στις επιλεκτικές μετακι-
νήσεις καθώς και στο ότι κατά τις 

Άνω κάτω με τις 
μεταγωγές το Λασίθι
Αντί χριστουγεννιάτικων ευχών, καταγγελίες για μη τήρηση των κανονισμών

μεταγωγές κρατουμένων με συγκε-
κριμένη ναυτιλιακή εταιρεία, δεν 
πληρούνται βασικοί κανόνες υγιει-
νής και ασφάλειας στο πλοίο.

Ευχαριστίες για την στήριξη
Η Ένωση, μετά την ολοκλήρωση 
των εργασιών που προέκυψαν από 
την παραμονή των 590 μεταναστών 
περίπου, στο δημοτικό κλειστό γυ-
μναστήριο της Ιεράπετρας, «Μ. ΦΩ-
ΝΙΑΔΑΚΗΣ», ευχαρίστησε πέραν 
των συναδέλφων, την Ιερά Μητρό-
πολη Ιεραπύτνης και Σητείας, τον 
δήμαρχο Ιεράπετρας, τον Ελληνικό 
Ερυθρό Σταυρό και τους Εθελοντές 
Σαμαρείτες, τον Σύλλογο Ξενοδό-
χων Ιεράπετρας, τον Σύλλογο Κατα-
στηματαρχών Εστίασης Ιεράπε-
τρας, τα Μ.Μ.Ε. και όλους τους δη-
μότες, σχολεία και λοιπούς φορείς, 
για την ευαισθησία, το ενδιαφέρον, 
τη γενναιοδωρία και την εθελοντι-
κή συμμετοχή τους, στην συλλογή 
και διανομή τροφίμων, ειδών ένδυ-
σης και λοιπών αντικειμένων.  

Τέλος, η Ένωση, μετά την ολοκλή-
ρωση του σεμιναρίου εκπαίδευσης 
για την προνοσοκομειακή αντιμε-
τώπιση του τραύματος, το οποίο 
πραγματοποιήθηκε την 14-12-2014 
στο Ηράκλειο,  συγχαίρει τα Μέλη 
της: α) Υ/Β΄ ΧΑΣΙΩΤΗ Σπυρίδωνα, 
β) Ανθυπαστυνόμο ΠΑΝΑΓΟΠΟΥ-
ΛΟ Χρυσοβαλάντη, γ) Αρχιφύλακα 
(Α.Υ.) ΚΑΜΙΝΟΓΙΑΝΝΑΚΗ Νικό-
λαο, δ) Αρχιφύλακα (Α.Υ.) ΜΟΥ-
ΣΟΥΛΗ Θωμά και ε) Αστυφύλακα 
ΦΟΥΝΤΟΥΛΑΚΗ Ευάγγελο, για την 
συμμετοχή τους στο συγκεκριμένο 
σεμινάριο και την επιτυχία τους 
στην τελική αξιολόγηση. 
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Απομένουν λίγες ημέρες πριν 
από τις εθνικές εκλογές της 
25ης Ιανουαρίου 2015 για την 

ανάδειξη των νέων αντιπροσώπων 
του Ελληνικού Λαού στη Βουλή των 
Ελλήνων και το σχηματισμό νέας 
κυβέρνησης. 

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα, 
αναμένει κι αυτό το αποτέλεσμα 
της λαϊκής ετυμηγορίας. Χρονιές 
αγώνων καταλήγουν στην κορυ-
φαία διαδικασία έκφρασης της λα-
ϊκής δυσαρέσκειας ή στην επικρό-
τηση, από την άλλη, της πολιτικής 
που εφαρμόστηκε τα προηγούμενα 
χρόνια.

Η ΠΟΑΣΥ έδωσε έναν ωραίο αγώ-
να για τη θωράκιση της Ελληνικής 
Αστυνομίας και όπως πανηγυρικά 
αποφάνθηκε και το 24ο πανελλαδι-
κό μας συνέδριο, δικαιώθηκε για τις 
επιλογές της. Το δίκαιο των αιτημά-

των μας έτυχε καθολικής υποστή-
ριξης από τα πολιτικά κόμματα, 
ασχέτως αν στην συνέχεια δεν βρί-
σκαμε σε όλα την αναμενόμενη 

ανταπόκριση εκ μέρους της κυβέρ-
νησης. Στη νέα περίοδο που ανοίγε-
ται μπροστά μας, ανάλογα και με 
τις πολιτικές εξελίξεις, είναι προ-
φανές ότι το διεκδικητικό πλαίσιο 
του 24ου συνεδρίου μας θα τεθεί εκ 
νέου ενώπιον όλων των πολιτικών 
κομμάτων και πρωτίστως της νέας 
κυβέρνησης. Εκτός από τις γνωστές 
εκκρεμότητες (αποφάσεις ΣτΕ, ΤΕ-
ΑΠΑΣΑ), «καίνε» τα ζητήματα της 
αστυνομικής μεταρρύθμισης και 
της αναδιοργάνωσης των αστυνομι-
κών υπηρεσιών, οι απαραίτητες θε-
σμικές αλλαγές και οι τομές εκείνες 
που θα βάλουν την αστυνομία ορι-
στικά σε μια σύγχρονη τροχιά. 

Γ ι’ αυτό το λόγο ζητήσαμε 
έγκαιρα τις προεκλογικές θέ-
σεις των πολιτικών κομμάτων 

ώστε να ενημερώσουμε για άλλη 

μια φορά τον αστυνομικό κόσμο, 
αλλά και για να διαλυθούν οι ασά-
φειες και οι διγλωσσίες όσον αφορά 
κρίσιμα ζητήματα της λειτουργίας 
του αστυνομικού οργανισμού. Ως 
ενεργοί πολίτες δικαιούμαστε να 
απαιτούμε από τους πολιτικούς μας 
ταγούς μια έντιμη σχέση συνεργα-
σίας και ανταλλαγής επιχειρημά-
των. Δεν μας αρμόζουν οι αφορι-
σμοί και οι δογματικές προσεγγί-
σεις για το μείζον ζήτημα της ασφά-
λειας. 

Η διαχρονική μας θέση ότι στο 
αγαθό της ασφάλειας δεν χωρούν 
εκπτώσεις και περικοπές, εξακο-
λουθεί να ισχύει στο ακέραιο, όποια 
κι αν είναι η επόμενη κυβέρνηση. Ο 
πήχυς έχει τεθεί πολύ ψηλά για 
όλους. Στο χέρι μας είναι να τον 
υπερβούμε, προτού μας ξεπερά-
σουν οι εξελίξεις…

Εν αναμονή της λαϊκής ετυμηγορίας
09•12•14
Πραγματοποιείται η εξ ανα-
βολής συνεδρίαση του συμ-
βουλίου της επικρατείας με 
αντικείμενο την προσφυγή 
μας στο Τριμελές συμβούλιο 
συμμόρφωσης.

10•12•14
συνάντηση αντιπροσωπείας 
μας με τον πρόεδρο του ΠΑ-
σοκ κ. ευάγγελο βενιζέλο 
με αίτημα την κατάθεση στη 
βουλή τροπολογίας για το 
ΤεΑΠΑσΑ.

13•12•14
κλιμάκιο της ΠοΑσΥ συμμετέ-
χει στην ετήσια συνέλευση της 
Ένωσης Αστυνομικών Αχαΐας.

15•12•14
εκδήλωση με τη συμμετοχή 
της ΠοΑσΥ και της Ένωσης 
Αστυνομικών Φλώρινας στην 
ιτέα Φλώρινας. μετονομα-
σία πλατείας προς τιμήν του 
αδικοχαμένου συναδέλφου 
μας Ηλία κωστένη.

16•12•14
συνεδριάζει το διοικητικό 
συμβούλιο της ΠοΑσΥ με 
αντικείμενο τις τρέχουσες 
εξελίξεις και τις ενέργειες 
της ομοσπονδίας. επαφές 
με πολιτικά κόμματα για το 
ΤεΑΠΑσΑ.

19•12•14
κατατίθεται στη βουλή από 
τον σΥριΖΑ σχετική τροπολο-
γία του άρθρου 220 για το 
ΤεΑΠΑσΑ, η οποία απορρί-
πτεται από την κυβερνητική 
πλειοψηφία.

22•12•14
Ψηφίζεται τελικά κατά πλει-
οψηφία από τη βουλή η τρο-
πολογία για το ΤεΑΠΑσΑ που 
κατατέθηκε από βουλευτές 
της Νέας δημοκρατίας, δίνο-
ντας δίμηνη παράταση στην 
αγωνία μας για την αντιμε-
τώπιση ενός προβλήματος 
που δεν δημιουργήθηκε από 
το συνδικαλιστικό μας κίνη-
μα, αλλά από τις κυβερνητι-
κές επιλογές.

23•12•14
Πραγματοποιείται το Γενικό 
συμβούλιο της ΠοΑσΥ.

08•01•15
Πραγματοποιήθηκε η β’ συ-
νεδρίαση του Τριμελούς 
συμβουλίου. Νέα προθε-
σμία, ως τις 15 ιανουαρίου 
2015, για την υποβολή υπο-
μνημάτων.

  Η ΑτζΕντΑ  
τΟΥ μΗνΑ 

                Διαφωνώ με ό,τι λες, αλλά θα υπερασπισθώ  
μέχρι θανάτου το δικαίωμά σου να το λες. ΒΟΛΤΑΙΡΟΣ

χΙΟυμΟΡ 

ο σκιτσογράφος Ανδρέας Πετρουλάκης έγραψε στο protagon: «Όσο και αν φαίνεται παράξενο, οι σκιτσογράφοι και οι τζιχαντιστές έχουν μία σημαντική ομοιότητα. κι-
νούνται και οι δύο σε έναν κόσμο φαντασιακό. Η επίσης σημαντική διαφορά τους είναι ότι ο φαντασιακός κόσμος των σκιτσογράφων είναι προϊόν της ανθρώπινης δια-
νόησης και έχει μόνιμη κοσμική αναφορά ενώ ο κόσμος των φανατικών ισλαμιστών είναι ένας εξωκόσμιος φαντασιακός Παράδεισος, στον οποίο και μόνο απολογού-
νται. οι δύο αυτοί κόσμοι μπορούν να συνομιλήσουν όσο μπορεί να επικοινωνήσει ένα πενάκι με ένα καλάσνικοφ. Το σκίτσο είναι το άτακτο παιδί του διαφωτισμού, 
ενώ ο θρησκευτικός φονταμενταλισμός είναι το χαϊδεμένο παιδί του σκοταδισμού».
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Μάχη ως την τελευταία στιγμή, 
πριν από την πρόωρη προ-
σφυγή στις κάλπες εξαιτίας 

της μη εκλογής Προέδρου Δημοκρα-
τίας, έδωσε η ΠΟΑΣΥ για την προστα-
σία των συμφερόντων του ΤΕΑΠΑΣΑ 
και των ασφαλισμένων σε αυτό συνα-
δέλφων μας.

Οι συνεχιζόμενες πιέσεις προς την 
κυβέρνηση, αρχής γενομένης από τον 
Αύγουστο του 2014 μέχρι και το κλεί-
σιμο της Βουλής είχαν ως αποτέλεσμα 
να μην εφαρμοστεί με εξαναγκα-
σμούς το επίμαχο άρθρο 220 αλλά να 
δοθεί δίμηνη παράταση ως τις 28 Φε-
βρουαρίου 2015.

Καθολικό αίτημα του συνεδρίου 
μας ήταν βέβαια η κατάργησή του ή 
έστω η 6μηνη παράταση. Για ακατανό-
ητους λόγους, η κυβέρνηση απέρριψε 
το αίτημα και δέχθηκε μετά από ένα 
έντονο κύκλο διαβουλεύσεων την δί-
μηνη αυτή παράταση, που μας δίνει 
φυσικά τη δυνατότητα περαιτέρω 
ενεργειών επ’ ωφελεία του Ταμείου 
και απομάκρυνσης των κινδύνων που 
απειλούσαν τα αποθεματικά του.

Να θυμηθούμε εν συντομία τις βα-
σικές ενέργειες της Ομοσπονδίας και 
του προεδρείου της για να μην παρα-
βλέπουμε το δύσκολο του εγχειρήμα-
τος και το μέγεθος του διακυβεύμα-
τος. Αμέσως μετά το συνέδριο, απο-
στείλαμε επιστολή στον πρωθυπουρ-
γό της χώρας κ. Αντώνη Σαμαρά και 
στον υπουργό Δημόσιας Τάξης και 
Προστασίας του Πολίτη κ. Βασίλειο 
Κικίλια και τους ενημερώσαμε ότι τα 
συνέδριο αποφάσισε να μην αποδε-
χθούμε το εκβιαστικό δίλημμα, που 
είχε τεθεί από τον Αύγουστο με την 
ψήφιση του άρθρου 220 του Ν. 
4281/2014 και το οποίο προβλέπει την 
αναγκαστική υπαγωγή του ασφαλι-
στικού μας φορέα, του ΤΕΑΠΑΣΑ, στο 
ΕΤΕΑ, εκτός και αν ως τις 31/12/2014, 
συνηγορήσουμε υπέρ της μετατροπής 
του σε Επαγγελματικό Ταμείο (ΝΠΙΔ), 
καίτοι δεν είμαστε ιδιωτικοί, αλλά δη-
μόσιοι, κρατικοί υπάλληλοι και μάλι-
στα στον πιο ευαίσθητο τομέα του 
Κράτους.

Το 24ο Συνέδριο αποφάσισε να ζη-
τήσει από την Κυβέρνηση και ειδικό-
τερα από τον αρμόδιο Υπουργό Δημό-
σιας Τάξης και Προστασίας του Πολί-
τη την άμεση προώθηση προς ψήφιση 
από τη Βουλή των Ελλήνων, σχετικής 
νομοθετικής ρύθμισης που θα προ-
βλέπει: α) την άμεση κατάργηση του 
ως άνω άρθρου και β) να υπάρξει πα-
ράταση –τουλάχιστον εξάμηνη- των 
οριζομένων προθεσμιών. Τονίζαμε δε 
ότι η η νομοθετική αυτή ρύθμιση επι-
βάλλεται να γίνει για να δοθεί η δυνα-
τότητα πλήρους ενημέρωσης όλων 
των αστυνομικών, αλλά και των συ-
νταξιούχων, μέσω Γενικών Συνελεύ-
σεων των Πρωτοβαθμίων Οργανώσε-
ων, λαμβάνοντας υπόψη και τη δυνα-
τότητα δημιουργίας ασφαλιστικού 

πυλώνα Σωμάτων Ασφαλείας και 
Ενόπλων Δυνάμεων, μια πρόταση που 
βρήκε ήδη τα ευήκοα ώτα του Υπουρ-
γού Δημόσιας Τάξης και Προστασίας 
του Πολίτη, αλλά και βουλευτών της 
Νέας Δημοκρατίας.

Δυστυχώς, κρίσιμες παράμετροι, 
όπως ο ορισμός της «ρήτρας αξιομά-
χου» και ο προσδιορισμός του «συντε-
λεστή βιωσιμότητας», που καθιερώνο-
νται για πρώτη φορά με το άρθρο 220, 
δεν κατέστη δυνατόν να τεθούν υπό-
ψη μας με αποτέλεσμα να μην είμαστε 
σε θέση να σχηματίσουμε σαφή και 
πλήρη εικόνα για την προοπτική του 
ταμείου μας, πόσο μάλλον ποια από 
τις δυο εκδοχές (ΕΤΕΑ ή ΤΕΑ) θα απο-
βεί λιγότερο μοιραία για τους ασφαλι-
σμένους μας. Κυρίαρχο αίτημα του 
συνεδρίου μας, μετά από βασανιστική 
συζήτηση, ήταν η θωράκιση - διάσωση 
του ΤΕΑΠΑΣΑ και όχι η ενσωμάτωση 
ή μετεξέλιξή του σε κάποιο φορέα που 
δεν παρέχει τις αναγκαίες εγγυήσεις 
για τη βιώσιμη λειτουργία του και την 
εκπλήρωση της αποστολής του. Γνω-
ρίζετε ότι στο πλαίσιο της οικονομικής 
πολιτικής που εφαρμόστηκε υπό την 
καθοδήγηση της Τρόικας, το ταμείο 
απώλεσε ήδη μέσω του PSI περί τα 
360.000.000 ευρώ –κονδύλια τα οποία 
δεν έχουμε λησμονήσει- ενώ τώρα 
αντιμετωπίζει ξανά τον κίνδυνο να 
χάσει όλα τα εναπομείναντα αποθε-
ματικά του (περίπου 280.000.000 ευ-
ρώ), τονίζαμε επίσης στον πρωθυ-
πουργό και εξηγούσαμε γιατί πρέπει 
να αποδεχθεί την πρότασή μας ενόψει 
και της συζήτησης στη Βουλή για την 
ψήφιση του Κρατικού Προϋπολογι-
σμού, στις 3/12/14:

«Επειδή η απόφαση του Πανελλαδι-
κού μας Συνεδρίου βασίστηκε σε συ-
γκεκριμένες αναλογιστικές μελέτες 
που εκπονήθηκαν εκ μέρους μας 
προς το σκοπό αυτό, όσο και στην δη-
μόσια, ενθαρρυντική για μας, τοποθέ-
τηση του κυρίου Υπουργού Δημόσιας 
Τάξης και Προστασίας του Πολίτη 
σχετικά με το ενδεχόμενο ίδρυσης 
ενός ενιαίου ασφαλιστικού πυλώνα 
Σωμάτων Ασφαλείας και Ενόπλων 
Δυνάμεων, πιστεύουμε ακράδαντα ότι 
μπορεί να αναζητηθεί και να επιτευ-
χθεί το καλύτερο αποτέλεσμα, εφόσον 
αποδεχτείτε το αίτημά μας και απο-
τρέψετε περαιτέρω αρνητικές συνέ-
πειες εις βάρος των χιλιάδων ασφαλι-
σμένων αστυνομικών του ταμείου 
μας. Φρονούμε ότι είναι απολύτως 
ορθό και χρήσιμο να σταματήσει τώρα 
η ανωμαλία στην οποία οδηγείται το 
ΤΕΑΠΑΣΑ – χωρίς δική μας ευθύνη- 
με την υπερψήφιση σχετικής τροπο-
λογίας του Νόμου 4281/14.

Αξιότιμε Κύριε Πρωθυπουργέ, Σας 
υπενθυμίζουμε, τέλος, ότι την ημέρα 
συζήτησης και ψήφισης του άρθρου 
220, από το Γ' Θερινό Τμήμα, την 6η 
Αυγούστου 2014, εκτός από μας, την 
κάθετη αντίθεσή τους είχαν εκφράσει 

Ακόμα μια υπεύθυνη μάχη για το ΤΕΑΠΑΣΑ
Αποδέχθηκε η κυβέρνηση το αίτημά μας, απομακρύνοντας το μαχαίρι από το λαιμό μας.  
Δίμηνη παράταση με το βλέμμα στραμμένο στις πολιτικές εξελίξεις

από το βήμα της Βουλής, όλα τα κόμ-
ματα της Αντιπολίτευσης, θέση η 
οποία δεν έχει μεταβληθεί. Επομένως, 
εναπόκειται σε σας, να δώσετε τέλος 
στην αγωνία μας και να συμβάλλετε 
έτσι καταλυτικά τόσο στην ικανοποί-
ηση ενός μείζονος σημασίας αιτήμα-
τός μας, όσο και στη διαμόρφωση του 
θετικού κλίματος ηρεμίας και ομοψυ-
χίας, που έχει ανάγκη το Αστυνομικό 
Σώμα, σε μια δύσκολη για τον τόπο 
μας περίοδο.

Ακολούθησε επιστολή προς τις 
Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις στις 4 Δε-
κεμβρίου 2014 με την οποία ενημερώ-
ναμε για τις ενέργειές μας και ειδικό-
τερα για τη συνεδρίαση της Εκτελεστι-
κής Γραμματείας, στις 3/12/2014, όπου 
εξετάστηκε η περαιτέρω κλιμάκωση 
των ενεργειών μας έτσι ώστε να ασκη-
θεί η προσήκουσα πίεση προς την κυ-
βέρνηση, την μόνη υπεύθυνη για ό,τι 
αρνητικό έχει προκαλέσει με τις απο-
φάσεις της στο ΤΕΑΠΑΣΑ και η οποία 
οφείλει να επανορθώσει, διασφαλίζο-
ντας την ομαλή συνέχιση της λειτουρ-

γίας του, επ' ωφελεία των χιλιάδων 
ασφαλισμένων συναδέλφων σε αυτό. 
Τονίζαμε δε ότι η περαιτέρω στάση μας 
θα εξαρτηθεί από τις εξελίξεις, ήτοι 
από τις κυβερνητικές αποφάσεις. Ανά-
λογα με αυτές, αυτονόητο είναι ότι θα 
συγκληθούν τα αρμόδια κατά περί-
πτωση όργανα της Ομοσπονδίας και 
αφού σταθμίσουμε πλέον όλα τα δεδο-
μένα, θα λάβουμε τις αποφάσεις που 
χρειάζονται, με γνώμονα το συμφέρον 
των μελών μας. Προς τούτο, να υπάρ-
ξει η μέγιστη δυνατή ενημέρωση όλων 
ανεξαιρέτως των ενδιαφερομένων σε 
τοπικό επίπεδο και μέσω Γενικών Συ-
νελεύσεων, ημερίδων, κινητοποιήσε-
ων και όποιας άλλης σχετικής πρωτο-
βουλίας, επιλεγεί εκ μέρους σας. Είμα-
στε σε αγωνιστική ετοιμότητα προκει-
μένου να δώσουμε την πρέπουσα 
απάντηση άμεσα και με ένστολες συ-
γκεντρώσεις διαμαρτυρίας αν και αυ-
τή τη φορά δεν υπάρξει εκ μέρους των 
κυβερνώντων ουσιαστική ανταπόκρι-
ση στα δίκαια αιτήματά μας.

Η Ομοσπονδία μας, τέλος, με αφορ-

μή την συζήτηση στη Βουλή του Προ-
ϋπολογισμού και την εξαγγελθείσα 
συγκέντρωση διαμαρτυρίας εκ μέρους 
της ΓΣΕΕ και της ΑΔΕΔΥ την Κυριακή 
το απόγευμα, εξέφρασε για άλλη μια 
φορά την αλληλεγγύη της στον αγώνα 
όλων των εργαζομένων της χώρας, 
απαιτώντας μια φιλολαϊκή πολιτική, 
που θα έχει στο επίκεντρό της τον άν-
θρωπο και όχι τις απαιτήσεις των τρο-
ϊκανών με βάση τα μνημόνιά τους. 

Στη συνέχεια, στις 17 Δεκεμβρίου 
2014 ενημερώσαμε με προσωπικές 
επιστολές τους βουλευτές όσο και τα 
πολιτικά κόμματα. Στις 19/12/14 και 
αφού διαπιστώνουμε μια περίεργη 
απροθυμία εκ μέρους της κυβέρνησης, 
καλέσαμε σε έκτακτο Γενικό Συμβού-
λιο τις Πρωτοβάθμιες Οργανώσεις ενώ 
ζητήσαμε και από την Ένωση Κυκλά-
δων να μεριμνήσει για το ενδεχόμενο 
ένστολης διαμαρτυρίας με επίκεντρο 
το γραφείο του υπουργού Εργασίας. 
Όπως, σημειώναμε στο σχετικό έγγρα-
φο, «ως γνωστόν, το αίτημά μας για 
προώθηση ρύθμισης αναφορικά με 
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Μ ια ευχάριστη έκπληξη ανέμε-
νε τους αντιπροσώπους του 
24ου Πανελλαδικού συνε-

δρίου της ΠΟΑΣΥ. Η εκτύπωση και 
διανομή ενός καλαίσθητου Ημερολο-
γίου έτους 2015 με προλογικό σημείω-
μα και φωτογραφικό άλμπουμ των 
κυριότερων στιγμιότυπων από τις 
δραστηριότητές μας.

Η Ομοσπονδία υπενθυμίζει ότι δώ-
σαμε έναν σκληρό αγώνα μέσα σε ένα 
«εχθρικό περιβάλλον».  Παρά ταύτα, 
δικαιούμαστε να υποστηρίζουμε ότι 
καταφέραμε αξιοπρόσεχτα αποτελέ-
σματα. Η κυβέρνηση όχι μόνο δεν τόλ-
μησε να εφαρμόσει τις περικοπές που 
είχαν ψηφιστεί για να ισχύσουν το 
2014, αλλά απεναντίας προχώρησε 
στην χορήγηση του μικρού έστω πο-
σού των 500 ευρώ σε ικανό αριθμό 
συναδέλφων μας. Επιπλέον, μετά τη 
δικαίωσή μας από το Συμβούλιο της 
Επικρατείας, προβαίνει στην μερική 
επιστροφή των παρανόμως παρακρα-
τηθέντων ποσών που επιβλήθηκαν με 
το τρίτο Μνημόνιο το 2012. Σε μας ενα-
πόκειται πλέον να εξαντλήσουμε όλα 
τα διαθέσιμα μέσα για την πλήρη συμ-
μόρφωσή της. Εδώ δεν επιδέχεται κα-
μία αμφισβήτηση η αταλάντευτη βού-
λησή μας για πλήρη εφαρμογή των 
αποφάσεων του ΣτΕ.

Σε θεσμικά ζητήματα, πετύχαμε την 
ακύρωση της αποδιοργάνωσης των 
αστυνομικών υπηρεσιών, όπως επι-
χειρήθηκε να γίνει με τον Νόμο  
4249/2014. Επίσης, εργαστήκαμε για 
την διασφάλιση των αντικειμενικών 
κριτηρίων του Κώδικα Μεταθέσεων 
και είναι θέμα χρόνου να θεσμοθετη-
θούν κάποιες θετικές αλλαγές. Αποτέ-
λεσμα του αγώνα μας ήταν και η μη 
μεταβολή του ισχύοντος νόμου για τη 
συνδικαλιστική μας λειτουργία, η δια-
σφάλιση των οδοιπορικών παρελθό-
ντων ετών, η καθιέρωση αστυνομικών 
φαρμακείων, η θεσμοθέτηση Συνηγό-
ρου του Αστυνομικού (έστω και με την 
ελλιπή του διάσταση), η υποχρέωση 
της διοίκησης για την ανακοίνωση της 
υπηρεσίας σε εβδομαδιαία βάση. Το 
Αστυνομικό Προσωπικό εντάχθηκε 
στις ομάδες κλειστού πληθυσμού και 
αυξημένου κινδύνου και ως εκ τούτου 
ο εμβολιασμός του δύναται να γίνεται 
μέσω του ασφαλιστικού του φορέα. 

Αντισταθήκαμε, επίσης, στο κλείσι-
μο των αστυνομικών σχολών και ήδη 
η Ηγεσία υλοποίησε τη δέσμευσή της 
για επαναλειτουργία της Σχολής 
Αστυφυλάκων Κομοτηνής.

Να μη λησμονούμε άλλες επιτυχίες 
του συνδικαλιστικού μας αγώνα - που 
θα ήταν λάθος αν δεν τις συσχετίζαμε 
με τις τρέχουσες διεκδικήσεις μας για 
την επικινδυνότητα της εργασίας και 
τις ιδιαιτερότητες του αστυνομικού 
λειτουργήματος. Αναφερόμαστε διαρ-
κώς και έχει τη σημασία του, στην αύ-
ξηση από 100 σε 300 ευρώ του επιδό-

ματος υπέρ των τραυματισθέντων 
συναδέλφων και την κάλυψη των εξό-
δων ταξιδιού συγγενών τραυματισθέ-
ντος συναδέλφου, την υιοθέτηση από 
τη Βουλή των Ελλήνων των τέκνων 
Αστυνομικών που έχασαν την ζωή 
τους εν ώρα υπηρεσίας, αλλά και το 
«ξεπάγωμα» της διαδικασίας διορι-
σμού στο Δημόσιο συγγενικού προ-
σώπου της ίδιας κατηγορίας συναδέλ-
φων, την επέκταση της άδειας ανα-
τροφής τέκνου, την εξόφληση των 
παλαιών υπομνημάτων, τη διευκό-
λυνση των δανειοληπτών από το Τα-
μείο Παρακαταθηκών και Δανείων ή 
το Ταχυδρομικό Ταμιευτήριο κλπ. 

Πετύχαμε, επίσης, με νομοθέτημα 
του υπουργείου Δικαιοσύνης την 
εξαίρεση από την υποχρέωση καταβο-
λής παραβόλου 100 ευρώ για την υπο-
βολή έγκλησης εκ μέρους παθόντων 
Αστυνομικών κατά την άσκηση των 
καθηκόντων τους, όσο και την εξαίρε-
ση εφαρμογής αυτόφωρης διαδικασί-
ας σε βάρος Αστυνομικών για κατ’ 
έγκληση διωκόμενα αδικήματα που 
φέρεται ότι διαπράχθηκαν κατά την 
άσκηση των καθηκόντων τους, διάτα-
ξης, που αγωνιζόμαστε να βελτιωθεί 
περαιτέρω.

Για να γίνουν όλα αυτά, σαν Ομο-
σπονδία, καλέσαμε πολλές φορές σε  
δυναμικές κινητοποιήσεις, αναζητώ-
ντας πρωτότυπες μορφές αγώνα. 

Νέες μορφές αγώνα
Ήμασταν ανοικτοί σε ιδέες και προτά-
σεις ακόμη και σε αυτό το ευαίσθητο 
και μεγάλης δοκιμασίας θέμα της 
απεργίας πείνας. Δεν παραβλέψαμε 
τις δυσκολίες, ίσα-ίσα, προσπαθήσα-
με να δημιουργήσουμε τις καλύτερες 
προϋποθέσεις για να έχουμε το καλύ-
τερο αποτέλεσμα. Πλάι στις Επιτρο-
πές εργασίας για διάφορα θέματα, 
δημιουργήσαμε μια ακόμα Επιτροπή, 
«νέας γενιάς», όπως είχαμε αποφασί-
σει στο 23ο συνέδριο, η οποία φιλοδο-
ξεί να εμφυσήσει το συνδικαλιστικό 
μας κίνημα με νέες πρωτοβουλίες και 
μορφές δράσης. Διαρκής αγωνία μας 
ήταν η κάλυψη των απαιτήσεων όλων 
των συναδέλφων και γι’ αυτό είχαμε 
ανοικτές τις κεραίες μας, προσδοκώ-
ντας σε περισσότερες καινοτόμες ιδέ-
ες, σκέψεις και προτάσεις εκ μέρους 
των ενεργών μας μελών.

Είναι περιττό να τονίσουμε ότι δεν 
υποστέλλουμε τη σημαία του αγώνα. 
Τα ανεκπλήρωτα όνειρα και τα ανικα-
νοποίητα αιτήματά μας απαιτούν από 
όλους μας συναίσθηση καθήκοντος 
και προσωπικής ευθύνης. Ο,τι έχουμε 
πετύχει, είναι αποτέλεσμα των δικών 
μας αγώνων και όχι μια κάποια παρα-
χώρηση εις ένδειξιν αγάπης εκ μέ-
ρους εκείνων που απέδειξαν με τον 
χειρότερο τρόπο ότι έβαλαν πάνω και 
από τη ζωή των ανθρώπων, την υλική 
αξία του χρήματος.

Καλή χρονιά, καλή δύναμη  
και καλούς αγώνες!
Οι κατακτήσεις, παρά το εχθρικό περιβάλλον,  
μας γεμίζουν με θάρρος να αγωνιστούμε  
ακόμα πιο αποφασιστικά το 2015

προκειμένου να επιτευχθεί η τροπο-
ποίηση του άρθρου 220, καθόσον εκ 
μέρους των αρμοδίων Υπουργών, 
υπήρξαν προσχηματικές δικαιολογίες 
και σε κάθε περίπτωση όχι η εξ αρχής 
αναμενόμενη στάση. Τελικά ασκήθη-
κε πίεση τόσο μέσω της Αξιωματικής 
Αντιπολίτευσης που κατέθεσε σχετι-
κή τροπολογία σε σχέδιο νόμου την 
18/12/14, όσο και των συναντήσεων 
που είχαμε με τον Πρόεδρο του ΠΑ-
ΣΟΚ κ. Ευάγγελο Βενιζέλο και στελέ-
χη του κόμματός του.

Καταλυτική παρέμβαση
Καταλυτική, όμως, υπήρξε η πρωτο-
βουλία των βουλευτών της Νέας Δημο-
κρατίας Δημήτρη Κυριαζίδη, Ηλία 
Βλαχογιάννη και Αθανάσιου Ντα-
βλούρου, να καταθέσουν στις 22/12/14 
νέα τροπολογία στο σχέδιο νόμου του 
Υπουργείου Υγείας, την οποία υπερα-
σπίστηκε ο Υπουργός Ναυτιλίας κ. 
Μιλτιάδης Βαρβιτιώτσης και αποδέ-
χθηκε ο Υπουργός Υγείας κ. Μάκης 
Βορίδης, με αποτέλεσμα να ψηφιστεί 
τελικά κατά πλειοψηφία.

Αυτονόητο είναι ότι το συνδικαλι-
στικό μας κίνημα συνεχίζει τον αγώνα 
του και λαμβάνοντας υπόψη τις ρα-
γδαίες πολιτικές εξελίξεις, το προσε-
χές διάστημα (εντός του Ιανουαρίου) 
θα προβεί σε νέες συνεδριάσεις του 
Διοικητικού και του Γενικού Συμβου-
λίου, ώστε να υπάρξει πληρέστερη 
ενημέρωση, χωρίς να λησμονούμε ότι 
σημαντική προϋπόθεση για τη λήψη 
της απαιτούμενης σοβαρής και υπεύ-
θυνης απόφασης, αποτελεί η έκδοση 
υπουργικών αποφάσεων για το συ-
ντελεστή βιωσιμότητας και τη ρήτρα 
αξιομάχου, αλλά και η ύπαρξη μελε-
τών για το ενδεχόμενο μετατροπής 
του ΤΕΑΠΑΣΑ σε επαγγελματικό τα-
μείο κατόπιν υποβολής σχετικού φα-
κέλου. Επισημάνθηκε δε ότι στο θέμα 
αυτό δεν χωρούν συνδικαλιστικοί δι-
αγκωνισμοί, αλλά υπευθυνότητα από 
όλους, ώστε να υπάρξει ευρεία ενημέ-
ρωση όλων των συναδέλφων.

Κατά τις εργασίες τονίστηκε επίσης 
ότι με ευθύνη των αρμόδιων Υπουρ-
γών δεν έχουν εκδοθεί ΚΥΑ για την 
είσπραξη του θεσμοθετημένου πόρου 
(5% από τις κλήσεις) υπέρ του ΤΕΑΠΑ-
ΣΑ, δεν έχει εκδοθεί Π.Δ. για την εφαρ-
μογή των προβλεπομένων στο Νόμο 
περί αναδιοργάνωσης του Υπουργείου 
Δημόσιας Τάξης & Προστασίας του 
Πολίτη, δεν έχει υπάρξει βελτίωση του 
Κώδικα Μεταθέσεων κλπ.

Η Ομοσπονδία διαβεβαιώνει όλους 
τους συναδέλφους και τις συναδέλφισ-
σες ότι συνεχίζει τον αγώνα χωρίς συν-
δικαλιστικές εκπτώσεις σε όλα τα επί-
πεδα και ανεξάρτητα από τις πολιτικές 
εξελίξεις, εργάζεται σταθερά δια των 
αρμοδίων οργάνων της, με στόχο να 
έχει τα καλύτερα δυνατά αποτελέσμα-
τα.  Με αφορμή τις Άγιες Ημέρες των 
Χριστουγέννων και της Πρωτοχρονιάς, 
ευχόμαστε σε όλους και όλες υγεία και 
προσωπική ευτυχία. Η νέα χρονιά να 
μας βρει στις επάλξεις του αγώνα πα-
νέτοιμους γιατί ο δρόμος είναι δύσβα-
τος και απαιτητικός.  Με πνεύμα ενό-
τητας και ειλικρινούς συνεργασίας εί-
μαστε βέβαιοι ότι τα δίκαια αιτήματά 
μας θα τύχουν δικαίωσης.

την αναγκαιότητα της εξάμηνης πα-
ράτασης σχετικά με τον ασφαλιστικό 
μας φορέα ΤΕΑΠΑΣΑ βρίσκει συνε-
χώς εμπόδια με την επίκληση των 
κυβερνώντων ότι προσκρούει σε μνη-
μονιακή δέσμευση.  Επειδή ως πλη-
ροφορούμαστε σημαντικό ρόλο στην 
ύπαρξη των εμποδίων διαδραματίζει 
ο συντοπίτης σας Υπουργός Εργασίας 
& Κοινωνικής Ασφάλισης κ. Ιωάν-
νης ΒΡΟΥΤΣΗΣ, παρακαλούμε να 
εξετάσετε τη δυνατότητα πραγματο-
ποίησης -εντός της περιόδου των 
εορτών- ένστολης συγκέντρωσης δι-
αμαρτυρίας στην Περιφέρειά σας και 
συγκεκριμένα στη Νάξο».

Την ίδια ημέρα δημοσιοποιούμε 
νέα επιστολή προς τον Πρωθυπουρ-
γό, τονίζοντας και πάλι την αναγκαι-
ότητα άμεσης ρύθμισης του θέματος, 
λόγω και των ραγδαίων πολιτικών 
εξελίξεων που αναγκάζουν όλους 
όσοι χειριζόμαστε δημόσιες υποθέ-
σεις στο να επισπεύσουμε το βημα-
τισμό μας ώστε να μην καταστούμε 
αναξιόπιστοι έναντι των δεσμεύσε-

ών μας. τονίζαμε δε ότι το αίτημά μας 
έγινε αποδεκτό από τους συναρμό-
διους Υπουργούς οι οποίοι συνέτα-
ξαν και υπέγραψαν τη σχετική τρο-
πολογία και εναπόκειται πλέον στον 
Υπουργό Οικονομικών κ. Γκίκα 
ΧΑΡΔΟΥΒΕΛΗ, να την προωθήσει 
στη Βουλή προς ψήφιση. Αυτές οι 
πρωτοβουλίες είχαν καταλυτικό 
αποτέλεσμα αφού η κυβέρνηση δέ-
χθηκε τελικά να συζητηθεί στη Βου-
λή τροπολογία του άρθρου 220.

Ακολούθησε στις 23/12/2014 το Γε-
νικό Συμβούλιο της Ομοσπονδίας 
μας. Κατά τη συνεδρίαση έγινε λε-
πτομερέστατη παρουσίαση όλων 
των ενεργειών της Ε.Γ., του Δ.Σ. όσο 
και της διευρυμένης Ομάδας εργασί-
ας επί οικονομικών θεμάτων, που 
είχαν ως ένα πρώτο αποτέλεσμα την 
τροποποίηση του άρθρου 220, παρέ-
χοντάς μας δίμηνη παράταση.

Με έμφαση τονίστηκε και πρέπει 
τούτο να γίνει κατανοητό από όλους, 
ότι η Ομοσπονδία σε συνεργασία με 
την ΠΟΑΞΙΑ έδωσε μια σκληρή μάχη 
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Σοκ και δέος προκάλεσε στην πα-
γκόσμια κοινότητα η φρικιαστι-
κή επίθεση των τζιχαντιστών στο 

σατιρικό περιοδικό Charlie Hebdo στο 
Παρίσι και ο απροσδόκητος θάνατος 
δημοσιογράφων και αστυνομικών.

Η Ομοσπονδία ενεργοποιώντας 
άμεσα τα αντανακλαστικά της, συνέ-
ταξε επιστολή καταδίκης της τρομο-
κρατίας και έκφρασης αλληλεγγύης 
προς τα θύματά της. Η επιστολή επιδό-
θηκε στην Πρεσβεία της Γαλλίας στην 
Αθήνα από τον Αναπληρωτή Γραμμα-
τέα κ. Αθανάσιο Αθανασόπουλο ενώ 
απεστάλη και στην πρόεδρο της 
EuroCop, προκειμένου να προωθηθεί 
στις οικογένειες των θυμάτων.

«Τα αναπάντεχα τραγικά γεγονότα 
των Παρισίων με το ξεκίνημα της νέας 
χρονιάς διατάραξαν το εορταστικό κλί-
μα των ημερών και προσγείωσαν 
όλους μας ανώμαλα στην ωμή πραγ-

ματικότητα του 21ου αιώνα. Η ανθρω-
πότητα, αντιμετωπίζοντας τις δυσπλα-
σίες του σύγχρονου πολιτισμού αναζη-
τά σταθερή πυξίδα σωτηρίας καθώς η 
ανθρώπινη ύπαρξη δείχνει να είναι 
αδύναμη μπροστά τους», σημειώνεται 
στην επιστολή της Ομοσπονδίας. 

«Τούτες τις δύσκολες ώρες που η 
Ευρώπη και όλος ο πολιτισμένος κό-
σμος συγκλονίζονται από τη φρίκη του 
ακραίου φανατισμού και της μισαλλο-
δοξίας, θέλουμε κι εμείς ως Έλληνες 
Αστυνομικοί, υπερασπιζόμενοι την 
ελευθερία της έκφρασης και αποτίο-
ντας φόρο τιμής στα θύματα της τρο-
μοκρατικής επίθεσης-σοκ στο περιο-
δικό Charlie Hebdo, να προσυπογρά-
ψουμε τις τρεις λέξεις που έγιναν 
σύνθημα αλληλεγγύης διεθνώς μετά 
τη σφαγή. «Je suis Charlie» (Είμαι 
Charlie).

Το περιοδικό – στόχος των τρομο-

«Je suis Charlie»
Τον αποτροπιασμό μας για τη φρίκη της τρομοκρατία 
εκφράσαμε με επιστολή συμπαράστασης  
προς τη Γαλλική Πρεσβεία και την EuroCop

κρατών μετατράπηκε σε σύμβολο 
προάσπισης των αρχών της ελευθερί-
ας του Τύπου, της ελεύθερης σκέψης 
και έκφρασης, δεν πρέπει να μας δια-
φεύγει ωστόσο ότι ανάμεσα στα 12 θύ-
ματά τους βρίσκονται και δυο συνά-
δελφοί μας, ενώ την επομένη ημέρα 
μια ακόμα συνάδελφος έχασε τη ζωή 
της σε άλλο αδιευκρίνιστο μέχρι σήμε-
ρα συμβάν. Με την παρούσα εκφρά-
ζουμε τα συλλυπητήριά μας στις οικο-
γένειες όλων των θυμάτων και ευχό-
μαστε οι Γαλλικές αρχές να οδηγήσουν 
σύντομα τη Δικαιοσύνη τους υπαίτι-
ους αυτής της τραγωδίας.

Τέλος, σας παρακαλούμε να μεταβι-
βάσετε την επιστολή μας στις συνδικα-
λιστικές ενώσεις των θυμάτων δημο-
σιογράφων και αστυνομικών, καταδει-
κνύοντας την εκ μέρους μας αλληλεγ-
γύη και τον προσήκοντα σεβασμό 
προς την μνήμη τους».

Απαντήσεις σε καίρια ερωτή-
ματα σχετικά με την αργία 
στο πλαίσιο πειθαρχικής και 

ποινικής διαδικασίας έδωσε κατό-
πιν αιτήματος της Ομοσπονδίας η 
αρμόδια Διεύθυνση του Αρχηγείου 
με το υπ' αριθ. 6004/15/9373-ζ' από 
21-11-2014 έγγραφο του Κλάδου Δι-
οικητικής Υποστήριξης & Ανθρώπι-
νου Δυναμικού. Ειδικότερα: 

ΑΥπάλληλος ο οποίος έχει τεθεί 
σε καθεστώς αυτοδίκαιης αργί-

ας, κατά το χρόνο της αργίας, λαμβά-
νει κατ’ αρχήν το 1/3 των αποδοχών 
του. Παράλληλα, όμως έχουν προ-
βλεφθεί τρεις εξαιρέσεις, κατά τις 
οποίες λαμβάνει, κατά περίπτωση, 
το 1/4 των αποδοχών του, δεν λαμβά-
νει καθόλου αποδοχές ή λαμβάνει το 
75% των αποδοχών του. Ειδικότερα:

i. Κατά την πρώτη εξαίρεση, που 
αφορά την περίπτωση του δευτέρου 
εδάφιου της παραγράφου 1 του άρ-
θρου 103. καταβάλλεται το 1/4 των 

αποδοχών στον υπάλληλο που τέλει 
σε αργία λόγω αμετάκλητης παρα-
πομπής ενώπιον του αρμοδίου δικα-
στηρίου για κακούργημα ή για τα 
αδικήματα της κλοπής, υπεξαίρεσης 
(κοινής και στην υπηρεσία), απάτης, 
εκβίασης, πλαστογραφίας, δωροδο-
κίας, καταπίεσης, απιστίας περί την 
υπηρεσία, καθώς και για οποιοδή-
ποτε έγκλημα της γενετήσιας ελευ-
θερίας ή έγκλημα οικονομικής εκ-
μετάλλευσης της γενετήσιας ζωής, 
δηλαδή στον υπάλληλο που τέθηκε 
σε αυτοδίκαιη αργία, σύμφωνα με 
την περίπτωση γ' της παραγράφου 1 
του άρθρου 103, όπως τροποποιήθη-
κε και ισχύει.

ii. Κατά τη δεύτερη εξαίρεση και 
λόγω της σοβαρότητας του πειθαρ-
χικού παραπτώματος της αδικαιο-
λόγητης αποχής του υπαλλήλου από 
την εκτέλεση των καθηκόντων του, 
παράπτωμα το οποίο συνδέεται με 
την παρουσία του στην Υπηρεσία, 

δεν καταβάλλονται καθόλου αποδο-
χές στο διάστημα που ο υπάλληλος 
τελεί για τον ανωτέρω λόγο σε κατά-
σταση αργίας.

iii. Τέλος, κατά την τρίτη εξαίρεση, 
στον υπάλληλο που τίθεται σε αυτο-
δίκαιη αργία με βάση την περίπτωση 
ε' της παραγράφου 1 του άρθρου 103 
του Υ.Κ., δηλαδή λόγω παραπομπής 
του στο αρμόδιο πειθαρχικό συμβού-
λιο για τα εκεί αναφερόμενα πειθαρ-
χικά παραπτώματα, καταβάλλεται το 
75% των νόμιμων αποδοχών τους.

ΒΣύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 11 παρ. 1 και 7 του Π.Δ. 

169/2007 (Κώδικας Πολιτικών και 
Στρατιωτικών Συντάξεων) και τη 
σχετική νομολογία (Ολ ΕΣ 1401/2012, 
44/2009, ΣτΕ 15/2003), ο χρόνος της 
αυτοδίκαιης αργίας δεν θεωρείται 
συντάξιμος χρόνος, εκτός αν επακο-
λούθησε αθώωση ή απαλλαγή, κατά 
περίπτωση, οπότε ο χρόνος αυτός 
θεωρείται ως χρόνος πραγματικής 

Απαντήσεις για την αυτοδίκαιη αργία
Πότε και πόσο μειώνονται οι αποδοχές και τι προβλέπεται για το συντάξιμο χρόνο

συντάξιμης υπηρεσίας. Περαιτέρω, 
σύμφωνα με το υπ' αριθ. 2/13957/0022 
από 8.2.2013 έγγραφο της Γενικής 
Διεύθυνσης Μισθών του Γενικού Λο-
γιστηρίου του Κράτους, προκειμέ-
νου να θεωρηθεί ως συντάξιμος ο 
χρόνος κατά τον οποίο τελούσε σε 

αργία ο υπάλληλος, σε περίπτωση 
αθώωσης ή απαλλαγής του, θα πρέ-
πει να του καταβληθεί το υπόλοιπο 
των αποδοχών του για το χρονικό 
διάστημα που τελούσε σε αργία και 
να παρακρατηθούν από αυτό οι ανά-
λογες ασφαλιστικές εισφορές.

Παρά την άμεση ενημέρωση των 
αρμοδίων υπουργών για το 
εκλογικό επίδομα, ως τη στιγμή 
έκδοσης της εφημερίδας δεν 
είχε ανακοινωθεί τίποτε σχετικό 
για τους αστυνομικούς από το 
υπουργείο εσωτερικών.
με κοινό τους έγγραφο, από τις 
5 ιανουαρίου 2015, ΠοΑσΥ και 
ΠοΑΞιΑ επισήμαναν μεταξύ άλ-
λων ότι καίτοι τούτο προβλέπε-
ται ρητά από την νομοθεσία, ο 
καθορισμός του ύψους του και ο 
χρόνος καταβολής αυτού, συνο-
δεύονται από παλινωδίες και 
αοριστολογίες, με αποτέλεσμα, 
την τελευταία στιγμή να γινόμα-

στε μάρτυρες κυριολεκτικά 
ενός εμπαιγμού που δεν τιμά 
κανέναν. στη συνέχεια, υπενθυ-
μίζεται η συνεισφορά της εΛ.
Ασ., παρατίθενται τα ποσά που 
δόθηκαν σε άλλες  εκλογικές 
αναμετρήσεις και διατυπώνεται 
το αίτημά μας για την έκδοση 
της αναγκαίας Υπουργικής Από-
φασης, προ της διεξαγωγής των 
εκλογών, καθορίζοντας το ύψος 
του χορηγούμενου ποσού στο 
διπλάσιο του ποσού που είχε χο-
ρηγηθεί στις ευρωεκλογές του 
2014, καθώς και την ακριβή 
ημερομηνία καταβολής του, 
πριν την 25/1/15.

Εκλογικό Επίδομα μετά τις …εκλογές
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ΠαρΕμβαση για τισ 
ΠρογραμματισμΕνΕσ 
αδΕιΕσ
Λόγω των πολιτικών εξελίξεων και 
της πρόωρης διάλυσης της Βουλής, 
με την προκήρυξη των βουλευτικών 
εκλογών στις 25 Ιανουαρίου 2015, οι 
συνάδελφοι που είχαν προγραμματί-
σει τις άδειές τους βρέθηκαν «ξεκρέ-
μαστοι» και η Ομοσπονδία ζήτησε 
εγγράφως από την ηγεσία να αντιμε-
τωπίσει το θέμα χωρίς να διαταρα-
χθεί ο προγραμματισμός τους.  

«Επειδή οι πολιτικές εξελίξεις συ-
νέπεσαν με την εορταστική περίοδο 
και την από προ πολλού χρόνου προ-
γραμματισμένη χρήση κανονικών 
αδειών εκ μέρους πολλών αστυνομι-
κών μετά των οικογενειών τους, αυ-
τονόητο είναι ότι τα προβλήματα που 
προκύπτουν πρέπει να αντιμετωπι-
στούν άμεσα έτσι ώστε αφενός να 
μην διαταραχθεί το ιερό δικαίωμα 
της άδειας αφετέρου δε η εύρυθμη 
λειτουργία των αστυνομικών υπηρε-
σιών. Προς τούτο σας καλούμε να εκ-
δώσετε τις δέουσες υπουργικές απο-
φάσεις ώστε να μην ανακληθούν οι 
άδειες άμεσα αλλά τουλάχιστον μετά 
τις 10 Ιανουαρίου 2015, οπότε λήγουν 
οι προγραμματισμένες άδειες για 
τους περισσότερους εκ των ενδιαφε-
ρομένων συναδέλφων μας.

Αυτονόητο είναι επίσης ότι το Αρ-
χηγείο της Ελληνικής Αστυνομίας, 
διατηρεί την δυνατότητα ανάκλησης 
των αδειών εφόσον συντρέχουν 
έκτακτες προς τούτο ανάγκες».

δημοσιΕύτηκΕ το 
ΠροΕδρικο διαταγμα για 
την αναδιοργανωση
Δημοσιεύτηκε στην Εφημερίδα της 
Κυβερνήσεως   (ΦΕΚ 
281-τ.A/31-12-2014) το Π.Δ. 178/2014 
«Οργάνωση Υπηρεσιών Ελληνικής 
Αστυνομίας», το οποίο καταρτίστηκε 
σε εφαρμογή του αρχικού N. 
4249/2014 και των άρθρων αυτού, 
όπως αντικαταστάθηκαν στη συνέ-
χεια με το άρθρο 231 του N. 4281/2014, 
τον Αύγουστο του 2014.

Το νέο οργανόγραμμα του Αρχη-
γείου και των κεντρικών του υπηρε-
σιών καθορίστηκαν με  ευρεία στή-
ριξη από την αντιπολίτευση όταν ο 
υπουργός Δημόσιας Τάξης κ. Βασί-
λειος Κικίλιας, αποδέχθηκε τις εν-
στάσεις μας και προώθησε στη Βου-
λή σχετική τροπολογία.

Να σημειωθεί ότι η Ομοσπονδία 
μας ποτέ δεν άλλαξε γραμμή στο θέ-
μα αυτό και όπως επισήμανε και στο 
24ο συνέδριο ο πρόεδρος Χρήστος 
Φωτόπουλος είναι τιμή μας που τη-
ρήσαμε σταθερή στάση μέχρι το τέ-
λος. «Και στη διάρκεια των παρεμβά-
σεών μου στη Βουλή, τρεις φορές,  σε 
ακρόαση στη Διαρκή Επιτροπή της 
Βουλής, δεν μετέβαλα τις θέσεις μας 
ούτε την τελευταία στιγμή. Ήμασταν 
ξεκάθαροι και το υποστηρίξαμε με 
επιχειρήματα. Και ήρθε το πλήρωμα 
του χρόνου, ήρθε η νέα ηγεσία, που 
έφερε αυτές τις αλλαγές».

Το π.δ. είναι στη διάθεση του συν-
δικαλιστικού μας κινήματος για πε-
ραιτέρω επεξεργασία και μελέτη.

Τα προβλήματα δεν αντιμετωπίζονται 
μόνο με καταργήσεις υπηρεσιών

 αναγκαιοτητα ο Εκδημοκρατισμοσ

Του  
Χρηστού  
ΦωτοΠούλού

ΠροεΔροσ  
Τησ ΠοΑσΥ

Α
στυνομία και ανθρώπινα δι-
καιώματα, ήταν το θέμα της 
ομιλίας του προέδρου της ΠΟ-
ΑΣΥ κ. Χρήστου Φωτόπου-
λου στο διεθνές φόρουμ «Εκ-

δημοκρατισμός της αστυνομίας στην Ευ-
ρώπη», που διοργανώθηκε στην Αθήνα 
από το Ινστιτούτο «Νίκος Πουλατζάς» με 
αντικείμενο τον εκδημοκρατισμό των λει-
τουργιών των αστυνομιών της Ευρώπης.

Ανατρέχοντας στην ιστορία του συνδικα-
λισμού, ο πρόεδρος τόνισε ότι «όταν το 1988 
είχα την τιμή να είμαι από τους πρώτους 
αστυνομικούς της Ελλάδας που αποφασί-
σαμε να διεκδικήσουμε τα δικαιώματά μας 
για ελεύθερη συνδικαλιστική έκφραση, εί-
χαμε συνειδητοποιήσει ότι δεν υπήρχε πε-
ρίπτωση να λειτουργεί δημοκρατικά μια 
αστυνομία αν έχει φιμωμένους αστυνομι-
κούς υπαλλήλους, αν δεν απολαμβάνουν οι 
ίδιοι τα προβλεπόμενα από το Σύνταγμα δι-
καιώματα. Δεν συμμερίζονταν βέβαια οι τό-
τε κυβερνώντες τις δικές μας αγωνίες και 
γι’ αυτό είχαμε υποστεί διώξεις και στερή-
σεις. Καταφέραμε όμως τελικά το 1994 να 
πείσουμε την πολιτεία με τη στήριξη που 
είχαμε -είναι αλήθεια και το αναγνωρίζου-
με αυτό- των κομμάτων κυρίως της αριστε-
ράς. Το ΠΑΣΟΚ και η Νέα Δημοκρατία με 
βαριά καρδιά ψήφισαν τον νόμο 2265/1994, 
σύμφωνα με τον οποίο νομιμοποιήθηκε η 
συνδικαλιστική μας δράση. Ενώ ο συνδικα-
λισμός ήταν και για τους Αστυνομικούς δι-
ακηρυγμένος στόχος του Ανδρέα Παπαν-
δρέου από το 1981, δυστυχώς τέθηκαν άλ-
λες προτεραιότητες, π.χ. στην ενοποίηση 
της Χωροφυλακής και της Αστυνομίας Πό-
λεων, δυο Σωμάτων ιστορικά φορτισμένων, 
τονίζοντας τότε ότι το έκαναν για τον εκδη-
μοκρατισμό των αστυνομικών λειτουρ-
γιών, αλλά για ανεξήγητους λόγους στη συ-
νέχεια, μπλόκαραν την ίδρυση των αστυνο-
μικών σωματείων.

Η ουσία είναι ότι εμείς διεκδικήσαμε και 
πετύχαμε τη λειτουργία μας με βάση τις δι-
ατάξεις του νόμου 1264 και από τότε με δη-
μοκρατικές διαδικασίες συγκροτούμε ένα 
αντιπροσωπευτικό φορέα, ο οποίος δεν 

αγωνίζεται για στενά συντεχνιακά αιτήμα-
τα. Τον απασχολούν ευρύτερα κοινωνικο-
πολιτικά θέματα διότι συνδυάζει το διεκδι-
κητικό του πλαίσιο με το κοινωνικό γίγνε-
σθαι και δεν αγωνίζεται για μια αστυνομία 
για την αστυνομία. Αγωνίζεται για μια σύγ-
χρονη, δίκαιη και δημοκρατική αστυνομία 
που θα υπηρετεί την ελληνική κοινωνία, 
μακριά από σκοπιμότητες, κομματικές και 
κυβερνητικές. Βέβαια, δεν παραβλέπουμε 
το γεγονός ότι η αστυνομία ως δημόσια 
υπηρεσία ανήκει στο στενό πυρήνα των δο-
μών του κράτους και ως τέτοια έχουμε ένα 
λόγο παραπάνω να αγωνιούμε για την εύ-
ρυθμη λειτουργία της, όχι ως δυνάστης, αλ-
λά ως υπηρέτης της κοινωνίας».

Σ
τη συνέχεια αναφέρθηκε στα 
σύγχρονα προβλήματα της αστυ-
νομίας και στις επιπτώσεις της 
άδικης κριτικής που ασκείται 
πολλές φορές, τονίζοντας ότι 

εμείς αναγνωρίζουμε το διαρκές έλλειμμα 
που συνοδεύει τις ασκούμενες πολιτικές 
στο χώρο μας και με πρωτοβουλίες μας 
προσπαθούμε να διορθώνουμε τα κακώς 
κείμενα (φραγμός στον κομματισμό και 
στο ρουσφέτι , προσλήψεις μέσω των πα-
νελληνίων εξετάσεων, αναβάθμιση της εκ-
παίδευσης, προσανατολισμός της αστυνο-
μίας, καθιέρωση 9ης Οκτωβρίου, ως Ημέρα 
αγώνα κατά της κρατικής αυθαιρεσίας, 
ημερίδες κατά της βίας κλπ).

«Έπρεπε να πούμε με απόλυτο και ξεκά-
θαρο τρόπο ότι η βαθιά κρίση- κοινωνική, 
πολιτική, πολιτισμική, οικονομική και πε-
ριβαλλοντική- δεν επιβάλει απλώς, αλλά 
καθιστά και αναγκαία την καλύτερη οργά-
νωση των αστυνομικών υπηρεσιών και  την 
επαγγελματική κατάρτιση του δυναμικού 
της. Για να είναι σωστή η Αστυνομία, η ίδια 
η Αστυνομία πρέπει να σέβεται και να προ-
στατεύει τους ανθρώπους που τη στελεχώ-
νουν, ως εργαζόμενους, ως πολίτες, ως κοι-
νωνικά όντα, με τα ανάλογα δικαιώματα 
και υποχρεώσεις», πρόσθεσε. «Η Αστυνο-
μία στη χώρα μας ήταν για πολλά χρόνια 
ταυτισμένη με την έννοια της καταστολής 

των λαϊκών αγώνων και του ελέγχου των 
κοινωνικών φρονημάτων. Χρειάστηκαν 
πολλές προσπάθειες για να ξεφύγουμε από 
τα σύνδρομα του παρελθόντος, χωρίς ωστό-
σο ο μηχανισμός αυτός να απολέσει το χα-
ρακτήρα του, ως τμήμα του ευρύτερου κα-
ταναγκαστικού μηχανισμού του κράτους. 
Δεν παραβλέπουμε, επίσης το γεγονός ότι 
σε περιόδους κρίσης, όπως αυτή που ζούμε 
σήμερα, όπου προέχει η δημοκρατική διέ-
ξοδος και η αποφυγή της κατάρρευσης των 
πάντων, η απαίτηση είναι να μην εμπλέκε-
ται η Αστυνομία στις πολιτικές -κομματικές 
διενέξεις. Ούτε οι αστυνομικοί να επηρεά-
ζονται από τις πολιτικές τους πεποιθήσεις, 
πόσο μάλλον να ασπάζονται φασιστικές και 
νεοναζιστικές ιδεολογίες». 

Ε
πανέλαβε δε τις θέσεις της Ομο-
σπονδίας για τον εκδημοκρατι-
σμό των λειτουργιών της ΕΛ.ΑΣ., 
τονίζοντας ότι «πρέπει να γίνει 
κατανοητό ότι τα μέτρα εκδημο-

κρατισμού που ζητάμε, θωρακίζουν την 
αστυνομία και την απαλλάσσουν από το 
άγος της καχυποψίας και της αμφισβήτη-
σης. Μόνο έτσι μπορούν να αντιμετωπι-
στούν οι αυθαιρεσίες και οι όποιες παρα-
λειτουργίες και να αισθανθεί ο πολίτης τον 
αστυνομικό ως πραγματικό του φύλακα 
και βοηθό. Υπάρχει βέβαια και η άποψη 
που εστιάζει την επίλυση του προβλήματος 
στην κατάργηση των Ειδικών Μονάδων 
της Αστυνομίας και την ανάθεση των αρμο-
διοτήτων τους σε άλλες αστυνομικές υπη-
ρεσίες. Άποψή μας είναι ότι προέχει η οριο-
θέτηση του προσανατολισμού και των αρ-
μοδιοτήτων τους, των κανόνων εμπλοκής, 
ο τρόπος στελέχωσής τους, η ενίσχυση της 
θεωρητικής κατάρτισης και εκπαίδευσης 
των υπηρετούντων σε αυτές και βέβαια η 
επίλυση συνολικά των προβλημάτων των 
αστυνομικών. Το θέμα είναι πολυσύνθετο 
και δεν λύνεται με απλές καταργήσεις 
υπηρεσιών». Κλείνοντας την ομιλία του, 
υπενθύμισε σε όλους την πρότασή μας για 
συνολική μεταρρύθμιση της Ελληνικής 
Αστυνομίας. «Αν είχε υιοθετηθεί, πολλά 
πράγματα θα είχαν διορθωθεί και ίσως σή-
μερα θα είχαμε την υποχρέωση να συζη-
τούμε την εφαρμογή της και τις δυσκολίες 
που σίγουρα θα συναντήσουμε για την 
εφαρμογή της. Διότι η πρότασή μας αναφέ-
ρεται σε ένα κοινωνικοποιημένο αστυνομι-
κό σώμα αυστηρά ελεγχόμενο και όχι σε 
ένα στρατιωτικοποιημένο οργανισμό με 
αγκυλώσεις και στερεότυπα». 

Νέα προσφυγή στο συμβούλιο της επικρατείας
Ενώπιον του Τριμελούς Συμβουλίου Συμμόρφωσης το υπουργείο Οικονομικών

Κατατέθηκε (16 Ιανουαρίου 
2015), στη Γραμματεία του ΣτΕ 
από τις Ομοσπονδίες μας, με 

αριθμ. Πρωτ. 154/15, κοινή αίτηση 
ακύρωσης της Υπουργικής Απόφα-
σης που εξεδόθη δυνάμει του Νόμου 
4307/14, βάσει του οποίου επιστρέφο-
νται στους ένστολους αναδρομικές 
διαφορές των αποδοχών, μειωμένες 
κατά 50%.

Οι Ομοσπονδίες προσέφυγαν εκ 
νέου στο ανώτατο ακυρωτικό δικα-
στήριο για παράβαση συνταγματι-
κών διατάξεων και ειδικότερα της 
ιδιαίτερης μισθολογικής μεταχείρι-

σης των ενστόλων, της διάκρισης των 
εξουσιών, του δικαιώματος της δικα-
στικής προστασίας και της υποχρέω-
σης της διοίκησης να συμμορφώνε-
ται στις ακυρωτικές αποφάσεις του 
ΣτΕ. Με τον τρόπο αυτό εκφράζουμε 
το εύλογο παράπονο των συναδέλ-
φων για το ‹‹μισθολόγιο›› που θεσπί-
στηκε, βάσει του Νόμου 4307/14, για 
τον οποίο αντιδρούμε και ταυτόχρο-
να διεκδικούμε -πέρα από τις ατομι-
κές αγωγές- και την πλήρη συμμόρ-
φωση του Υπουργείου Οικονομικών 
στις ήδη εκδοθείσες αποφάσεις του 
ΣτΕ, τουλάχιστον για την εξ ολοκλή-

ρου επιστροφή των οφειλομένων.
Η αίτησή μας υπογράφεται από 

τους Νομικούς μας Συμβούλους κ.κ. 
Χάρη Μπουκουβάλα και Ρήγα Μπαρ-
μπούρη, οι οποίοι εκτιμούν ότι η υπό-
θεση λόγω της σπουδαιότητός της θα 
εισαχθεί προς συζήτηση στην Ολομέ-
λειά του. Σημειώνεται, τέλος, ότι στις 

15/1/15 ολοκληρώθηκε η διαδικασία 
προσφυγής μας στην Τριμελή Επι-
τροπή Συμμόρφωσης του και αναμέ-
νεται η έκδοση της σχετικής απόφα-
σης. Η Επιτροπή είχε συνεδριάσει 
στις 8 Ιανουαρίου 2015 και το Υπουρ-
γείο Οικονομικών ισχυρίστηκε ότι με 
βάση τα δημοσιονομικά δεδομένα 
εφάρμοσε πλήρως τις δικαστικές 
αποφάσεις, αναφορά όμως που προ-
κάλεσε την αντίδραση του προέδρου 
του ΣτΕ, ο οποίος χορήγησε και στις 
δυο πλευρές προθεσμία έως την 15η 
Ιανουαρίου 2015, ώστε να καταθέ-
σουν εγγράφως τις θέσεις τους. 
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Ο πρόεδρος της ΕΑΣΥ 
Αθηνών κ. Γρηγόρης 
Γερακαράκος μίλησε 
για την αναγκαιότητα 
λήψης απόφασης για το 
ΤΕΑΠΑΣΑ, αλλά και 
να είμαστε προσεχτικοί 
στο θέμα του 
μισθολογίου

Μ
ιλώντας στο 24ο 
Πανελλαδικό Συνέ-
δριο, ο αντιπρόε-
δρος της ΠΟΑΣΥ 
και πρόεδρος της 

ΕΑΣΥ Αθηνών, το χαρακτήρισε ως το 
πιο κρίσιμο Συνέδριο, γιατί εκτός 
από τα θέματα των Επιτροπών, 
όπως είπε, υπάρχουν μπροστά μας 
τεράστια προβλήματα, που εάν δεν 
τα δούμε στο ύψος τους, σε πολύ 
γρήγορο χρονικό διάστημα, θα έχει 
χαθεί το παιχνίδι. 

Αναφερόμενος στην αναδιοργά-
νωση, είπε ότι τελικά ήρθε η ίδια η 
Πολιτεία και την ακύρωσε γιατί τελι-
κά η Αστυνομία δεν είναι ένα μικρό 
παιχνιδάκι, μία Monopoly, που μπο-
ρεί κάποιος ή κάποιοι να φτιάξουν 
μία μακέτα που απέχει από την 
πραγματικότητα πάρα πολύ. Και 
απέχει πάρα πολύ, διότι σε αυτό τον 
διάλογο δεν μπήκε ποτέ στην ουσία. 
Δεν μπήκαν ποτέ οι συνδικαλιστικοί 
φορείς, δεν ερωτήθηκαν ποτέ οι το-
πικοί άρχοντες και απλώς, κάποιοι 
πήραν κάποια πρωτοβουλία για το 
καλό μας και για το καλό των πολι-
τών. Ξέχασαν ότι έχουμε νησιά, ξέχα-
σαν πάρα πολλά πράγματα και ξέχα-
σαν ότι έχουν να κάνουν με ανθρώπι-
νο δυναμικό, τον Έλληνα εργαζόμενο 
Αστυνομικό. Άρα, το μοναδικό τώρα 
που μένει γι’ αυτή την Πολιτεία, εί-
ναι: «Να περιορίσουμε το κόστος το 
οικονομικό». Και όπως καταλαβαίνε-
τε, θα υπάρξουν τους επόμενους μή-
νες, κάποια Τμήματα τα οποία θα 
κλείσουν. Εδώ συνάδελφοι, πρέπει 
πλέον να μιλάμε με την αλήθεια –χω-
ρίς να θέλω να ρίξω μομφή πουθενά 
και σε κανέναν– και να κοιτάει ο ένας 
τον άλλον στα μάτια. Μετέχω και σε 
μία Επιτροπή και ευχαριστώ τους 
συνεργάτες της Επιτροπής, τη Σταυ-
ρούλα Τζατζανά, Πρόεδρο της Κο-
μοτηνής, τον Σφελινιώτη Αλέξαν-
δρο, Αντιπρόσωπο Θεσσαλονίκης 
και τον Καλεβρά Αλέξανδρο. Αλλά 
η Ομοσπονδία δεν είναι για να βάζει 
αναχώματα σε παλιούς αστυνομι-
κούς και σε νέους. Δεν μπορεί να 
ζητάμε πράγματα που οι ίδιοι θα τα 
βρούμε μπροστά μας. Δεν έχει κανέ-
νας να κερδίσει ή να χάσει λιγότερο 
ή περισσότερο. Είμαστε όλοι μία οι-
κογένεια –και έτσι πρέπει να το βλέ-
πουμε– και πρέπει όλοι να είμαστε 

μαζί. Οι εποχές οι καλές, που περη-
φανευόμασταν όλοι για τον συνδι-
καλισμό, έχουν τελειώσει. Ο αστυνο-
μικός συνδικαλισμός για να μείνει 
όρθιος στα πόδια του, θέλει αλήθεια, 
διαφάνεια, νομιμότητα».

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στο ΤΕ-
ΑΠΑΣΑ, « Έχουμε μπροστά μας μια 
μεγάλη απόφαση και θα παρακαλέ-
σω όλους εδώ μέσα,  φεύγοντας από 
εδώ, πρέπει να πάρουμε απόφαση. 
Όσο αυτό είναι βαρύ, θα πρέπει να 
πάρουμε απόφαση. Είναι κρίσιμο 
Όργανο, η Ομοσπονδία έχει κύρος 
και στα δύσκολα πρέπει να πηγαί-
νουμε μπροστά. Ό,τι και να δείξουν 
οι αναλογιστές, εμείς πρέπει να πά-
ρουμε απόφαση και γι’ αυτούς που 
είναι μέσα στο Σώμα και γι’ αυτούς 
που θα μπουν. Και μπορεί να είναι 
πολύ σκληρή η απόφαση, όπως και 
εμένα, αν με ρωτήσετε ποια είναι η 
άποψή μου, εγώ δεν φοβάμαι να την 
πω, ποτέ δεν φοβόμουν για την άπο-
ψή μου. Εγώ τείνω στο Επαγγελμα-
τικό ή στο Κλαδικό. Θα μου πείτε: 
«Μα, άμα δείξει μεγάλη μείωση, ή 
ελλείμματα το Ταμείο, τι θα κάνου-
με;». Πάλι θα σας πω: καλύτερα να 
εξυγιάνω κάτι και να το έχουν οι συ-
νάδελφοι μου, που θα μείνουν 40 
χρόνια στην Αστυνομία, παρά να το 
δώσω στο κράτος. Γιατί να δώσω στο 
κράτος μία ακίνητη περιουσία; Μία 
ακίνητη περιουσία, γιατί να τη δώ-
σω; Πολλές φορές συγκινούμαι με 
αυτά που λέω, γιατί σας θεωρώ 
όλους αδέλφια μου. Και επειδή θα 
μπει κόσμος, όσο μικρός μπορεί να 
είμαι, θα πω το εξής, την εξής αλή-
θεια σε όλους σας: όλα τα χρόνια, 
στα Ταμεία διοικούσαν συνδικαλι-
στές. Οι ευθύνες είναι και της Πολι-
τείας, αλλά και δικές μας. Δεν είναι 
όλα από εκεί, ή όλα από εδώ. Το με-
γάλο ερώτημα, όσον αφορά τα 
Επαγγελματικά Ταμεία –και παίρνω 
θέση– είναι αν εμείς έχουμε την 

εξειδίκευση, τη μηχανογράφηση 
και αν εμείς μπορούμε, αυτό που θα 
φτιάξουμε, να είναι για όλους μας 
και όχι ο καθένας να πάει να βάλει 
μέσα τον ξάδερφό του, την αδελφή 
του ή οποιονδήποτε άλλον. Αφήνω 
ένα ερωτηματικό. Όμως, καλύτερα 
να έχουμε κάτι εμείς, με όσο κόστος 
μπορεί να υπάρχει σε αυτό, παρά 
κάτι που θα το δώσουμε και στο τρί-
το στάδιο δεν θα υπάρχει. Διότι στις 
15-10-2013, εγώ έκανα έγγραφο στο 
Ταμείο του ΤΕΑΠΑΣΑ και ξέρετε τι 
έλεγε; Πληρώνω δύο ενοίκια σε ιδι-
ώτες. Έχει τόσα οικήματα το ΤΕΑ-
ΠΑΣΑ. Δώστε μου όποιο επιθυμείτε, 
βάσει χωρητικότητας και θα κάνω 
προσαύξηση και 500€ επιπλέον στο 
μίσθωμα που δίνω στους ιδιώτες, 
στο ενοίκιο των ιδιωτών. Και παρ’ 
όλα αυτά –για να δούμε πώς δού-
λευαν τα Ταμεία– τα οικήματα αυτά 
ήταν κενά και το μοναδικό που κά-
ναμε, ήταν να πληρώνουμε χαρά-
τσια στο κράτος. Άρα δεν θεωρώ ότι 
οι αναλογιστικές θα δείξουν ένα 
καλό αποτέλεσμα. Παρακαλώ να τις 
δούμε. Αλλά παίρνω το ρίσκο, όπως 
πήρα και προχθές το ρίσκο και μίλα-
γα για προβοκάτσια σε κάποιους 
κυρίους, εναντίον της Αστυνομίας, 
που εδώ και χρόνια το κάνουν προ-
βοκατόρικα πράγματα. Και αν με 
προκαλέσουν, εγώ θα βγάλω και 
στοιχεία». 

Για το μισθολόγιο, τόνισε: Λυπά-
μαι που θα το πω, αλλά κάποιοι προ-
φανώς, θέλουν να παίξουν με τις 
τύχες μας. Βλέπω σε κάποια sites, 
κάτι καινούργιοι μισθοί, σε κάποια 
άλλα να ζητάμε ένα καλό νέο Μι-
σθολόγιο. Ή έχουμε τρελαθεί, ή πλέ-
ον έχουμε κρίση στον συνδικαλισμό. 
Δηλαδή, σε μία εποχή που απολύε-
ται κόσμος –μέχρι τον Δεκέμβριο 
θέλουν να απολύσουν 5.000 κόσμο– 
εμείς θα πάμε να τους πούμε: «Ένα 
χαρτί μοναδικό, το Μισθολόγιο, το 
καίμε. Κάντε μας νέο Μισθολόγιο, 
απολύστε τον κόσμο, να παίρνουμε 
εμείς λεφτά». Εσείς πιστεύετε, όταν 
απολύεται ο κοσμάκης, ότι θα σας 
δώσουν λεφτά;»

Τέλος, αναφέρθηκε στην ενότητα 
του συνδικαλιστικού μας κινήμα-
τος. «Όλοι χρειαζόμαστε και όλοι 
χωράμε. Αρκεί, όχι ο καθένας το 
ατομικό του συμφέρον. Ή θα παλέ-
ψουμε για τους συναδέλφους που 
πλέον έχουν χάσει την πίστη σε 
εμάς και θα πρέπει να ορθοποδή-
σουμε, ή θα χάσουμε. Και ξέρετε, 
χαμένες μάχες είναι αυτές που δεν 
δόθηκαν ποτέ. Ας σταματήσουμε οι 
ίδιοι την εσωστρέφεια, τη σπέκου-
λα, την περιχαράκωση μέσα στους 
νέους συναδέλφους. Κάτω στον 
δρόμο υπάρχουν και νέοι και παλιοί 
συνάδελφοι. Και ας κοιτάξουμε 
μπροστά, ότι πρέπει να δώσουμε 
όλες τις μάχες που έρχονται».

Αγαπητέ Πρόεδρε, κυρίες και 
κύριοι σύνεδροι, Όπως είναι 
γνωστό τον τελευταίο καιρό 

η ΕΛ.ΑΣ. μαστίζεται από έναν τερά-
στιο όγκο προβλημάτων. Μερικά εξ 
αυτών είναι το ΤΕΑΠΑΣΑ, το σύ-
στημα επικοινωνίας ΤΕ-
ΤΡΑ, η μη συμμόρφωση 
της Κυβέρνησης με τη 
δικαστική απόφαση του 
ΣΤΕ, η μη εφαρμογή της 
εβδομαδιαίας Υπηρεσίας 
και άλλα πολλά.

 Με την έλλειψη οικο-
νομικών πόρων, η οποία 
παρατηρείται σε όλο το 
μέγεθος ειδικά στις μέρες 
μας, ΔΕΝ πρέπει να οδη-
γηθούμε ταυτόχρονα και 
σε τέλμα αλλαγών και με-
ταρρυθμίσεων οι οποίες 
πάντα φυσικά έχουν 
απώτερο στόχο το συμφέ-
ρον των Συναδέλφων 
Αστυνομικών και φυσικά 
την εμπέδωση του αισθή-
ματος ασφάλειας της κοινωνίας.

Αυτά λίγο πολύ είναι γνωστά σε 
όλους, έτσι αποφάσισα να ασχολη-
θώ με κάτι καινούριο, κάτι που 
πιστεύω αξίζει να ασχοληθούμε: 
«Την αξιοποίηση των πτυχιούχων 
Ανθυπαστυνόμων».

Όσοι Ανθυπαστυνόμοι είναι κάτο-
χοι πτυχίου ΑΕΙ ή ΤΕΙ και δεν το 
έχουν χρησιμοποιήσει προγενέστε-
ρα, να έχουν το δικαίωμα της εισα-
γωγής χωρίς εξετάσεις και λοιπά 
κριτήρια καθ’ υπέρβαση, στο Τμήμα 

επαγγελματικής μετεκπαίδευσης 
Ανθυπαστυνόμων (ΤΕΜΑ). Το ευερ-
γέτημα αυτό ίσχυε βάσει των διατά-
ξεων του Ν.1339/1983 άρθρο 15 
παρ.6 από το έτος 1983 έως και το 
έτος 2003, οπότε και καταργήθηκε 

με τις διατάξεις του 
Ν.3181/2003 άρθρο 6 
παρ.1. Επανήλθε όμως το 
έ τ ο ς  2 0 0 5  μ ε  τ ο 
Ν.3387/2005 άρθρο 12 
παρ.8 έως και το έτος 
2009 πάλι  καταργήθηκε.

Εάν εφαρμοστεί η πα-
ραπάνω πρόταση, θα 
έχει ως αποτέλεσμα την 
αύξηση των Αξιωματι-
κών εκ του Σώματος, αλ-
λά και τη δικαίωση για 
την προσπάθεια των Συ-
ναδέλφων να αποκτή-
σουν έναν τίτλο Ανώτα-
της εκπαίδευσης. Επί-
σης είναι η μόνη λύση 
στην συνεχιζόμενη μεί-
ωση που επιβάλλεται ως 

προς την εισαγωγή ιδιωτών στις 
Αστυνομικές σχολές μέσω Πανελ-
ληνίων εξετάσεων, αλλά και το μη-
δενικό οικονομικό κόστος επιβά-
ρυνσης σε σύγκριση με τους Αξιω-
ματικούς που αποφοιτούν από την 
παραγωγική (4ετούς φοίτησης) 
σχολή Αξιωματικών.

Είναι μια πρόταση, η οποία έχει 
διατυπωθεί στο παρελθόν και από 
την: α) Ένωση Αξιωματικών Κε-
ντρικής Μακεδονίας β) Ένωση 
Αστυνομικών Υπαλλήλων Σάμου.

Όλοι χρειαζόμαστε κι όλοι χωράμε
Ζήλος για το 

λειτούργημα... 
ψυχή  

στον αγώνα!
Η Νέα Αστυνομία συνεχίζει το αφιέρωμά 

της στις εργασίες του 24ου συνεδρίου  
με τις ομιλίες συνέδρων και την εισήγηση 

για θέματα εκπαίδευσης  
του εγκληματολόγου κ. Γιάννη Πανούση

Αξιοποίηση πτυχιούχων 
αστυνομικών

Του Αρχ/κα  
ΔΑΛΑΜΠΙΡΑ 
Κων/νου 

ΑνΤιπροσωποσ 
Τησ εΑσΥΑ  
σΤην ποΑσΥ

Του ΓΡηΓοΡη  
ΓεΡΑΚΑΡΑΚου 

προεδροσ Τησ εΑσΥ Αθηνων
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Προτείνω αυτοκριτική, προτείνω  
να συνειδητοποιήσουμε τι γυρεύουμε
Ο πρόεδρος της ΕΑΣΥ Κεφαλλονιάς, κατέθεσε τις προτάσεις του σωματείου 

Θέσεις για τον εκσυγχρονισμό της ΕΛ.ΑΣ.
Ο αντιπρόσωπος της ΕΑΣΥ Αθηνών παρουσίασε ένα νέο προβληματισμό

Α
γαπητέ  πρόεδρε της 
ΠΟΑΣΥ, Αγαπητοί συνά-
δελφοι.Παρατηρώντας 
την λειτουργία του 
αστυνομικού σώματος 

προβάλλω τους παρακάτω προβλη-
ματισμούς: Η λειτουργία της αστυ-
νομίας καλύπτει τις ανάγκες της 
σύγχρονης εποχής; Διαθέτει τεχνο-
γνωσία; Διαθέτει εκπαίδευση; Δια-
θέτει τον απαραίτητο υλικοτεχνικό 
εξοπλισμό; Εξασφαλίζονται οι συν-
θήκες υγιεινής και ασφάλειας; 
Υπάρχει νομική κάλυψη για τον ερ-
γαζόμενο αστυνομικό; Ο κανονι-
σμός  λειτουργίας εναρμονίζεται με 
το σήμερα; Γιατί η αστυνομία δεν 
αποτελεί ανεξάρτητο σώμα; Οι συν-
θήκες εργασίας ικανοποιούν τον 
εργαζόμενο; Οι συντάξεις και το 
ασφαλιστικό  ικανοποιούν τους 
πρώην συναδέλφους μας που έδω-
σαν την ψυχή τους στο σώμα και σή-
μερα τους κλέβονται οι κόποι μιας 
ζωής και το τελευταίο ερώτημα: 
αμείβεται σήμερα ο αστυνομικός σε 
σχέση με αυτά που προσφέρει;

Το συνδικαλιστικό μας κίνημα 
πρέπει να δώσει ένα δυνατό παρών 
σήμερα αφού αντιληφθεί το σφυγμό 
της εποχής μας.  Η ομοσπονδία μας 
είναι από τις πιο δυνατές φωνές, εί-
ναι από τις πιο δυνατές δυνάμεις.  
Σαν αστυνομικός αλλά και σαν εκ-
πρόσωπος αρκετών συναδέλφων 

μου παραθέτω σήμερα τις παρακάτω 
προτάσεις: 1) Σύγχρονη Αστυνομική 
Ακαδημία –Εκσυγχρονισμός των 
σχολών ώστε να αποφοιτούν αστυ-
νομικοί και όχι δημόσιοι υπάλληλοι. 
2) Κατάργηση της εισόδου σπουδα-
στών στην σχολή αξιωματικών απευ-
θείας από ιδιώτες ώστε τα αυριανά 
διοικητικά στελέχη πέρα από γνώση 
να διαθέτουν και πείρα. 3) Ύπαρξη 
μίας ενιαίας αστυνομίας και όχι μω-
σαϊκό (δημοτική αστυνομία, ειδικοί 
φρουροί, συνοριοφύλακες κ.α. - αφο-
μοίωση των υπαρχόντων κατηγορι-
ών σε μία και προσλήψεις μόνο από 
την Ακαδημία. 4) Κατάργηση του 
απαρχαιωμένου κανονισμού και 
αντικατάστασή του με έναν σύγχρο-
νο (πχ πειθαρχικό δίκαιο, κώδικας 
μεταθέσεων, βαθμολογική εξέλιξη, 
κα.). 5) Αποδέσμευση από το σημερι-
νό καθεστώς της πολιτικής ηγεσίας. 
6)  Απαλλαγή από κάθε είδους πά-
ρεργο. 7) Νέο οργανόγραμμα υπηρε-
σιών και πλήρης στελέχωσή του. 8) 
Σύγχρονος υλικοτεχνικός εξοπλι-
σμός και διαρκής εκπαίδευση 9)  Πα-
ροχή σύγχρονης και ανεξάρτητης  
μορφής ασφάλισης. 10) Νομική κά-
λυψη και δημιουργία νομοθετικού 
πλαισίου για την θωράκιση του 
αστυνομικού. 11) Αμοιβή ανάλογη 
της εργασίας. 

Πρέπει όλοι να καταλάβουν ότι ο 
αστυνομικός δεν είναι δημόσιος 

υπάλληλος  αλλά αποτελεί ιδιαίτερο 
ένοπλο σώμα και που η εργασία του 
η ίδια θέτει καθημερινά σε κίνδυνο 
την ζωή του (παραπέμπω στους συ-
ναδέλφους που έχουμε θρηνήσει 
και τους εκατοντάδες βαριά τραυ-
ματισμένους). Ποιος άλλος κλάδος 
εργαζομένων μετρά τόσους νεκρούς 
και τραυματίες; Πρέπει να συνειδη-
τοποιήσουμε ότι δεν  είμαστε η 
αστυνομία του χθες, αλλά η αστυνο-
μία του αύριο, η αστυνομία χώρας 
μέλους της ευρωπαϊκής ένωσης, η 
αστυνομία με πρότυπα και ικανότη-
τες διεθνούς βεληνεκούς. 

Η χώρα μας τα τελευταία χρόνια 
κατάφερε να γυρίσει πολλά χρόνια 
πίσω, ισοπεδώνοντας ό,τι είχαμε 
πετύχει μέχρι σήμερα. Ήταν αδιανό-
ητο πριν από μερικά χρόνια οι μι-
σθοί από 14 να γίνουν 10 και οι συ-
ντάξεις να κοπούν στην μέση. Και 
όμως το καταφέραμε.  Για την σημε-
ρινή κατάσταση στην οποία βρίσκε-
ται ο Έλληνας αστυνομικός, εγώ δεν 
θα αποδώσω ευθύνες σε κάποιους. 
Θα αποδώσω ευθύνες σε όλους μας 
συμπεριλαμβανομένου και του ομι-
λούντος. Φανήκαμε όλοι μας κατώ-
τεροι των περιστάσεων. Συχνά 
ακούμε συναδέλφους να λένε τι κά-
νουν οι συνδικαλιστικές ενώσεις, 
πού είναι η ΠΟΑΣΥ κ.α, αλλά ποτέ 
δεν λέμε τι κάνουμε εμείς, ο καθέ-
νας από μόνος του. Στο σημείο αυτό 

προτείνω αυτοκριτική, προτείνω να 
συνειδητοποιήσουμε τι γυρεύουμε 
και στο τέλος να βρούμε τον τρόπο 
να το εκφράσουμε με γνώμονα την 
αλήθεια, σεβόμενοι τον εαυτό μας. 

Αγαπητοί συνάδελφοι
Επειδή η ζωή συνεχίζεται και δεν 

μπορούμε να γυρίσουμε το χρόνο 
πίσω, επειδή η χώρα μας υποχρεω-
τικά θα κάνει μια νέα αρχή, θα πρέ-
πει και εμείς από χθες να ενεργο-
ποιηθούμε κοιτώντας τα πράγματα 
με ρεαλισμό αντιλαμβανόμενοι  την 
πραγματικότητα.   

Όλοι οι συνδικαλιστικοί φορείς με 
επικεφαλής την ΠΟΑΣΥ να εργα-
στούμε για μια νέα αστυνομία, μια 
σύγχρονη αστυνομία, μια ευρωπαϊκή 
αστυνομία. Να εργαστούμε για έναν 
σύγχρονο αστυνομικό, έναν αμειβό-
μενο αστυνομικό, έναν νομικά κατο-
χυρωμένο αστυνομικό. Σήμερα στην 
επανεκκίνηση να γίνουν delete σε 
όλους τους ιούς που σέρνουν το σύ-
στημα. H ΠΟΑΣΥ είναι υποχρεωμένη 
να παίξει τον πρωταγωνιστικό ρόλο. 
Έχει την δύναμη να αφαιρέσει τις 
αγκυλώσεις και τις δομές που κά-
νουν την αστυνομία απαρχαιωμένη. 
Η ΠΟΑΣΥ μπορεί να είναι ο καταλύ-
της ώστε να ξεκινήσει η αντίδραση 
και να παραχθεί το επιθυμητό προϊ-
όν.  Πρέπει να ξαναβγεί μπροστά, να 
γυρίσει όλες τις πρωτοβάθμιες ενώ-
σεις, να προκαλέσει διάλογο με τους 

συναδέλφους, να συζητήσει με όλα τα 
τοπικά συμβούλια. Να συνεργαστεί 
με φορείς και αναζητήσει επιστημο-
νικές μελέτες που να αφορούν τα 
αστυνομικά θέματα. Να επεξεργαστεί 
πρότυπα αστυνομιών άλλων χωρών. 
Στο ίδιο μήκος κύματος να είμαστε 
και όλοι εμείς, ώστε οι ταλαντώσεις 
μας να προκαλέσουν συντονισμό 
στην δύναμή μας. 

Δεν θέλω να κουράσω άλλο, επι-
κεντρώνομαι στο εξής:

Αφαίρεση όλων των ιών που κολ-
λάνε  και  καταστρέφουν. Ενεργο-
ποίηση όλων μας ,στους ρυθμούς 
του αύριο. Το οφείλουμε στους εαυ-
τούς μας, στους προηγούμενους συ-
ναδέλφους αλλά και στους επόμε-
νους συναδέλφους. Η χώρα μας θα 
γυρίσει σελίδα, σελίδα θα πρέπει να 
γυρίσει και η αστυνομία. Καλές ερ-
γασίες στο συνέδριο.

Κ
υρίες και κύριοι συνά-
δελφοι.Είμαι ένας 
αστυνομικός που υπη-
ρετεί στην Διεύθυνση 
Άμεσης Δράσης Αττι-

κής ο οποίος δεν ήρθα απόψε 
εδώ για να πω αερολογίες. Βρί-
σκομαι σε αυτό το βήμα για να 
αποτυπώσω μέσα σε λίγες γραμ-
μές το όραμά μου για μια σύγχρο-
νη Αστυνομία απαγκιστρωμένη 
από τις συνήθειες του χτες. Για 
αυτό θα πρέπει να γίνει μια ριζι-
κή αλλαγή στα πάντα, από την 
δομή μέχρι και τις απαρχαιωμέ-
νες αντιλήψεις που επικρατούν 
όπως το «δε βαριέσαι, στην Ελλά-
δα είμαστε, δεν γίνονται αυτά».

Δεν θα σας κουράσω άλλο με 
την εισαγωγή μου αλλά θα μπω 
κατευθείαν στο θέμα και στις 

προτάσεις μου.
1)   Προτείνω την αλλαγή του 

υπάρχοντος βαθμολογίου εφόσον 
εμείς δεν πρέπει να λειτουργούμε 
σαν στρατιωτικό σώμα αλλά να 
έχουμε μια δομή που να είναι πιο 
κοντά στον πολίτη, πιο ανθρώπι-
νη και σαφώς να μην έχει δομή 
υδροκέφαλη. Σκεφτείτε, έχουμε 
πληθωρισμό βαθμών και γινόμα-
στε δυσλειτουργικοί στο έργο 
μας. Άρα ζητώ την κατάργηση 
των εξής βαθμών: α) του ειδικού 
φρουρού, β) του ανθυπαστυνό-
μου, γ) του υπαστυνόμου β, δ) του 
αστυνόμου β, ε) του υποδιευθυ-
ντή στ) του ταξίαρχου και ζ) των 
στρατηγών. Και αντί αυτού να 
έχουμε το εξής βαθμολόγιο α) του 
αστυφύλακα, β) του αρχιφύλακα 
γ) του υπαστυνόμου, δ) του αστυ-

νόμου, ε) του διευθυντή στ) του 
κλαδάρχη, ζ) του υπαρχηγού και 
η) του αρχηγού.

2)   Προτείνω για την εισαγωγή 
στους κόλπους της Ελληνικής 
Αστυνομίας τον εξής τρόπο: α) 
για την Σχολή Αστυφυλάκων από 
πολίτες με πανελλήνιες με διάρ-
κεια φοίτησης τα 2 έτη, β) να δη-
μιουργηθεί η σχολή αρχιφυλά-
κων διάρκειας φοίτησης δύο 
ετών καθώς και η σχολή αξιωμα-
τικών διάρκειας φοίτησης τριών 
ετών. Όμως στην σχολή αρχιφυ-
λάκων και αξιωματικών θα μπο-
ρούν να εισαχθούν μόνο άτομα εκ 
του σώματος, και οι εξετάσεις θα 
γίνονται μόνο με τον θεσμό των 
πανελληνίων για να σταματήσου-
με την διαφθορά των εξετάσεων 
που υπάρχει στον θεσμό αυτό. 

Και γ) προτείνω την κατάργηση 
της σχολής ΤΕΜΑ.

3) Αλλά για να γίνει η μεγάλη 
αλλαγή πρέπει να αλλάξει εξ ολο-
κλήρου το υπάρχον σύστημα του 
αστυνομικού σώματος. Προτείνω 
την δημιουργία ΜΗΤΡΟΠΟΛΟΛΙ-
ΤΙΚΗΣ ΑΣΤΥΝΟΜΙΑΣ. Δηλαδή 
αστυνομίας ανά περιφέρειες, που 
θα υπάγονται στην περιφέρεια 
και η χρηματοδότηση θα γίνεται 
από αυτήν και όχι από το κεντρι-
κό κράτος. Αυτό σημαίνει ότι η 
κεντρική διακυβέρνηση πρέπει 
να σοβαρευτεί και να λειτουργή-
σει σαν ένα Ευρωπαϊκό   κράτος.   
Για   αυτό   πρέπει   να   καταργη-
θεί   το   υπουργείο Προστασίας 
του Πολίτη και να υπαγόμαστε 
στο υπουργείο Εσωτερικών όπου 
εκεί να αρχίσει η συζήτηση, αλλά 

Του ΓΡηΓοΡοΠουΛου  
Κων/νου

προεδροσ Τησ ενωσησ  
ΑσΤ/κων ΥπΑλληλων  
κεφ/νιΑσ & ιθΑκησ  
ΑνΤιπροσωποσ Τησ ποΑσΥ  

Του ΤΑξΙΑΡχη ΚουΤσουΚεΡΑ

ΑνΤιπροσωποσ Τησ εΑσΥ 
Αθηνων

συνέχεια στη σελ. 10
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σοβαρή συζήτηση σχετικά με την 
μορφή που πρέπει να έχει η το-
πική αυτοδιοίκηση, βάσει των 
προδιαγραφών χρηματοδότησης 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης. 

Σε αυτή την συζήτηση θα συμ-
μετέχει ο αρχηγός ο οποίος θα 
εκλέγεται από το σύνολο των 
αστυνομικών ώστε να μην εξαρ-
τάται από κανέναν πολιτικό 
προϊστάμενο. Με λίγα λόγια 
προτείνω σύμπτυξη περιφερει-
ών. Αυτές θα έχουν την εξής μορ-
φή: α)Περιφέρεια Μακεδονίας-
Θράκης, β) Περιφέρεια Ηπεί-
ρου-Θεσσαλίας-Ιονίων Νήσων, 
γ)Περιφέρεια Στερεάς Ελλάδας, 
δ)Περιφέρεια Αττικής, ε)Περι-
φέρεια Κρήτης-Αιγαίου. Σε κάθε 
περιφέρεια πρέπει να δημιουρ-
γηθεί μια σχολή. Η εισαγωγή σε 
κάθε σχολή θα γίνεται με προκή-
ρυξη που θα κάνει η κάθε περι-
φέρεια ανάλογα με τις ανάγκες 
της και μέσω των πανελληνίων. 
Αυτό δεν σημαίνει ότι κάθε χρό-
νο, η κάθε περιφέρεια θα βγάζει 
προκήρυξη. Η κάθε σχολή θα 
έχει δικιά της βαθμολογία εισα-
γωγής, (δηλ. θα έχουμε την σχο-
λή Αστυφυλάκων Αττικής με 
13.000 μόρια εισαγωγής, την 
σχολή Αστυφυλάκων Θεσσαλί-
ας-Ηπείρου-Ιονίων Νήσων 
15.000 μόρια εισαγωγής).Εφό-
σον εισέλθει σε κάποια σχολή 
της περιφέρειας ο δόκιμος θα 
γνωρίζει ότι θα ανήκει στην πε-
ριφέρεια εισαγωγής για πάντα 
και θα έχει αμετάθετο στην περι-
φέρεια αυτή. Ο υποψήφιος δεν 
θα είναι υποχρεωμένος εφόσον 
δηλώσει την περιφέρεια Μακε-
δονίας-Θράκης να δηλώσει και 
την περιφέρεια Αττικής. Θα δη-
λώνει τις σχολές που θέλει και 
δεν θα του επιβάλει κανένας την 
τοποθέτηση στην Αττική παρά 
μόνο εάν το επιλέξει ο ίδιος, για-
τί όλα είναι θέμα ψυχολογίας. 
Έτσι με αυτό τον τρόπο έχουμε 
βρει λύση στο πρόβλημα των με-
ταθέσεων.

Αυτές είναι κάποιες από τις 
προτάσεις μου στο θέμα της ανα-
διάρθρωσης. Διαφορετικές από 
αυτές που έχουν πέσει στο τρα-
πέζι της συζήτησης και σίγουρα 
ριζοσπαστικές.

Εφόσον μιλήσαμε για την ανα-
διάρθρωση της αστυνομίας τώρα 
θα πρέπει να συζητήσουμε και 
το θέμα το μισθολογίου μας, 
εφόσον θα έχουμε κατάργηση 
βαθμών και θα έχουμε απεξάρ-
τηση από το στρατιωτικό μισθο-
λόγιο. Το μόνο που μπορούμε να 
κάνουμε με το μισθολόγιο των 
στρατιωτικών είναι να συγκρι-
θούμε με αυτούς επειδή είμαστε 
όμορα επαγγέλματα. Σύμφωνα 
με άρθρο του Kip Viscusi στην 
εφημερίδα Journal of economic 

Literature τον Δεκέμβριο του 
1993 με τίτλο Τhe value of risks 
life and Ηealth σε έρευνα που 
έκανε στις Η.Π.Α., διαπίστωσε 
ότι συγκρίνοντας δύο όμορα 
επαγγέλματα στο ένα από τα 
οποία υπήρχε 1 τοις χιλίοις πα-
ραπάνω πιθανότητα να συμβεί 
θανατηφόρο ατύχημα πληρώνο-
νταν με μέσο μισθό 6.000$ πε-
ρισσότερο. Και σας ρωτώ  κύριοι 
συνάδελφοι με τις υπάρχουσες 
συνθήκες που  υπάρχουν, οι πι-
θανότητες εν συγκρίσει με τους 
στρατιωτικούς είναι ίδιες να 
έχουμε θανατηφόρο ατύχημα; 
Όχι βέβαια!!! Είναι πολύ περισ-
σότερες και από το ποσοστό που 
ανέφερα προηγουμένως. Και 
εμείς τι κάνουμε για αυτό; Τίπο-
τα!!! Έχουμε μείνει σε απαρχαι-
ωμένες ιδέες.

Τέλος, θα αναφερθώ σε ένα θέ-
μα κοινωνικής πολιτικής εφό-
σον δεν έχω την πολυτέλεια του 
χρόνου να θίξω και άλλα ζητή-
ματα. Αυτό αφορά στην δημιουρ-
γία τουριστικών καταλυμάτων 
για τους αστυνομικούς με αγορά 
εκτάσεων ή την εκμετάλλευση 
ακινήτων από το ΤΕΑΠΑΣΑ. Σε 
αυτή την έκταση θα έχουμε την 
ύπαρξη χώρου εστιατορίου, 
εντευκτηρίου, χώρων άθλησης, 
ποδηλατοδρόμων, ιατρείου και 
προπάντων άμεσης πρόσβασης 
στην παραλία με ναυαγοσώστη. 

Η χρηματοδότηση και η 
συντήρηση της όλη επένδυσης 
μπορεί να γίνει με τον εξής 
τρόπο: την ανακύκλωση 
σκουπιδιών όπως είναι τα 
πλαστικά, το γυαλί και το 
αλουμίνιο, σκουπίδια που 
παράγουν 50.000 ένστολοι. 
Υπολογιζόμενα έσοδα από αυτά 
θα είναι 200.000-1.000.000 ευρώ 
ετησίως. Σκεφτείτε ότι μόνο ένα 
μπουκαλάκι με νερό που δίνεται 
για ανακύκλωση πληρώνεται με 
0,03 €!!! Με αυτό τον τρόπο 
μπορούμε να δημιουργήσουμε 
ένα ταμείο δικό μας χωρίς να 
έχουμε την εξάρτηση του 
κράτους. Και οι διαμένοντες θα 
συμβάλουν με ένα μικρό ποσό 
ύψους 5 ευρώ/άτομο και 3ευρώ/
ανήλικο.

Οι προτάσεις μου από ό,τι 
βλέπετε, είναι προτάσεις 
αλλαγής νοοτροπιών!!! Είναι 
προτάσεις αλλαγής πλεύσης και 
αλλαγής του κατεστημένου!!! Θα 
πρέπει να φύγουμε από την 
στασιμότητα και να δεχόμαστε 
τις προτάσεις για αλλαγή. Δεν 
πρέπει να σταματήσουμε να 
προτείνουμε γιατί αν το κάνουμε 
αυτό τότε θα μας επιβάλουν τα 
θέλω τους οι κυβερνώντες και 
όχι εμείς. Θα πρέπει να 
παραμείνουμε στις επάλξεις του 
αγώνα της αλλαγής!!!

Καλό αγώνα!! !Και σας ευχαρι-
στώ για τον χρόνο σας.

συνέχεια από τη σελ. 9

Σ
υναδέλφισσες και συνά-
δελφοι. Εμείς οι νέοι αστυ-
νομικοί της γενιάς των 40 
ετών ασφάλισης, μεταφέ-
ρουμε τον αγωνιστικό μας 

χαιρετισμό, δηλώνοντας «παρών» 
στις εργασίες του 24ου Πανελλαδικού 
Συνεδρίου της Π.Ο.Α.Σ.Υ. και ευχό-
μαστε τα συμπεράσματα που θα 
βγουν από αυτό να είναι χρήσιμα και 
ωφέλιμα για το καλό της κοινωνίας, 
των πολιτών και των αστυνομικών.

Στο σύντομο χρόνο που έχω στη 
διάθεσή μου, θέλω να καταθέσω τις 
θέσεις και τις απόψεις που προβλη-
ματίζουν εμάς τους νέους και αποτε-
λούν αντικείμενο απαίτησης από τη 
διοίκησή σας, ζητώντας παράλληλα 
«συγνώμη» σ’ αυτούς που ενδεχομέ-
νως να πικράνω με τα λεγόμενά μου, 
όμως δυστυχώς ο μόνος τρόπος να 
είσαι αρεστός σε όλους είναι να μην 
ασχολείσαι με κανέναν και με τίποτε.

Εμείς οι νέοι αστυνομικοί ξεκινάμε 
από την απαίτηση για άμεση και πλή-
ρη συμμόρφωση της Κυβέρνησης με 
τις αμετάκλητες δικαστικές αποφά-
σεις του Συμβουλίου της Επικρατεί-
ας, με τις οποίες κρίθηκαν αντισυ-
νταγματικές οι περικοπές που επι-
βλήθηκαν με το νόμο 4093/2012, και 
ψαλίδισαν τις ήδη μικρές μας αποδο-
χές. Εμείς οι νέοι συνάδελφοι των 
«Βαλκανικών Μισθών», οραματιζό-
μαστε ένα μισθολόγιο με πλήρη απα-
γκίστρωση από το στρατό, που να εί-
ναι δίκαιο, χωρίς ανισότητες, και να 
δίνει όραμα και προοπτική στην οι-
κονομική αναβάθμιση των αστυνομι-
κών, και ειδικότερα των νέων χαμη-
λόβαθμων συναδέλφων μας.

 Με αναγνώριση της νυχτερινής μας 
εργασίας όπως αυτή θα πρέπει 
πραγματικά να αμείβεται, και τη 
θεσμοθέτηση αμοιβής για τις Κυ-
ριακές, τις εξαιρέσιμες, τις αργίες, 
τις υπερωρίες και τη θεσμοθέτηση 
επιδόματος παραμεθορίων περιο-
χών με τους ίδιους όρους και προ-
ϋποθέσεις που χορηγήθηκαν 
στους υπόλοιπους δημοσίους 
υπαλλήλους.

 Με την αναγνώριση της εργασίας 
μας  ως επικίνδυνης και τη χορή-
γηση επιδόματος με τους ίδιους 
όρους και προϋποθέσεις που ισχύ-
ει στον υπόλοιπο Δημόσιο Τομέα.
Άραγε πόσους συναδέλφους ακό-

μη πρέπει να χάσουμε για να πει-
στούν ορισμένοι ότι η εργασία μας 
είναι επικίνδυνη;

Για όσο χρονικό διάστημα όμως 
ισχύει το ήδη υπάρχον στρατιωτικό 
μισθολόγιο και εφαρμόζεται ενιαία 
στα Σώματα Ασφαλείας, επιβάλλεται 

άμεσα η βελτίωση του υπάρχοντος 
αστυνομικού βαθμολογίου για μερι-
κή έστω εναρμόνιση και αντιστοιχία 
με τις Ένοπλες Δυνάμεις  ώστε να 
αρθούν οι αδικίες και οι 
ανισότητες των κατώτερων 
στελεχών δίνοντας περισ-
σότερη έμφαση στην εξέλι-
ξη των Αστυφυλάκων Ανα-
κριτικών υπαλλήλων.

Εμείς οι Αστυνομικοί της 
νέας γενιάς, θεωρούμε ότι 
η σύνταξη η υγεία και η 
παιδεία πρέπει να είναι δη-
μόσια και καθολικά αγαθά 
και να έχουν την προστα-
σία του κράτους.

Δυστυχώς βιώνουμε 
πρωτόγνωρες και δύσκο-
λες καταστάσεις που μας 
επιβάλλουν διλλήματα, 
προσπαθώντας να μας πεί-
σουν ότι η ιδιωτικοποίηση 
και τα επαγγελματικά τα-
μεία θα είναι μονόδρομος 
για την όποια λύση. Περι-
μένουμε τις αναλογιστικές 
μελέτες και τα συμπερά-
σματά τους για να τοποθετηθούμε εκ 
νέου.

Σας στέλνουμε όμως ένα μήνυμα: « 
Μη διανοηθείτε να μας ζητήσετε ξα-
νά αύξηση των εισφορών. Δε θα ανε-
χτούμε να πληρώσουμε μόνο εμείς το 
τίμημα. Το παραμύθι τελείωσε. Θα 
μας βρείτε απέναντι σας».

Εμείς οι νέοι αστυνομικοί οραματι-
ζόμαστε ένα δίκαιο και αντικειμενικό 
σύστημα προαγωγής για τις εξετά-
σεις των Αρχιφυλάκων, που επιβάλ-
λει την κατάργηση όλων των εξαιρέ-
σεων. Με κατανομή των θέσεων ανά 
Διεύθυνση Αστυνομίας, και γνωστο-
ποίησή τους πριν τις εξετάσεις στους 
υποψηφίους. Με δυνατότητα συ-
μπλήρωσης μηχανογραφικού από 
τον υποψήφιο, αντίστοιχο με αυτό 
των Πανελλαδικών εξετάσεων, όπου 
θα δηλώνει για ποιες Διευθύνσεις 
Αστυνομίας επιθυμεί να διαγωνιστεί 
και όχι να μετατίθεται όπου περισσέ-
ψει θέση όπως ισχύει σήμερα. Θα 
πρέπει επιτέλους οι τοποθετήσεις 
των Αρχιφυλάκων να σταματήσουν 
να θυμίζουν «Ρώσικη Ρουλέτα» και 
στην ουσία να «τιμωρούν» την προ-
σπάθεια των συναδέλφων, καταδικά-
ζοντας τους να μείνουν μακριά από 
τα σπίτια τους γιατί είχαν το «θράσος» 
να προσπαθήσουν να αναβαθμίσουν 
την υπηρεσιακή τους καριέρα. Δώστε 
μας το δικαίωμα να προσπαθήσουμε. 
Δώστε μας το δικαίωμα να ελπίζουμε. 
Δώστε μας το δικαίωμα να γίνουμε 
καλύτεροι. ΜΗ ΜΑΣ ΚΟΒΕΤΕ ΤΑ 

ΦΤΕΡΑ. Εμείς οι νέοι συνάδελφοι 
αναρωτιόμαστε πότε επιτέλους η 
Π.Ο.ΑΣ.Υ. θα τολμήσει ν’ ανοίξει τη 
συζήτηση για τις μεταθέσεις εντός 

νομού, θέτοντας ένα ανώ-
τατο όριο παραμονής σε 
κάθε υπηρεσία, δημιουρ-
γώντας έτσι ίσες ευκαιρίες 
για όλους.

Ως πότε οι καρέκλες 
ορισμένων θα θεωρούνται 
ιδιοκτησία;

Ως πότε οι «ελίτ» υπηρε-
σίες θα αποτελούν προνό-
μιο ορισμένων;

Ως πότε το κριτήριο για 
την τοποθέτηση ενός συ-
ναδέλφου θα είναι οι «κοι-
νωνικές του γνωριμίες»;

Μήπως τελικά θα πρέ-
πει να στραφούμε σε πιο 
αντικειμενικούς τρόπους 
όπως είναι η μοριοδότηση 
των συναδέλφων με πραγ-
ματικά αντικειμενικά κρι-
τήρια;

Συναδέλφισσες και συ-
νάδελφοι οι εποχές άλλα-

ξαν. Μέχρι και τα κλειστά επαγγέλ-
ματα άνοιξαν. Εμείς πότε θα τολμή-
σουμε … έστω να το συζητήσουμε; 
Κύριε Πρόεδρε, εμείς σας στηρίζουμε 
και αναγνωρίζουμε την προσπάθεια 
που καταβάλλετε για την ενότητα του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος και 
την προάσπιση των εργασιακών μας 
δικαιωμάτων στους δύσκολους και-
ρούς που διανύουμε. Το ίδιο ισχύει 
και για τους υπόλοιπους επικεφαλής 
των συνδικαλιστικών μας παρατάξε-
ων. Συνεχίστε ενωμένοι σα μια γρο-
θιά, διότι διαθέτετε τεράστια εμπει-
ρία και γνώση ν’ αντισταθείτε στη 
λαίλαπα που βιώνουμε.

Απομονώστε όμως από τα ψηφο-
δέλτιά σας όλους εκείνους τους και-
ροσκόπους που δεν προσφέρουν τί-
ποτε άλλο εκτός από την αερολογία. 
Πότε θα καταλάβετε ότι μας κάνουν 
κακό; Και τέλος, σταματήστε να δίνε-
τε σημασία σε ορισμένους θιασώτες 
του διαδικτύου και του “facebook”, 
που με την παραπληροφόρηση και 
ημιμάθεια που τους διακρίνει, αδυ-
νατούν να έχουν θέσεις και προτά-
σεις και αρέσκονται μόνο στην κακό-
πιστη κριτική.

Εμείς η νέα γενιά είμαστε εδώ με 
συγκεκριμένες θέσεις και προτάσεις. 
Και θα τις πετύχουμε. Γιατί έχουμε 
Θέληση!!! ΚΑΙ ΘΕΛΗΣΗ ΕΙΝΑΙ ΕΚΕΙ-
ΝΗ Η ΔΥΝΑΜΗ ΠΟΥ ΣΕ ΥΠΟΧΡΕΩ-
ΝΕΙ ΝΑ ΝΙΚΑΣ ΟΤΑΝ ΟΙ ΑΛΛΟΙ ΣΟΥ 
ΛΕΝΕ ΠΩΣ ΕΧΕΙΣ ΧΑΣΕΙ!

Ευχαριστώ για το χρόνο σας!!!

Η νέα γενιά αστυνομικών  
και τα προβλήματά της 
Τοποθέτηση της Αντιπροσώπου Ε.Α.Υ.Ν. Καβάλας και Αναπληρώτριας 
Γραμματέα της Γραμματείας Γυναικών της Π.Ο.ΑΣ.Υ. Γκιουζέλη Ελένης

Της ΓΚΙουΖεΛη 
εΛενησ 

ΑνΤιπροσωποσ 
ε.Α.Υ.ν. κΑβΑλΑσ 
κΑι 
ΑνΑπληρωΤριΑ 
ΓρΑμμΑΤεΑσ Τησ 
ΓρΑμμΑΤειΑσ 
ΓΥνΑικων Τησ 
π.ο.Ασ.Υ.
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Ε
πειδή τόσο η εγκληματι-
κότητα όσο και η διαχεί-
ρισή της συνιστούν κρί-
σιμα προβλήματα της 
κοινωνίας αλλά και της 

ίδιας της Δημοκρατίας, θεωρώ 
αναγκαίο να αποσυνδέσουμε το 
θέμα αυτό από τις πολιτικές/κομ-
ματικές αντι-παρα-θέσεις και να 
διαμορφώσουμε κλίμα και θε-
σμούς εθνικής συνεννόησης. Ας 
αρχίσουμε λοιπόν από το κρίσιμο 
ζήτημα της εκπαίδευσης των 
αστυνομικών

Η Αστυνομία ως θεσμός της 
ίδιας της Δημοκρατίας πρέπει να 

τύχει ιδιαίτερης πολιτικής προ-
σοχής και επιστημονικής προ-
σέγγισης.

Ανεξάρτητα με το αν η χώρα μας 
υιοθετεί συγκεντρωτικό ή αποκε-
ντρωτικό σύστημα, με το αν η Το-
πική ή η Δικαστική Αστυνομία γί-
νουν πραγματικότητα, θεωρώ ιδι-
αίτερα κρίσιμη τη «μετουσίωση» 
του κατασταλτικού χαρακτήρα της 
Αστυνομίας (και) σε φορέα πρόλη-
ψης. Κάτι τέτοιο σημαίνει πρωτί-
στως αλλαγή στάσεων και αντιλή-
ψεων, εκπαίδευσης κλπ.

Η εκπαίδευση έχει παιδευτικό 
και χειραφετικό χαρακτήρα με 

την έννοια ότι παρέχει γνώσεις, 
διαμορφώνει συνειδήσεις, προ-
βάλλει αξίες, εγκαθιδρύει κώδι-
κες επικοινωνίας, απελευθερώνει 
από στερεότυπα και προκαταλή-
ψεις, εντάσσει στο κοινωνικό σύ-
νολο. Η εκπαίδευση είναι ανοικτή 
και ελεύθερη στις δημοκρατικές 
κοινωνίες.

Ο εξευρωπαϊσμός ή εξαμερικα-
νισμός της αστυνομίας συνιστά το 
δίλημμα καθώς η ιστορία, ο πολι-
τισμός και τα διωκτικά συστήματα 
των Κρατών δυσχεραίνουν ακόμα 
και τη μεταξύ τους εναρμόνιση και 
συνεργασία. Η πολιτική ενοποίη-

ση/ολοκλήρωση (integration) των 
ευρωπαϊκών αστυνομικών, ως οι-
ονεί – ομοσπονδιακή Αστυνομία, 
αναζητεί τη χρυσή τομή των δύο 
τάσεων.

Η πιο κρίσιμη όμως παράμετρος 

παραμένει το αν οι παρεχόμενες 
σπουδές θα έχουν το χαρακτήρα 
της εκπαίδευσης (education) ή 
της κατάρτισης (training). Η άπο-
ψή μου είναι ότι πρέπει νάχουν 
διφυή χαρακτηριστικά.

Η επαγγελματική κατάρτιση 
καλλιεργεί τις δεξιότητες και τα 
προσόντα, επιτρέπει την κινητικό-
τητα, θέτει τις νέες τεχνολογίες 
στην υπηρεσία της οργάνωσης της 
εργασίας, αξιοποιεί τους ανθρώπι-
νους πόρους. Η επαγγελματική 
μαθητεία διαρκεί όσο και η ενερ-
γός ζωή.

Κάθε Αστυνομία – για να μην 
πούμε κάθε αστυνομική μονάδα – 
προσφέρει εκπαίδευση, κατάρτι-
ση, επιμόρφωση, ειδικά σεμινάρια.

Το εκπαιδευτικό πρόγραμμα 
πρέπει να καλύπτει τις ανάγκες 
της υπηρεσίας, τις προσδοκίες των 
εκπαιδευομένων αλλά και της ευ-
ρύτερης κοινότητας όπου λειτουρ-

συνέχεια στη σελ. 12

Σ
ας καλωσορίζω και εγώ στο 
24ο Πανελλήνιο Συνέδριο, 
ένα Συνέδριο στο οποίο κα-
λούμαστε να δημιουργή-
σουμε τις προϋποθέσεις 

για την επίλυση  των προβλημάτων, 
που βρίσκονται σε εκκρεμότητα. Μέ-
σα στον χρόνο που πέρασε, η Ομο-
σπονδία ασχολήθηκε με όλα τα ζητή-
ματα –όχι γιατί ήταν επιλογή μας– αλ-
λά  γιατί η κυβέρνηση με τις εκβιαστι-
κές αποφάσεις της στα θέματα των 
Ταμείων, της αναδιοργάνωσης και 
κυρίως στη μη εφαρμογή της απόφα-
σης του ΣτΕ, μας  ανάγκασε  να προ-
βούμε σε κινητοποιήσεις και διάφο-
ρες άλλες παρεμβάσεις, ώστε  να δι-
εκδικήσει την επίλυσή τους. 

Θεωρώ, ότι σ αυτή την περίοδο της 
κρίσης που όλοι βάλλονται και βλέ-
πουν τα εισοδήματά τους, αλλά και 
γενικώς τα δικαιώματά τους να συρ-
ρικνώνονται,  εμείς καταφέραμε να 
έχουμε κάποιες θετικές εξελίξεις. Να 
πάρεις μία απόφαση δικαίωσης από 
το ΣτΕ, που αφορά επιστροφή εισο-
δήματος αυτή την περίοδο είναι το 
θετικό. Για να βγάλεις μία απόφαση 
τον Μάρτιο του 2014 για το ΤΕΑΠΑΣΑ, 
με τον τρόπο που βγήκε, ήταν το θετι-
κό. Αν και πάλι ήρθε και άλλαξε τον 
Αύγουστο, με απόφαση αυτής της 
ανάλγητης κυβέρνησης, δυστυχώς 
μέχρι εκεί ήταν οι δυνάμεις μας, δεν 
μπορέσαμε να το κρατήσουμε. Και 
πάλι όμως κάναμε τις παρεμβάσεις 
μας. Πετύχαμε το δικαίωμα, τουλάχι-
στον, να έχουμε και εμείς λόγο στο 
ποια μορφή τελικά θα πάρουν τα τα-
μεία. Και μάλιστα, καλούμαστε τώρα 

εδώ, πάλι να διεκδικήσουμε τη μετά-
θεση των αποφάσεων για έξι μήνες 
ακόμα. Πιστεύω ότι θα τα καταφέ-
ρουμε. Και επειδή διακινείται πρότα-
ση, ότι τώρα πρέπει να πάρουμε από-
φαση για το αν τα ταμεία μας θα είναι 
στο ΕΤΕΑ ή να γίνουνε επαγγελματι-
κά, καταθέτω ότι δεν συμφωνώ με 
αυτή τη λογική. Η απόφαση αυτή δεν 
είναι για ανούσια συνδικαλιστική 
αντιπαράθεση. Είναι απόφαση ζωής 
και αφορά εκατό χιλιάδες περίπου εν 
ενεργεία και συνταξιούχους συνα-
δέλφους.  Διότι, δεν μπορεί να έχουμε 
ένα περιθώριο ενός μήνα μπροστά 
μας, ώστε να αγωνιστούμε και  να δι-
εκδικήσουμε το καλύτερο δυνατό 
αποτέλεσμα και εμείς να το απεμπο-
λούμε με μια πρώιμη και βιαστική 
απόφαση. Μέσα στο μήνα αυτό θα 
πρέπει, να  ολοκληρωθούν οι μελέτες 
για τις οποίες υπάρχουν ακόμη ερω-
τηματικά και να ενημερωθούν όλοι οι 
συνάδελφοι μέσα από γενικές συνε-
λεύσεις. Εμείς δε ως Ομοσπονδία να 
αγωνιστούμε σε πρώτη φάση να κερ-
δίσουμε την παράταση, για να έχουμε 
το περιθώριο να διεκδικήσουμε την 
αλλαγή του νόμου, μέσα ίσως και από 
μια άλλη κυβερνητική πολιτική. Κα-
νένας δεν ξέρει. Και αν αυτά δεν επι-
τευχθούν, τότε τέλος Δεκεμβρίου 
συγκαλούμε, ή Γενικό Συμβούλιο ή 
ακόμη και έκτακτο Συνέδριο και απο-
φασίζουμε, σίγουρα όμως περισσότε-
ρο ενημερωμένοι.

Για την αναδιοργάνωση. Αναδιορ-
γάνωση στην αναδιοργάνωση…, το 
πιστέψαμε από την αρχή, το πολεμή-
σαμε, έγινε. Τι καταφέραμε όμως; 

Καταφέραμε να ξαναφέρουμε τις 
βάσεις εκεί που τις είχαμε, για την 
πραγματική μεταρρύθμιση στην 
Αστυνομία, που η Ομοσπονδία έχει 
κάνει δύο μελέτες, δύο Ημερίδες για 
μεταρρύθμιση καθηκόντων, μεταρ-
ρύθμιση εκπαίδευσης, μεταρρύθμιση 
γενικότερα όλης της νοοτροπίας της 
λειτουργίας της Αστυνομίας, ποια εί-
ναι τα καθήκοντα της Αστυνομίας 
ποια είναι τα πάρεργα. Αυτό ζητάμε 
για τη μεταρρύθμιση.  (Στο σημείο αυ-
τό προσήλθε ο Υπουργός Δημόσιας 
Τάξης και Προστασίας του Πολίτη κ. 
Βασίλης Κικίλιας).

Δεν θα μακρηγορήσω. Ο υπουργός 
ήρθε, τον καλωσορίζουμε και πι-
στεύω ότι σήμερα θα δώσει τις απα-
ντήσεις που εκκρεμούν στα ζητήμα-
τα που έχουν τεθεί από πλευράς μας. 
Έλεγα προηγουμένως για την αναδι-
οργάνωση, ότι σίγουρα επαναφέραμε 
την Αστυνομία στη βάση που ήταν 
πριν, γιατί δεν μπορούσε να λειτουρ-
γήσει με τα καινούργια δεδομένα τα 
οποία είχε ανακοινώσει ο κ. Δένδιας 
και έχει γίνει Νόμος και επιμένω ότι 
θέλουμε μεταρρύθμιση στην Αστυνο-
μία, κύριε Υπουργέ. Μεταρρύθμιση 
στη νοοτροπία, στα καθήκοντα, στην 
εκπαίδευση, γενικότερα στην υλικο-
τεχνική υποδομή σε όλη την Αστυνο-
μία. Και ας γίνει πρώτα η αρχή με τις 
κρίσεις και τις προαγωγές και την 
επιλογή του Αρχηγού από τη Διακομ-
ματική Κοινοβουλευτική Επιτροπή, 
που επιτέλους το κράτος ολόκληρο 
θα πρέπει να αναλαμβάνει την ευθύ-
νη για το ποιος θα είναι ο Αρχηγός 
της Αστυνομίας και όχι η εκάστοτε 

κυβέρνηση ή και ο Υπουργός ακόμη. 
Για το Μισθολόγιο, το είπε ο Αντι-

πρόεδρος.  Πραγματικά, κλείνει και 
ως αναφορά, δεν υπάρχει αυτή η λέξη 
στη φάση αυτή που βρισκόμαστε, για 
να μιλάμε. Άλλωστε, δύο φορές Μι-
σθολόγιο κάναμε. Με την αλλαγή του 
Νόμου του 2012 και ξανά την αλλαγή 
τώρα, ξανά Μισθολόγιο. Όταν αλλά-
ζει ο βασικός μισθός και αλλάζουν οι 
συντελεστές, Μισθολόγιο είναι. Δεν 
μας αρέσει, σίγουρα. Αλλά δεν το επι-
διώξαμε εμείς, δεν το διεκδικήσαμε 
εμείς. Δεν ‘‘θα βγάλουμε και τα μάτια 
μας’’ μόνοι μας! Τώρα, αν ή κυβέρνη-
ση αποφασίσει ξαφνικά και ανακινή-
σει τέτοιο ζήτημα, πάλι εδώ είμαστε. 
Τον δρόμο του αγώνα τον ξέρουμε. 

Είμαι επικεφαλής της Επιτροπής 
Κώδικα Μεταθέσεων και του χρόνου 
εργασίας, κύριε Υπουργέ και γι’ αυτό 

Περιμένουμε απαντήσεις κύριε Υπουργέ
Ο πρόεδρος του Δ.Σ. προκάλεσε τον υπουργό να δώσει απαντήσεις στα χρονίζοντα αιτήματά μας

Του ΓΙΑννη ΠΑνουση

εΓκλημΑΤολοΓοσ

Του ΜΙχΑΛη ΤοΛΙΚΑ

προεδροσ ΤοΥ δ.σ.

Νέες προσεγγίσεις για τη συνολική 
εκπαίδευση των αστυνομικών
Οι προτάσεις του εγκληματολόγου κ. Γιάννη Πανούση  
για τον εκσυγχρονισμό της αστυνομίας και της εκπαίδευσης

ήρθα στο βήμα, να ενημερώσω τους 
συναδέλφους. Τα ξέρετε τα θέματα, 
ήρθατε στο Γενικό Συμβούλιο, τοπο-
θετηθήκατε, είπατε ότι έρχονται εξε-
λίξεις στον Κώδικα Μεταθέσεων. 
Έχουμε εκδώσει  ένα βιβλιαράκι, δεν 
υπάρχει μέσα στις τσάντες σας, είχε 
δοθεί πέρυσι. Δεν άλλαξε ούτε οξεία, 
ούτε τελεία, ούτε τίποτα. Είναι στο 
site της Ομοσπονδίας, όποιος θέλει, 
μπορεί να το κατεβάσει να το δει. Πε-
ριέχει όλες τις προτάσεις, αυτές που 
καθιστούν δικαιότερο  και αντικειμε-
νικότερο τον κώδικα μεταθέσεων.  

Ο Υπουργός, προς τιμήν του, όντως 
έχει δημιουργήσει  Επιτροπή, στην 
οποία έχω συμμετάσχει σε πολλές 
συνεδριάσεις της.  Καταλήξαμε σε 
κάποια συμπεράσματα, θετικότατα 
γι’ αυτά που μας απασχολούσαν. Μά-
λιστα δια του εκπροσώπου σας στην 
Επιτροπή, εξήρατε το έργο μας για τις 
εμπεριστατωμένες προτάσεις μας. 
Καμία από τις προτάσεις μας δεν 
ήταν αρνητική. Αυτό, αν μη τι άλλο, 
επαινεί και την Ομοσπονδία και την 
προσπάθεια που κάνουμε προς το 
καλύτερο για όλα.  Πίστευα ότι επιτέ-
λους ένα σοβαρό ζήτημα έβρισκε τη 
λύση του. Ανακοινώσατε, κύριε 
Υπουργέ, ότι μέσα από της προτάσεις 
του νέου Κώδικα, αντιμετωπίζονται 
τα ζητήματα των Λευκών  Γάμων, των 
Εικονικών Διαζυγίων των Δικαστι-
κών  Συμπαραστάσεων και διάφορα 
άλλα -για να μην μακρηγορώ- όπως 
επίσης και για μοριοδότηση στις 
υπηρεσίες της  Αθήνας. Δυστυχώς 
ακόμη περιμένουμε. Σας καλώ λοι-
πόν σήμερα  κύριε υπουργέ και περι-
μένουμε να το ακούσουμε όλοι οι 
σύνεδροι, πότε επιτέλους αυτό θα γί-
νει πράξη. Εδώ για τη συντομία του 
χρόνου ολοκληρώνω την ομιλία μου. 
Σας ευχαριστώ πολύ.

Υ.Γ. Ακόμη περιμένουμε την απά-
ντηση του κ. Υπουργού. 
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γεί η μονάδα.
Οι ιδιομορφίες του χώρου και οι 

ιδιότητες των κατοίκων (π. χ. πο-
λυεθνική προέλευση) καθιστούν 
το «υπηρετείν» (serve) και «προ-
στατεύειν» (protect) αντικείμενο 
ειδικής ανάλυσης.

Οι σπουδές εκτός από ομιλίες, 
συζητήσεις, επιδείξεις, πρέπει να 
περιλαμβάνουν και «εθισμούς σε 
ρόλους» (role playing) καθώς και 
«προσομοιώσεις» (simulations).

Μαθαίνουμε πράττοντας και όχι 
απλώς ακούγοντας.

Αναγκαία βέβαια κρίνεται και η 
(αυτο)αξιολόγηση του συστήματος 
μέσα στα πλαίσια μιας σταθερότη-
τας αρχών αλλά και μιας ευκαμψί-
ας δομών (ρεαλιστικός ιδεαλι-
σμός).

Στην Ελλάδα η εκπαίδευση των 
αστυνομικών έχει περάσει σαρά-
ντα κύματα. Τον απολογισμό και 
την αξιολόγηση του ισχύοντος, ή 
των κατά καιρούς ισχυσάντων συ-
στημάτων, τον έχουν κάνει πολλές 
φορές τόσο η πολιτική ηγεσία όσο 
και οι ίδιοι οι αστυνομικοί.

Θα σας διαβάσω αρχικά από-
σπασμα από άρθρο μου του 1999.

Βασικές αρχές
α) η εκπαίδευση, η κατάρτιση και 

η ειδίκευση πρέπει να βρίσκο-
νται σε μια σχέση αρμονίας/
ισορροπίας.

β) κάθε μάθημα πρέπει να περι-
λαμβάνει τρία μέρη: 1) θεωρία 
(1/3), 2) πρακτική (case studies, 
group studies) (1/3), 3) διάλογο 
(1/3).

γ) η διδασκαλία κρίσιμων μαθη-
μάτων πρέπει να διεξάγεται σε 
μικρές ομάδες 20-25 ατόμων (εν 
είδει σεμιναρίου).

δ) η μελέτη πρέπει να γίνεται σε 
χώρους αναγνωστηρίου μέσα σε 
σύγχρονες βιβλιοθήκες.

ε) το διδακτικό προσωπικό θα ορί-
ζεται/επιλέγεται (ίσως και εκλέ-
γεται) από το Επιστημονικό 
Συμβούλιο του Σώματος, στο 
οποίο θα συμμετέχουν αποκλει-
στικά καθηγητές των ΑΕΙ.

στ) το διδακτικό προσωπικό θα 
έχει επακριβώς προσδιοριζόμε-
νες από νόμο (όπως συμβαίνει 
με το Νόμο για τα ΑΕΙ) υποχρε-
ώσεις (διδακτικές, ερευνητικές, 
διοικητικές, επικοινωνίας).

ζ) η βαθμολόγηση των κρίσιμων 
μαθημάτων πρέπει να συνεκτι-
μάει τρεις συντελεστές: 1)ερευ-
νητική εργασία, 2) πρωτοβουλί-
ες, 3) γραπτό διαγώνισμα.

η) οι διοικητικές ικανότητες και οι 
ψυχοκοινωνικές ιδιότητες των 
αστυνομιών πρέπει να ελέγχο-
νται – επιστημονικά και αντικει-
μενικά – κατά τακτά χρονικά 
διαστήματα.

θ) ευκταίο θα ήταν το θεωρητικό 
μέρος ορισμένων μαθημάτων να 

διεξάγεται σε ειδικά προγράμ-
ματα των Νομικών Σχολών ή – 
το άριστο – σε κατεύθυνση Τμή-
ματος Εγκληματολογίας, που 
κάποτε πρέπει να ιδρυθεί και 
στην Ελλάδα.

ι) οι εβδομαδιαίες ώρες υποχρεω-
τικής παρακολούθησης δεν πρέ-
πει να υπερβαίνουν τις 20-22.

ια) κανένα σύστημα δεν έχει προ-
ϋποθέσεις επιτυχίας αν δεν 
εναρμοστούν ο νόμος, η υποδο-
μή, το προσωπικό και οι αντιλή-
ψεις μας για την αξία/ρόλο του.

Πέρασαν 15 χρόνια από τότε
Το κρίσιμο ερώτημα δεν είναι πλέ-
ον αν πρέπει να αναβαθμιστούν οι 
αστυνομικές σπουδές. Αυτό με πο-
λύ κόπο και χρόνο λύθηκε, τουλά-
χιστον ως αντίληψη.

Το κρίσιμο είναι πού και πώς θα 
γίνει αυτή η ανωτατοποίηση.

Η μία άποψη, την οποία βρίσκω 
πολύ ορθή και μελετημένη είναι 
αυτή που περιλαμβάνει και ρυθμί-
ζει το σχέδιο Π. Δ. και αναλύει με 
πολύ μεθοδικό τρόπο ο Επίκουρος 
Καθηγητής Βασ. Γραμματίκας.

Το σχήμα:
Σχολή Αξιωματικών – Σχολή Αστυ-
φυλάκων – Σχολή Μεταπτυχιακών 
Σπουδών – Σχολή Δια Βίου Μάθη-
σης. Όλες οι δομές αυτές να υπά-
γονται στην Αστυνομική Ακαδη-
μία ως οιονεί - Αστυνομικό Πανε-
πιστήμιο.

Η άλλη άποψη, αυστηρά προ-
σωπική δική μου, την οποία 
πρώτη φορά ανακοινώνω στο 
συνέδριό σας είναι η εξής:

 Απόφοιτοι σχολών ελληνικών 
ΑΕΙ (όπως Νομικής, Πολιτικής 
Επιστήμης, Κοινωνιολογίας, Ψυ-
χολογίας κ. α) στο 5ο εξάμηνο 
σπουδών τους μπορούν να επιλέ-
ξουν ειδική κατεύθυνση «Αστυνο-
μικές Σπουδές» ή ειδικό κύκλο 
μαθημάτων που αναφέρονται στο 
αστυνομικό σώμα. Μετά την λήψη 
του πτυχίου (και μέσα από ειδι-
κούς συντελεστές βαρύτητας σε 
ορισμένα μαθήματα αλλά και ψυ-
χοτεχνικές εξετάσεις) εγγράφο-
νται στην Αστυνομική Ακαδημία 
για εκπαίδευση 6 μηνών που αφο-
ρά στις ιδιαίτερες πτυχές άσκησης 
του αστυνομικού έργου. Από τους 
εγγραφέντες (τον αριθμό των 
οποίων, όπως και τις αναγκαίες 
κατά περιόδους επιστημονικές ει-
δικότητες θα ορίζουν τα όργανα 
της Ακαδημίας) ορισμένοι μπο-
ρούν να επιλέξουν να ενταχθούν 
στο πολιτικό προσωπικό. Αυτά ως 
προς τους Αστυνόμους. (Μπορεί 
και να ιδρυθεί ειδικό τμήμα 
εγκληματολογικών σπουδών).

 Ίδρυση ΤΕΙ Δημόσιας Διοίκη-
σης, Δημόσιας Τάξης και Δικαιο-
σύνης. Ίδια διαδικασία θα αφορά 
(6 μήνες εκπαίδευση μετά το πτυ-
χίο) και τους Αστυφύλακες.

 Ανοικτή η δυνατότητα κατατα-

κτηρίων εξετάσεων για να μπει 
ένας αστυφύλακας στη σχολή 
αστυνομικών.

 Δημιουργία Ερευνητικού Ιν-
στιτούτου Αστυνομικών Σπουδών, 
ενταγμένου στο Ινστιτούτο Αντε-
γκληματικής Πολιτικής για ανά-
πτυξη τεχνολογικών και πληρο-
φοριακών εφαρμογών (τύπου 
CSI).

 Ειδικά ΚΕΚ και ΙΕΚ της Αστυ-
νομικής Ακαδημίας όπου οι σπου-
δαστές θα ενημερώνονται για ζη-
τήματα ΜΜΕ (π. χ. ίδρυση Ρ/Σ: «Ο 
μπλε φίλος»), Διεθνών Σχέσεων, 
Οικονομίας, Μεταναστευτικής 
Πολιτικής, Σωφρονιστικής και θα 
μαθαίνουν Ξένες Γλώσσες.

 Ειδικό Τμήμα Εκπαίδευσης 
ατόμων που προέρχονται από ειδι-
κές κοινωνικές ομάδες (όπως 
αθίγγανοι, πομάκοι, ελληνοπόντι-
οι, πολιτογραφηθέντες).

Τρεις προτάσεις που μπορεί 
να φαίνονται ότι δεν εντάσσο-
νται ακριβώς στο θέμα μας αλ-
λά οι οποίες για μένα έχουν τη 
δική τους σημασία:

 Πέραν της ιδρύσεως του Ινστι-
τούτου Αντεγκληματικής Πολιτι-
κής και Αστυνομικών Σπουδών 
είναι αναγκαία η ίδρυση Εθνικού 
Συμβουλίου Πολιτικής για την 
Ασφάλεια (με συμμετοχή πολιτι-
κών, δικαστών, συνηγόρου πολίτη, 
δικηγόρων κ. α).

 Μετονομασία της ΕΥΠ σε Υπη-
ρεσία Προστασίας της Ελληνικής 
Δημοκρατίας ή του Δημοκρατικού 
Πολιτεύματος.

 Συγχώνευση των Υπουργείων 
Δικαιοσύνης και Προστασίας Πο-
λίτη σε Υπουργείο Δικαιοσύνης, 
Δημόσιας Ασφάλειας και Προστα-
σίας των Ελευθεριών.

Τίποτα όμως δεν μπορεί να πε-
τύχει αν δεν αλλάξει το κοινωνικό 
προφίλ του Έλληνα Αστυνομικού.

Όπως δεν μπορούμε να έχουμε 
εκπαίδευση χωρίς εκπαιδευτές 
κατά τον ίδιο τρόπο δεν μπορούμε 
να έχουμε Αστυνομία χωρίς αστυ-
νομικούς με υψηλό αίσθημα αυτο-
εκτίμησης, με κοινωνική αναγνώ-
ριση και με εξασφαλισμένο status.

Ο σύγχρονος αστυνόμος δεν 
παίζει κρυφτούλι με τους κλέφτες 
στις γωνίες της αλάνας ή της αυ-
λής αλλά έχει ν’ αντιμετωπίσει την 
αυτοκρατορία του εγκλήματος, 
τον Killer Kapitalismus.

Για να τον έχουμε φίλο και προ-
στάτη (στο δρόμο, στο σχολείο, 
στην επιχείρηση) πρέπει αφενός 
να του εμπιστευτούμε «στρατηγι-
κό ρόλο» (κι όχι απλώς εκτελεστι-
κό) κι αφετέρου να τον εκπαιδεύ-
σουμε κατάλληλα.

Ίσως αυτή να είναι η αρχή μιας 
νέας εποχής στις σχέσεις Αστυνο-
μίας – Πολίτη αλλά και στην ορθή, 
σύγχρονη, αποτελεσματική και 
εντός των ορίων του Συντάγματος 
και του πολιτισμού μας, αντιμετώ-
πιση του εγκλήματος.

συνέχεια από τη σελ. 11

Ο
πρόεδρος της Συνδι-
καλιστικής Ένωσης 
Αστυνομικών Αλε-
ξανδρούπολης κ. Κώ-
στας Χατζηαναγνώ-

στου, ξεκίνησε την ομιλία του 
σχολιάζοντας «την εσωστρέφεια 
που υπάρχει μεταξύ μας και την 
ακύρωση από κάποιους των 
όσων από τα λίγα αυτή την σκο-
τεινή εποχή του μνημονίου πετύ-
χαμε όλοι μαζί και λέω όλοι μαζί 
γιατί το πιστεύω, το να επιτίθε-
νται κάποιοι μονίμως στην Ομο-
σπονδία και ιδιαίτερα στο Προε-
δρείο ότι δεν γίνεται τίποτε, κατά 
την ταπεινή μου άποψη είναι 
στείρα πολιτική. Τι είναι η Ομο-
σπονδία; Είναι κάτι το άυλο ή το 
άψυχο, δεν αποτελείται από πρό-
σωπα και πρωτοβάθμια σωμα-
τεία, άρα από όλους εμάς; Σαφώς 
το προεδρείο και ο Πρόεδρος 
έχουν ευθύνες μεγάλες αν θέλετε 
όλοι οι υπόλοιποι από την πλευ-
ρά μας δεν έχουμε στο βαθμό που 
του αναλογεί του καθενός, μαζί 
δεν παίρνουμε τις αποφάσεις στα 
Γενικά Συμβούλια και τα Πανελ-
λαδικά Συνέδρια; Το να μηδενί-
ζουν κάποιοι συνεχώς τα πάντα 
και μάλιστα μέσα από το διαδί-
κτυο χωρίς ίχνος αυτοκριτικής, 
αυτό εμένα με παραπέμπει να 
κάνω άλλες σκέψεις. Είμαστε 
υποχρεωμένοι να κάνουμε κριτι-
κή και μάλιστα αυστηρή στις 
ενέργειες της Ομοσπονδίας και 
των μελών του Δ. Σ. αυτής, αλλά 
πάντα καλοπροαίρετα και χωρίς 
προσωπικές αντιπαραθέσεις.

Δυστυχώς όμως με λύπη και 
απογοήτευση παρακολουθώ 
πάντα μέσα από το διαδίκτυο 
τόσο σε προσωπικές ιστοσελίδες, 
αλλά και συγκεκριμένα μπλόκα, 
μία αήθη πολλές φορές επίθεση 
τόσο στην Ομοσπονδία όσο και 
κατά του Προέδρου και μάλιστα 
από πρόσωπα τα οποία 
διακατέχονται από το σύνδρομο 
της πάλαι ποτέ Ένωσης Αττικής 
και τους έχει μείνει απωθημένο 
και με κάθε ευκαιρία 
επανέρχονται να μας θυμίσουν 
κάτι το οποίο όντως μας πόνεσε 
όλους και μας πήγε και πίσω ως 
συνδικαλιστικό κίνημα αλλά 
όταν πλέον πριν 3 περίπου χρόνια 
είπαμε ο γέγονε γέγονε και πάμε 
σε μια νέα αρχή όλοι μαζί με τις 
διαφωνίες μας και τις 
διαφοροποιήσεις σε θέσεις και 
απόψεις, αλλά πάντα με γνώμονα 
την προάσπιση των 

συμφερόντων των συναδέλφων 
παίρνοντας πίσω μηνύσεις 
αγωγές κλπ, ενώ οι τότε 
εμπλεκόμενοι από πλευράς 
Ομοσπονδίας το έκαναν, κάποιοι 
από την «άλλη», σε εισαγωγικά η 
λέξη, εξακολουθούν να μην το 
έχουν κάνει με αποτέλεσμα να 
σύρονται για τα επόμενα χρόνια 
συνάδελφοι στα δικαστήρια, αν 
κάτι λέει αυτό».

Στη συνέχεια αναφέρθηκε στα 
σημαντικά επιτεύγματα του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος 
(νομιμοποίηση του 
συνδικαλισμού, εισαγωγή στην 
ΕΛ.ΑΣ., σύστημα μεταθέσεων, 
μισθολογικές προαγωγές, 
ώσμωση με την κοινωνία), 
τονίζοντας ότι πρέπει να τα 
διαφυλάξουμε ως «κόρη 
οφθαλμού». 

Ασκώντας στη συνέχεια 
κριτική στην συγκυβέρνηση είπε 
ότι είναι αυτή που είναι, την 
γνωρίζουμε, την νιώθουμε στο 
πετσί μας όπως όλος ο Ελληνικός 
Λαός. «Το κόμμα του ΣΥΡΙΖΑ 
όμως δεν πρέπει να ξεκαθαρίσει 
την θέση του απέναντί μας και 
συγκεκριμένα στους 
αστυνομικούς αφού ενδεχομένως 
να κληθεί από τον λαό να 
κυβερνήσει;» συμπλήρωσε ο 
ίδιος όσον αφορά όσα 
ακούγονται για τον 
προσανατολισμό της αστυνομίας, 
κατάργηση των ειδικών 
δυνάμεων ΜΑΤ, ΕΚΑΜ, κλπ.

 Ένα άλλο θέμα που έθιξε ήταν 
αυτό της ενιαίας συνδικαλιστικής 
εκπροσώπησης: «όπως όλοι 
γνωρίζουμε με το νόμο του 2011 η 
τότε πολιτική ηγεσία και 
συγκεκριμένα ο Υφυπουργός ο κ. 
Όθωνας για λόγους καθαρά 
ψηφοθηρικούς έδωσε την 
δυνατότητα κατ΄ εμέ παράνομα 
αφού παραβιάζει την αρχή της 
ισότητας κάτι βέβαια που 
προϋπήρχε για τους 
αξιωματικούς από τον νόμο 
ΠΑΠΑΘΕΜΕΛΗ από το 1994 που 
έχουν δικά τους σωματεία και να 
έχουν το δικαίωμα να επιλέξουν 
αν θέλουν να είναι μέλη είτε στην 
Ένωση Αξιωματικών της 
περιοχής τους είτε στην Ένωση 
αστυνομικών υπαλλήλων της 
Διεύθυνσης Αστυνομίας που 
υπηρετούν. Κάτι ανάλογο λοιπόν 
έγινε και με τους συναδέλφους 
που προέρχονται από Σ/φ και Ε/Φ 
οι οποίοι ενώ είναι πλέον 
αστυνομικό προσωπικό με τον 

Ενότητα και όχι 
εσωστρέφεια
Κατάθεση ψυχής από τον πρόεδρο της 
Αλεξανδρούπολης για όλους και για όλα
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Θ
α μου επιτρέψετε κατ’ 
αρχήν να σχολιάσω τα 
όσα είπε ο κ. υπουργός 
νωρίτερα. Αν και κατέ-
γραψε ρεαλιστικά την 

σκληρή πραγματικότητα που βιώ-
νουμε καθημερινά δεν είπε κουβέ-
ντα για τo τι θα κάνει για να βελτιώ-
σει τα πράγματα. Καλά είναι τα ευ-
χολόγια και οι δηλώσεις στήριξης 
αλλά να μην ξεχνάμε ότι καμία κυ-
βέρνηση μέχρι σήμερα δεν έχει υιο-
θετήσει έμπρακτα το διαχρονικό 
μας αίτημα να αναγνωρίσει την ερ-
γασία μας ως επικίνδυνη.

Δυο είναι τα μείζονα θέματα του 
24ου συνεδρίου μας. Η ιστορική 
απόφαση 2193 του ΣτΕ και ο Ν. 4281. 
Θα ήθελα να επισημάνω δυο τρία 
σημεία για την μεγαλύτερη επιτυχία 
μας, τουλάχιστον τα τελευταία πέ-
ντε χρόνια, που βρισκόμαστε κάτω 
από την επιτήρηση των δανειστών 
και της Τρόικας. 

Ας θυμηθούμε το κλίμα απαισιο-
δοξίας και κατήφειας που επικρα-
τούσε τον Γενάρη του 2013, όταν η 
Ομοσπονδία κατέθετε την προσφυ-
γή. Ελάχιστοι πίστευαν στην θετική 
έκβαση. Ας  μην απαξιώνουμε λοι-
πόν την επιτυχία μας. Σεβάστηκε 
όμως την απόφαση η κυβέρνηση; 
Φυσικά και όχι. Μονόδρομος, λοι-
πόν, η προσφυγή στο ΕΔΣΑ και στα 
διοικητικά πρωτοδικεία για όσους 
φυσικά θέλουν να τα διεκδικήσουν. 

Πολλά ειπώθηκαν για την πρότα-
ση του υπουργείου Εθνικής Άμυνας 
για ένα νέο μισθολόγιο που θα αμεί-
βει στον κατεχόμενο βαθμό. Δια-
μορφώθηκε σε αγαστή συνεργασία 
με τα μεσαία και χαμηλά στελέχη 
της διεύθυνσης Οικονομικών του 
Αρχηγείου μας. Στο ερώτημα κατά 
πόσον η ΠΟΑΣΥ είναι έτοιμη να το 
αντικρούσει, να σας θυμίσω ότι από 
το προηγούμενο συνέδριό μας πα-
ρουσιάσαμε διάφορα σενάρια που 
καλύπτουν και την περίπτωση αυτή. 
Είναι όμως απαράδεκτο «κάποιοι» 
να συμφωνούν σε μισθολόγιο στον 
κατεχόμενο βαθμό όταν πολύ καλά 
γνωρίζουν την διαφορετική βαθμο-
λογική εξέλιξη. Πάνω σε αυτό λοι-
πόν το πλαίσιο επεξεργαστήκαμε 
και σας θέτω υπόψη πρόταση για 
μερική εναρμόνιση –βελτίωση του 
υπάρχοντος βαθμολογίου από την 
πλευρά των μισθολογικών δεδομέ-
νων στην κατεύθυνση άρσης των 
αδικιών σε σχέση με τους υπόλοι-
πους ένστολους και για όσο διάστη-
μα ισχύει το σημερινό στρατιωτικό 
μισθολόγιο. 

Το δεύτερο θέμα του συνεδρίου 
αφορά στο ΤΕΑΠΑΣΑ. Βασικό αίτη-

μα πρέπει να παραμένει η κατάργη-
ση του Ν. 4281 και η προστασία του 
δημοσίου καθολικού συστήματος 
ασφάλισης.  

Ως μέλος  στο ΔΣ του ΤΕΑΠΑΣΑ 
από τον Γενάρη του 2012, θα ανα-
φερθώ επιγραμματικά στις κυριό-
τητες παρεμβάσεις -προτάσεις μας: 
μεταφορά αρμοδιότητας στον 
υπουργό Δ.Τ.,  κατάργηση αναίτιων 
μειώσεων Ν.4093 με έκδοση Υ.Α. για 
εφάπαξ (καταψήφισα  τα 30 έτη - 
αύξηση των εισφορών στους νέους 
ασφαλισμένους), μηχανογράφηση 
(π.χ. έκδοση εκκαθαριστικών συ-
νταξιούχων από το διαδίκτυο -εξοι-
κονόμηση 60.000€), μη χορήγηση 
συμπληρωματικών εφάπαξ, επέ-
κταση Κλάδου Υγείας σε όλο το προ-
σωπικό σε βάθος 10ετίας,  χορήγηση 
δανείων και στους κάτω των 10 ετών 
Υπηρεσίας, κατάργηση Α.Ν. εξανα-
γκαστικής μεταφοράς αποθεματι-
κών στην Τράπεζα της Ελλάδος κλπ.

Το ΤΕΑΠΑΣΑ είναι ένα Ταμείο, με 
προβλήματα και αδυναμίες, μακρο-
πρόθεσμα βιώσιμο, με ταμειακή 
ρευστότητα για τα επόμενα 20 -25 
χρόνια και χωρίς να χρηματοδοτεί-
ται από τον κρατικό προϋπολογι-
σμό. Αυτός είναι ο λόγος που δεν 
έχει μειώσει την επικουρική ή το 
εφάπαξ.

Με τον 4281, η κυβέρνηση επανέρ-
χεται και βάζει χέρι. Ο λόγος είναι 
προφανής. Τα 186 εκατ. των αποθε-
ματικών καλύπτουν μεγάλο μέρος 
του ελλείμματος του ΕΤΕΑ ώστε να 
αποφύγει τις μειώσεις στους ασφα-
λισμένους του. Όμως για να στηρί-
ξουμε την επιλογή αυτή, πρέπει να 
ξέρουμε εάν εγγυάται το κράτος το 
ΕΤΕΑ, με δεδομένο ότι αποτελείται 
από ελλειμματικά Ταμεία, εάν θα το 
χρηματοδοτήσει όπως από το  4% 

του ΦΠΑ ή από το ΑΚΑΓΕ; Κανείς 
όμως δεν απαντά.  

Για την Πρόνοια, η υποχρεωτική 
κατεύθυνση προβλέπει ότι από την 
1-1-2015 εφαρμόζεται ο μαθηματι-
κός τύπος με το εφάπαξ να είναι 
άθροισμα δύο τμημάτων. Το α’ για 
τα έτη ως τις 31-12-2013 υπολογιζό-
μενο με τις καταστατικές διατάξεις 
και το β’ από την 1-1-2014 και μετά, 
με ατομικούς λογαριασμούς. Το πο-
σό αυτό επαναϋπολογίζεται από τον 
συντελεστή βιωσιμότητας (εκδίδε-
ται το δίμηνο της επόμενης χρονιάς 
από αυτήν που έχει κάποιος συντα-
ξιοδοτηθεί). Πρακτικά για χρηματι-
κό ποσό 50.000 € π.χ. με συντελεστή 
βιωσιμότητας 0,70 , το ποσό  είναι 
35.000. Υπάρχει όμως και άλλο πρό-
βλημα. Έως το 2013 εφαρμοζόταν η 
μείωση του Ν. 4093, δηλ. 45,46% για 
Α.Π. και 1,94% για την  Χωρ/κή. Επο-
μένως, το πρώτο τμήμα εξάγεται με 
την μείωση. Πρέπει, λοιπόν, να επα-
ναπροσδιοριστούν τα χρονικά τμή-
ματα, το α’ έως 31-12-2014, για να 
αποφύγουμε τις μειώσεις και το β‘ 
από την 1-1-2015. Το τελικό ποσό 
όμως διαμορφώνεται από την ρή-
τρα αξιόμαχου. Αν λοιπόν υποθέ-
σουμε ότι το 0,70 του συντελεστή 
βιωσιμότητας η ρήτρα το κάνει 0,90, 
(αν φυσικά είναι αριθμός και όχι μέ-
τρο τύπου 30), αυτό το 0,20 ποιος 
ακριβώς θα το πληρώσει; Θα έρθει 
το κράτος και θα πει: «Εγώ θα σας 
δώσω το 0,20%», ή θα πρέπει κά-
ποιοι μέσα από το σύστημα, αυτοί οι 
οποίοι πλήρωναν εισφορές, να το 
πληρώσουν; Είναι ένα ερώτημα το 
οποίο πρέπει να απαντηθεί.

Για την δυνητική επιλογή μετα-
τροπής σε ΝΠΙΔ να επισημάνω ότι 
ο θεσμός των επαγγελματικών τα-
μείων για την ανάπτυξη της συ-
μπληρωματικής-επαγγελματικής 
ασφάλισης, εισήχθηκε με τον 
Ν.3029/2002, ως προαιρετική. Μέ-
χρι σήμερα έχουν μετατραπεί από 
Ν.Π.Δ.Δ. σε Ν.Π.Ι.Δ. υποχρεωτικής 
ασφάλισης 4 Ταμεία. Ο προβλημα-
τισμός είναι μεγάλος. Είναι σίγου-
ρο ότι δεν έχουμε όλα τα στοιχεία 
που χρειάζονται για να συγκρίνου-
με και να αποφασίσουμε εάν μας 
συμφέρει. 

Κλείνοντας, θέλω να επισημάνω 
ότι όλοι εμείς που απαρτίζουμε τη 
Διοίκηση της Ομοσπονδίας στηρί-
ξαμε τις επιλογές που έκανε το Προ-
εδρείο της Ομοσπονδίας είτε είχαμε 
συμφωνήσει είτε είχαμε διαφωνή-
σει δεχόμενοι την απόφαση της 
πλειοψηφίας, έστω και αν  πολλές 
φορές διαφωνούσαμε και μειοψη-
φούσαμε. 

περιβόητο νόμο ΠΑΥΛΟΠΟΥΛΟΥ 
περί Ομογενοποίησης 
εξακολουθούν και έχουν 
σωματεία οι μεν προερχόμενοι 
από Σ/Φ σωματεία Σ/Φ και 
Ομοσπονδία την ΠΟΣΥΦΥ ενώ 
δεν υπάρχουν πλέον Σ/Φ με αυτή 
την ιδιότητα, άρα ποιον 
εκπροσωπούν, οι δε 
προερχόμενοι από Ε/Φ ενώ 
υπάρχουν Ε/Φ έως να γίνουν και 
αυτοί αστυνομικό προσωπικό με 
την συμπλήρωση των 8 ετών 
εκπροσωπούνται από 
συναδέλφους που είναι πλέον 
αστυνομικό προσωπικό. Και οι 
δύο λοιπόν αυτές κατηγορίες 
έχουν το δικαίωμα όπως και οι 
αξιωματικοί να είναι μέλη ή των 
πρωτοβαθμίων ενώσεων που 
προανέφερα ή των τοπικών 
ενώσεων αστυνομικών 
υπαλλήλων.

  Νομίζω ότι ωρίμασε πλέον ο 
χρόνος ώστε να αναληφθεί 
πρωτοβουλία τουλάχιστον οι 
χαμηλόβαθμοι να έχουν ενιαία 
συνδικαλιστική έκφραση και σε 
αυτή να συμπεριληφθούν και οι 
υπάρχοντες Ε/Φ, αφού είμαι 
σίγουρος ότι οι αξιωματικοί 
συνειδητά επιλέγουν να είναι 
μόνοι τους για λόγους που όλοι 
είμαστε σε θέση να αντιληφθούμε 
και δεν επιθυμούν την ενιαία 
έκφραση και αυτό θα πρέπει να 
γίνει το συντομότερο δυνατόν 
ώστε οι εκλογές της 
Ομοσπονδίας να γίνουν με 
περισσότερα μέλη άρα πιο 
ενισχυμένο και δυνατό το 
συνδικαλιστικό μας κίνημα αφού 
έτσι κι αλλιώς όλα αυτά τα χρόνια 
η ΠΟΑΣΥ είναι η ναυαρχίδα που 
μπαίνει πάντα μπροστά από τις 
Ομοσπονδίες των άλλων Σ.Α. 
αλλά και της ΠΟΑΞΙΑ η οποία 
δυστυχώς συνεχώς θέλει να 
τονίζει την ταξικότητα μεταξύ 
μας και να βάζει τρικλοποδιές 
στις προσπάθειές μας αφού το 
μόνο που την ενδιαφέρει είναι η 
πάρτη της.

Αγαπητοί συνάδελφοι θα ήθελα 
εδώ να απευθυνθώ στους νέους 
κυρίως, το αύριο δηλαδή της 
Ομοσπονδίας και να τους 
προτρέψω να αγωνισθούν μέσα 
από τις γραμμές του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος 
για την επίτευξη των στόχων μας. 
Στις επόμενες εκλογές που θα 
γίνουν στον χρόνο που 
προβλέπεται από τις 
καταστατικές αρχές, θα πρέπει να 
διαμορφωθεί ένα τέτοιο διάδοχο 
σχήμα που θα αντιπροσωπεύει 
όλους τους συναδέλφους της 
Χώρας και το οποίο θα 
αποτελείται κυρίως από νέους 
συναδέλφους, αλλά να 
πλαισιώνεται και από παλαιά 
στελέχη των οποίων η εμπειρία 
θα είναι υπερπολίτιμη και θεωρώ 
ότι υπάρχουν τέτοια ώστε η 
νεανική ορμή και ο ενθουσιασμός 
με την εμπειρία και την 
σοβαρότητα να δώσουν νέα 
ώθηση, όχι όμως όπως την 
επιθυμούν κάποιοι, δηλαδή με 
πάτρωνες και επηρεαζόμενη από 
εξωγενείς προς την Ομοσπονδία 
παράγοντες, όπως κόμματα, 
δημοσιογράφοι, δικηγόροι κλπ. 
Να μην επιστρέψουμε δηλαδή 
στα βρεφικά και νηπιακά μας 
χρόνια.

  Εύχομαι και είμαι σίγουρος ότι 
οι διάδοχοι στην Ομοσπονδία θα 
είναι καλύτεροι από τους 
προκατόχους τους, βεβαίως αυτό 
μένει να επαληθευτεί στην 
πράξη, καθώς τώρα θα υπάρχει 
και μέτρο σύγκρισης αλλά και 
κριτική ειδικά για κάποιους που 
πυροβολούσαν και πυροβολούν 
μέχρι τώρα εκ του ασφαλούς -και 
μη χρησιμοποιηθούν 
δικαιολογίες του τύπου τώρα με 
την κρίση περνάμε δύσκολη 
εποχή και δεν μπορούμε να 
κάνουμε κάτι σημαντικό γιατί θα 
πέσουν στο κενό αφενός μεν 
γιατί η κρίση υπάρχει και τώρα 
και πριν και με το σημερινό 
σχήμα της Ομοσπονδίας αλλά 
κίνδυνοι υπήρχαν και στο 
ξεκίνημα αυτής της ωραίας 
περιπέτειας και όπως είπα στην 
αρχή κάποιοι μάτωσαν, 
διώχτηκαν, ταλαιπωρήθηκαν οι 
ίδιοι και οι οικογένειές τους- με 
λίγα λόγια αγαπητοί συνάδελφοι 
οι επιδέξιοι πισινοί απαιτούν και 
μεταξωτά εσώρουχα.

Τελειώνοντας πραγματικά 
εύχομαι μέσα από την καρδιά 
μου κάθε επιτυχία στην συνέχεια 
του αγώνα μας και είμαι σίγουρος 
για αυτό με μία και μοναδική 
προϋπόθεση την ΕΝΟΤΗΤΑ. 
Ανεξάρτητα από τις διαφωνίες τις 
διαφορετικές απόψεις και 
αντιλήψεις θα πρέπει προς τα 
έξω να έχουμε ένα ενιαίο μέτωπο 
όπως μέχρι σήμερα το έχουμε 
πετύχει παρά τις γκρίνιες έως 
ένα βαθμό πολύ ικανοποιητικά.

Του ΚωσΤΑ  
χΑΤΖηΑνΑΓνωσΤου

προεδροσ Τησ σΥνδικΑλισΤικησ 
ενωσησ ΑσΤΥνομικων 
ΑλεξΑνδροΥπολησ

Του ΑνΤωνη ΖΑχΑΡΙουΔΑΚη 

ΑνΤιπροεδροΥ οικονομικων 
ποΑσΥ

Ανασκόπηση  
των οικονομικών αιτημάτων
Ο αντιπρόεδρος οικονομικών της ΠΟΑΣΥ μίλησε για το μισθολόγιο και το ΤΕΑΠΑΣΑ
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ΗΈνωση Ασ τυνομικών 
Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης 
με ανακοίνωσή της εξέφρασε 

την έντονη δυσαρέσκεια της για την 
Απόφαση της Κυβέρνησης όσον αφο-
ρά το εκλογικό επίδομα για τις εκλο-
γές της 25 Ιανουαρίου.

«Η υπερεργασία, οι υπέρογκες επι-
δόσεις εγγράφων, η ανάκληση των 
αδειών την 31 Δεκεμβρίου 2014, τα 
πολλά αστυνομικά μέτρα τάξης, 
ασφάλειας και τροχαίας για όλη την 
προεκλογική περίοδο, η φύλαξη 
(σκοπιά) των εκλογικών τμημάτων, η 
«αναστάτωση» γενικότερα που υπάρ-
χει σε όλη την ελληνική κοινωνία λό-
γω των εθνικών εκλογών, σε συνδυα-
σμό με τη σοβαρότητά τους και την 
πόλωση που υπάρχει (που δεν έχει 
καμία σχέση με τις εκλογές του Μαΐ-
ου 2014), δυστυχώς, σε τελική ανάλυ-
ση καλείται να την αντισταθμίσει η 
Ελληνική Αστυνομία, εξαιτίας της 
αποστολής της. Καλούμε, για ακόμα 
μία φορά, ως ένα μεγάλο κομμάτι του 
ένστολου συνδικαλιστικού κινήμα-
τος που αποτελεί η Ένωση, άμεσα, οι 
κυβερνώντες να σταθούν στο ύψος 
των περιστάσεων και να αποφασί-
σουν την πιο δίκαιη και ισότιμη αντι-

Πειράμάτά με 
τις ςυνοριάκες 
υΠηρεςιες;
Το δ.σ. της ε.Ασ.Υ.Ν. κιλκίς εδώ 
και καιρό παρακολουθεί δια-
κριτικά τη φημολογούμενη με-
τεγκατάσταση ή συγχώνευση ή 
κατάργηση του Τ.σ.Φ. Πολυκά-
στρου.  Όπως τονίζει με ανα-
κοίνωσή του, «τις τελευταίες 
μέρες όμως πολλά από τα μέλη 
μας, μας μετέφεραν την έντονη 
ανησυχία τους για το συγκεκρι-
μένο ζήτημα τονίζοντάς μας ότι 
οι φήμες ετοιμάζονται να πά-
ρουν σάρκα και οστά!
Ασφαλώς ο αιφνιδιασμός και η 
προχειρότητα της μετεγκατά-
στασης της σΑρισΑ και οι σκη-
νές άπειρου κάλλους που έγι-
ναν γνωστές σε όλο το 
πανελλήνιο, μας οδηγούν σε 
πλήρη επαγρύπνηση προκειμέ-
νου να μην επαναληφθούν τα 
ίδια. με πλήρη επίγνωση της 
αποστολής της και αφουγκρα-
ζόμενη την εύλογη ανησυχία 
των μελών της, η ε.Ασ.Υ.Ν. κιλ-
κίς ενημερώνει ότι:

  στις προτάσεις της για την 
αναδιάρθρωση των υπηρεσι-
ών της δ.Α. κιλκίς, ουδέποτε 
προτάθηκε από την Ένωσή 
μας συγχώνευση, κατάργηση 
ή μετεγκατάσταση οποιασδή-
ποτε Υπηρεσίας συνοριακής 
Φύλαξης.
  είναι πρόσφατη η αναδιάρ-
θρωση-αναδιοργάνωση των 
υπηρεσιών της ελληνικής 
Αστυνομίας και ουδέποτε τέ-
θηκε ανάλογο ζήτημα από την 
ηγεσία μας.
  Η έξαρση της εκροής-εισροής 
των μεταναστών από τον 
Νομό μας, επιτάσσουν την 
ενίσχυση των Τμημάτων συνο-
ριακής Φύλαξης και σε καμία 
περίπτωση κατάργηση τους ή 
υποβάθμιση τους.
  Η εδαφική αρμοδιότητα του 
συγκεκριμένου Τ.σ.Φ. περι-
λαμβάνει ένα μεγάλο μήκος 
της οριογραμμής, την ΠΑΘε 
και συμβάλλει στο αίσθημα 
ασφαλείας των πολιτών των 
δημοτικών και κοινοτικών δι-
αμερισμάτων από τις εποχού-
μενες περιπολίες. 
  Η Ένωσή μας θα διερευνήσει 
το συγκεκριμένο μείζον και 
κατεπείγον ζήτημα και σε πε-
ρίπτωση που οι φήμες ευστα-
θούν, θα ξεκινήσει σειρά 
επαφών με όλους τους αρμο-
δίους φορείς ενημερώνοντας 
τάχιστα και υπεύθυνα τα μέλη 
της. οΠοΥ ΥΠΑρΧει κΑΠΝοσ 
ΥΠΑρΧει κΑι ΦΩΤιΑ.

Για τα θέματα της 
αναδιοργάνωσης και των 
υφιστάμενων υπηρεσιών, 
ενημερώθηκε τέλος και ο 
υπουργός μακεδονίας –
Θράκης κ. Γιώργος ορφανός.

Δίκαιη αντιμετώπιση  
του συνόλου της υπερεργασίας
Διαμαρτυρία της ΕΑΣΥ Θεσσαλονίκης για το εκλογικό επίδομα

τες φορές συναδέλφους μας και τις 
οικογένειές τους όταν αυτοί το είχαν 
ανάγκη. Για τους λόγους αυτούς όλοι 
μας πρέπει για ακόμα μια φορά να 
συμμετάσχουμε σ’ αυτήν την κοινή 
προσπάθεια.  Η πρόσκληση απευθύ-
νεται σε όλους τους συναδέλφους και 
τους πολιτικούς υπαλλήλους του 
Υπουργείου μας, καθώς και σε όποιον 
ιδιώτη επιθυμεί.

Η δικαιούμενη άδεια για κάθε αι-
μοδότη συνάδελφο είναι δυο (2) ημέ-
ρες σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 39 του Π.Δ. 584/1985 και δυο 
(2) ημέρες από τον Γενικό Αστυνομι-
κό Διευθυντή Θεσσαλονίκης Υπο-
στράτηγο κ. Βάιο ΧΟΝΔΡΟ, τον οποίο 
και ευχαριστούμε για τη στήριξη και 
συμπαράσταση στη διενέργεια της 
αιμοδοσίας, άρα δηλαδή σύνολο τέσ-
σερις (4) ημέρες ειδική αιμοδοτική 
άδεια. Επίσης, σύμφωνα με την εκδι-
δόμενη Κ.Υ.Α. που αφορά την εκλογι-
κή διαδικασία η δικαιούμενη αιμοδο-
τική άδεια εμπίπτει στις εξαιρέσεις 
των αδειών που αναστέλλονται κατά 
την εκλογική περίοδο, ήτοι λαμβάνε-
ται κανονικά και δεν επηρεάζει την 
λήψη και το ύψος του εκλογικού επι-
δόματος του δικαιούχου».

μετώπιση του συνόλου της υπερερ-
γασίας και των έξτρα καθηκόντων 
των Αστυνομικών, με την καταβολή 
ενός αξιοπρεπούς χρηματικού ποσού 
ως εκλογικό επίδομα.

Η εργασιακή μας αξιοπρέπεια και 
το φιλότιμο των Ελλήνων Αστυνομι-
κών δεν πρέπει να γίνονται αντικεί-
μενο εκμετάλλευσης από κανέναν. 
Όλοι να σταθούν στο ύψος των περι-
στάσεων και, ειδικά οι πολιτικοί μας, 
δεν πρέπει να αδικούν ολόκληρες 

ομάδες εργαζομένων, που δίνουν και 
το αίμα τους για την ασφάλεια του 
ελληνικού λαού», σημειώνει το σωμα-
τείο.

άιμοδοσία
Εθελοντική ομαδική αιμοδοσία με 
σκοπό την ενίσχυση της τράπεζας αί-
ματος της Ένωσης προγραμμάτισε η 
Ενωση ως απόδειξη κοινωνικής ευ-
αισθησίας. «Η τράπεζα αίματος της 
Ένωσής μας έχει βοηθήσει αναρίθμη-

Οι Ενώσεις Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Βορειοανατολικής και 

Νοτιοανατολικής Αττικής ανταπο-
κρίθηκαν στο κάλεσμα της Εθνικής 
Αλληλεγγύης για προσφορά στο συ-
νάνθρωπο, συμμετέχοντας στο Bazaar 
Χριστουγεννιάτικων  Γλυκών στο Δη-
μαρχιακό μέγαρο Γλυφάδας. Η εκδή-
λωση είχε σαν σκοπό τη συλλογή χρη-
μάτων για να εξασφαλιστεί το πρωτο-
χρονιάτικο   τραπέζι σε συνανθρώ-
πους  μας, που δεν έχουν τη 
δυνατότητα, λόγω της οικονομικής 
κατάστασης στην οποία βρίσκονται, 
να το απολαύσουν.

Στην εκδήλωση παρευρέθηκαν ο 
Πρόεδρος της Ένωσης Νοτιοανατολι-
κής Καλιακμάνης Γεώργιος,  ο Αντι-
πρόεδρος της Ένωσης Βορειοανατο-
λικής Μανιάτης Παντελής, ο Ταμίας 
της Ένωσης Νοτιοανατολικής Βρέ-

ντας Ηλίας, καθώς και γυναίκες 
αστυνομικοί μέλη των δύο Ενώσεων 
που κατασκεύασαν γλυκά και τα πρό-
σφεραν στο Bazaar προς πώληση.

Την εκδήλωση χαιρέτησε και ο Δή-
μαρχος Γλυφάδας κ. Παπανικολάου 
Γεώργιος. Ο συνδικαλισμός της 
Αστυνομίας, πέρα από τα καθημερινά 
προβλήματα των εργαζόμενων Αστυ-
νομικών που καλείται να αντιμετωπί-
σει, δείχνει για ακόμα μια φορά τον 
ανθρώπινο χαρακτήρα του συμμετέ-
χοντας σε εκδηλώσεις προσφοράς 
στον πολίτη και γενικά στο συνάνθρω-
πο. Ο Αστυνομικός δεν βρίσκεται έξω 
από την κοινωνία, είναι μέρος της 
κοινωνίας, συμμετέχει και αντιλαμβά-
νεται  τις δυσκολίες της εποχής μας 
τις οποίες και ο ίδιος αντιμετωπίζει,  
έχοντας όμως ανεπτυγμένο το αίσθη-
μα της προσφοράς.

Το πάγιο αίτημα των 
αστυνομικών Ηρακλείου για 

λέσχη σίτισης τέθηκε στη 
συνάντηση (7 Ιανουαρίου 2015), 
του υποψηφίου Βουλευτή 
Ηρακλείου κ. Λευτέρη 
Αυγενάκη με τον Περιφερειάρχη 
Κρήτης κ. Σταύρο Αρναουτάκη 
και τον Πρόεδρο της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Ηρακλείου κ. Θανάση 
Μπαλαμούτη και μέλη του Δ.Σ.

Στη συνάντηση συζητήθηκαν 
οι μελέτες που έχουν 
ολοκληρωθεί, ενώ αναμένεται τις 
επόμενες ημέρες και η 
ολοκλήρωση των 
ηλεκτρομηχανολογικών 
μελετών. Το έργο έχει 
προϋπολογισμό περίπου 
300.000€ και σε μελετητικό 

επίπεδο ανατέθηκε και 
ολοκληρώνεται από τον 
Οργανισμό Ανάπτυξης Κρήτης. 
Από τη Λέσχη θα εξυπηρετούνται 
περισσότεροι από 200 
αστυνομικοί, συνάδελφοι του 
Πυροσβεστικού Σώματος και του 
Λιμενικού Σώματος, αλλά και 
ένστολοι εκτός του Ηρακλείου.

Ο Πρόεδρος της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων κ. Θανάσης 
Μπαλαμούτης και ο Γραμματέας 
κ. Μανώλης Σηφάκης ευχαρί-
στησαν τον κ. Σταύρο Αρναουτά-
κη και τον κ. Λευτέρη Αυγενάκη 
για τη μέχρι τώρα συνεργασία 
τους και τόνισαν ότι «με αυτό τον 
τρόπο ικανοποιείται ένα πάγιο 
αίτημα των ενστόλων του νομού 
Ηρακλείου, αλλά και συναδέλ-
φων εκτός νομού».

άνεπτυγμένο το αίσθημα  
της προσφοράς στο συνάνθρωπο

ςυναντήσεις για τη λέσχη  
σίτισης στο ηράκλειο
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ςτο κατάστημα Palatino στο άργοστόλι  πραγματο-
ποιήθηκε   η γιορτή για τα παιδιά των αστυνομικών 
υπαλλήλων της ά.Δ. κεφ/νιας. μοιράστηκαν δώρα 
στα παιδιά από τον Άγιο Βασίλη και δόθηκαν ευχές 
στο άστυνομικό Προσωπικό από τον άστ/κο Διευ-
θυντή άυγέρη άντρέα και τον πρόεδρο της Ένωσης 
Γρηγορόπουλο κων/νο. η Ένωση ευχαριστεί το κα-
τάστημα your bike (Πόρος κεφαλονιάς) για την προ-
σφορά του στην γιορτή.

Ολυμπιακού σκοπευτηρίου Μαρκο-
πούλου παρέχουν τεράστιες δυνα-
τότητες για την δημιουργία αξιο-
πρεπούς ευρωπαϊκού πρότυπου 
εκπαιδευτικού κέντρου, στο οποίο 
θα παρέχεται εκπαίδευση υψηλών 
προδιαγραφών.

Για την λέσχη εστίασης,  τόνισε 
ότι θα δημιουργηθεί από το ΚΕΜΕΑ 
πολυτελές εστιατόριο στο οποίο θα 
σιτίζονται οι Έλληνες αστυνομικοί, 
καθώς επίσης θα λειτουργήσει και   
σύγχρονο σκοπευτήριο για τις εκ-
παιδευτικές ανάγκες του προσωπι-
κού.

Όσο αφορά την μεταστέγαση του 
ΤΕΕΜ. δήλωσε ότι είναι υποχρεω-
μένος να εκτελεί αποφάσεις και 
διαταγές του Αρχηγείου προκειμέ-
νου να λειτουργήσει χωρίς επιπλο-
κές η νέα Δ/νση. Επισήμανε  επίσης 
ότι είχε αλλεπάλληλες συναντήσεις 
με τον διοικητή του ΤΕΕΜ προκει-
μένου να καταγράψει αλλά και να 
θεραπεύσει τυχόν θέματα που δη-
μιουργούνται εξαιτίας των ιδιαιτε-
ροτήτων της υπηρεσίας αυτής. 

Επίσης, στις 8/12/2014 ο πρόε-
δρος της Ένωσης συναντήθηκε εκ 
νέου με τον Διευθυντή της Διεύθυν-
σης Υγειονομικού Υποστράτηγο 
(Ιατρό Χειρουργό) κ. Ζαφείρη Πλά-
τωνα παρουσία του Διευθυντή του 
Κ.Ι.Α. Ταξίαρχου (Ιατρού Ψυχιά-
τρου) κ. Παπαδουράκη Αντώνιου 
και του Α/ Ύ΄(Ιατρού Κλινικού Ψυ-
χολόγου) κ. Κουφάκη Εμμανουήλ 
(φωτογραφία).

Η συνάντηση πραγματοποιήθηκε 
στα πλαίσια της συνέχισης των 
ενεργειών της Ένωσης για την το-
ποθέτηση υπηρεσιακού ιατρού στη 
Διεύθυνση Αστυνομίας Νοτιοανα-
τολικής Αττικής και στη Διεύθυνση 
Αστυνόμευσης Αερολιμένα Αθη-
νών, για την εξυπηρέτηση των εν 
ενεργεία και απόστρατων Αστυνο-
μικών που υπηρετούν ή διαμένουν 
αντίστοιχα στις απομακρυσμένες 
περιοχές από το κέντρο της Αθήνας, 
δικαιοδοσίας των ανωτέρω Διευ-
θύνσεων αλλά και των όμορων υπη-
ρεσιών. Τέλος, για τις συνθήκες 
εργασίας και το ωράριο, το προε-
δρείο εξέφρασε την έντονη διαμαρ-
τυρία του τόσο στον ΓΑΔΑ κ. Ιωάν-
νη Μιχαιρίνα όσο και στον Διευθυ-
ντή της Δ.Α.Α.Α. Ταξίαρχο κ. Δημή-
τριο Δήμου.

Δυναμική συνάντηση  
της εάςυ ν/ά άττικής για 
τους πυροτεχνουργούς
Πρώτιστο μέλημα η υγιεινή και ασφάλεια των συναδέλφων

Διαμαντένιο 
δαχτυλίδι στο 
χριστουγεννιάτικο 
δέντρο
Έκπληξη περίμενε τους υπαλλή-
λους στο αστυνομικό τμήμα της πό-
λης Τζερμαντάουν του ουισκόνσιν 
των ΗΠΑ όταν αποφάσισαν να ξε-
στολίσουν το χριστουγεννιάτικο 
δέντρο. Ένα διαμαντένιο δαχτυλίδι 
αρραβώνων κρεμόταν σε ένα από 
τα κλαδιά του δέντρου. ο αρχηγός 
του τμήματος, Πίτερ Χόελ, δήλωσε 
μέσω ανάρτησης στο Facebook ότι 
καθώς φαίνεται το δαχτυλίδι είχε 
τοποθετηθεί σκόπιμα στο δέντρο. 
σύμφωνα με τις αρχές, τα διαμά-
ντια που κοσμούν το δαχτυλίδι εί-
ναι αληθινά. «εάν οποιοσδήποτε 
μπορεί να ρίξει λίγο φως σε αυτό 
το μυστήριο, θα το εκτιμούσα ιδιαί-
τερα», δήλωσε ο ίδιος προσθέτο-
ντας ότι το δαχτυλίδι φυλάσσεται 
σε ασφαλές μέρος.

Π
ικ

ά
ντ

ικ
α 26 χρόνια φυλακή για 

ψεύτικες κλήσεις 
Ένας Πακιστανός καταδικάστηκε σε 
26 χρόνια φυλακή καθώς προκάλε-
σε ηθελημένα δυο ψευδείς συνα-
γερμούς κινητοποιώντας τις κρατι-
κές υπηρεσίες της χώρας.ο 
30χρονος μοχάμαντ Γιουσούφ, κά-
λεσε την αστυνομία δύο φορές τον 
περασμένο ιούλιο στην πόλη μουλ-
τάν του κεντρικού Πακιστάν, λέγο-
ντας ότι είχε τοποθετήσει βόμβες 
σε μία αγορά και σε ένα πάρκο όπου 
σύχναζαν παιδιά. Η αστυνομία, μο-
νάδες πυροτεχνουργών και ιατρικές 
υπηρεσίες έσπευσαν και τις δυο φο-
ρές για να διαπιστώσουν απλώς ότι 
δεν υπήρχε τίποτα. «ο Γιουσουφ 
ομολόγησε και καταδικάστηκε σε 
26 χρόνια στη φυλακή για δύο ψευ-
δείς συναγερμούς και ψευδείς πλη-
ροφορίες», είπε στο Γαλλικό Πρα-
κτορείο ο Ασφάκ μαλίκ, βοηθός 
Γενικός εισαγγελέας στο μουλτάν. 
Η αστυνομία είπε ότι ο άνθρωπος 
αυτός είχε χρησιμοποιήσει την κάρ-
τα SIM ενός εκ των φίλων του, κα-
θώς ήθελε να τον παγιδεύσει επει-
δή είχε μια ανταγωνιστική 
επιχείρηση. Το Πακιστάν έχει εντεί-
νει την αντιτρομοκρατική πολιτική 
του μετά την αιματηρή επίθεση σε 
ένα σχολείο όπου φοιτούσαν παιδιά 
στρατιωτικών στην πόλη Πεσαβάρ 
στις 16 δεκεμβρίου. σε μια από τις 
πιο φονικές τρομοκρατικές ενέργει-
ες που διέπραξαν οι Ταλιμπάν σκο-
τώθηκαν 134 παιδιά.
ΠηΓη: newsbeast.gr

Το προεδρείο της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων Ν/Α Αττι-
κής πιστό στις αρχές του για 

την  διεκδίκηση του αυτονόητου, 
όπως ανακοίνωσε, πραγματοποίησε 
συνάντηση με τον διευθυντή της νε-
οσύστατης Δ/νσης Ειδικών Αστυνο-
μικών Δυνάμεων Α/Δ΄  Κο ΨΩΜΑ 
Γεώργιο.

Κατά τη συνάντηση τονίστηκε από 
τον πρόεδρο της Ένωσης Καλιακ-
μάνη Γεώργιο, η αναγκαιότητα της 
παραμονής των πυροτεχνουργών 
της ΕΛ.ΑΣ. πλησίον του κέντρου της 
Αθήνας προκειμένου να καθίσταται 
δυνατή η άμεση επέμβασή τους κά-
θε φορά που  αυτό κρίνεται απαραί-
τητο. Άλλωστε σύμφωνα με τα στα-
τιστικά στοιχεία το 90% των βομβι-
στικών επιθέσεων έχουν σημειωθεί  
στο κέντρο της Αθήνας.

Επίσης επισημάνθηκε το πάγιο 
αίτημα για ίδρυση σύγχρονης λέ-
σχης εστίασης των αστυνομικών 
που υπηρετούν αλλά και θα επαν-
δρώσουν την νέα αυτή Διεύθυνση, η 
οποία θα εξυπηρετεί μεγάλο αριθμό 
συναδέλφων που υπηρετούν ή δια-
μένουν στα όρια της πρώην Β΄ Υποδ/
νσης Ν/Α Αττικής, καθώς και η δημι-
ουργία πρότυπου σκοπευτηρίου για 
τις εκπαιδευτικές ανάγκες του προ-
σωπικού. Ο Αντιπρόεδρος της ένω-
σης Βογιατζής Θωμάς αφού εξέθε-
σε  τα επιχειρήματα για την παραμο-
νή των πυροτεχνουργών στο Ελληνι-
κό, μετέφερε στον κο Διευθυντή τα 
έντονα παράπονα των υπηρετού-
ντων στο ΤΕΕΜ διότι δεν έγινε απο-
λύτως καμία επαφή μαζί τους, προ-
κειμένου να λάβει γνώση και να 
βγάλει ασφαλή συμπεράσματα για 
την λειτουργία της υπηρεσίας κα-
θώς και για τις ιδιαιτερότητες, εξαι-
τίας του ευαίσθητου αντικειμένου το 
οποίο  αυτοί διαχειρίζονται.

Ο Διευθυντής κος Ψωμάς Γεώρ-
γιος, τόνισε ότι η υπηρεσία στην 
οποία προΐσταται είναι αυτοτελής 
Διεύθυνση που ανήκει απευθείας 
στον υπαρχηγό του σώματος. Επι-
σήμανε ότι οι εγκαταστάσεις του 
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Σε συνέχεια συναντήσεων με αρ-
μόδιους φορείς για θέματα με-
ταδοτικών νοσημάτων που 

έχουν προσβάλει μετανάστες κρατού-
μενους σε χώρους φύλαξης και με 
αφορμή την παγκόσμια απειλή του 
ιού έμπολα (EVD) , ο Πρόεδρος κ. Γρη-
γόρης Γερακαράκος και ο Γενικός 
Γραμματέας κ. Νικόλαος Ρήγας της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Αθηνών, πραγματοποίησαν συνάντη-
ση με την Πρόεδρο του ΚΕΕΛΠΝΟ 
κυρία ΚΡΕΜΑΣΤΙΝΟΥ Τζένη. Στη 
συνάντηση τέθηκαν στη Πρόεδρο 
όλοι οι υγειονομικοί παράμετροι που 
επικρατούν από τη πρώτη στιγμή ει-
σόδου των μεταναστών στη χώρα μας 
(Έβρος, νησιά παραμεθορίου) έως και 
την προσωρινή εγκατάσταση στους 
χώρους προσωρινής φύλαξης αυτών. 
Έγινε ενδελεχής αναφορά, στις πλημ-
μελείς συνθήκες υγιεινής που επι-
κρατούν συχνά στους παραπάνω χώ-
ρους και στη μη επαρκή ιατρική φρο-
ντίδα που σε συνδυασμό με τις αντίξο-
ες συνθήκες που επικρατούν στις 
χώρες προέλευσής τους, ένα τυχαίο 
γεγονός νοσήματος που δεν θα αντι-
μετωπιστεί άμεσα, μπορεί να προκα-
λέσει ντόμινο υγειονομικού κινδύνου.

Η Πρόεδρος του ΚΕΕΛΠΝΟ έδει-
ξε ενδιαφέρον για ό,τι της μετα-
φέρθηκε, δηλώνοντας ότι η υπηρε-
σία της βρίσκεται δίπλα στους 
αστυνομικούς σε ό,τι προκύψει 
αντιλαμβανόμενη τον κίνδυνο που 
διατρέχουν οι συνάδελφοι στα κέ-
ντρα φύλαξης. Πιο συγκεκριμένα 
ζητήθηκαν και συζητήθηκαν τα πα-
ρακάτω:

 Συνεχής δίαυλος επικοινωνίας με το 
ΚΕΕΛΠΝΟ ώστε να υπάρξει άμεση 
αντιμετώπιση τυχόν νοσημάτων 
που μπορεί να παρατηρηθούν 
στους συναδέλφους.

 Δημιουργία προγράμματος προλη-
πτικού εθελοντικού εμβολιασμού 
για την θωράκιση της υγείας των 

αστυνομικών. Έως τότε ο κάθε συ-
νάδελφος έχει τη δυνατότητα να 
εμβολιάζεται προληπτικά και με το 
προσωπικό του βιβλιάριο υγείας 
δημοσίου.

 Αποστολή εννέα (9) ιατρών στο κέ-
ντρο προαναχωρησιακής κράτησης 
στην Αμυγδαλέζα, τριών (3) ιατρών 
και τριών (3) ατόμων νοσηλευτικού 
προσωπικού στη Διεύθυνση Αλλο-
δαπών Αττικής.

 Άμεση αποστολή ιατρών από το ΚΕ-
ΕΛΠΝΟ στα νησιά πρώτης εισόδου 
μεταναστών (Σάμο, Χίο, Λέσβο, Δω-
δεκάνησα) για ενημέρωση, εξετά-
σεις συναδέλφων και προληπτικό 
έλεγχο για πιθανή μετάδοση του ιού 
έμπολα (EVD), προερχόμενων από 
κράτη υψηλού κινδύνου. Σε αυτήν 
την κατεύθυνση θα ζητηθεί και η 
βοήθεια του Υπουργείου Εθνικής 
Άμυνας, για την συμβολή στρατιω-
τικών γιατρών της παραμεθορίου 
όπου απαιτείται.

 Πραγματοποίηση περαιτέρω ενημε-
ρώσεων του προσωπικού της 
ΕΛ.ΑΣ. με πρωτοβουλία των Ενώσε-
ων Αττικής για τους τρόπους αντι-
μετώπισης μολυσματικών νόσων 
σε κεντρικές υπηρεσίες του Λεκα-
νοπεδίου υπό την αιγίδα του ΚΕΕΛ-
ΠΝΟ.

Λέσχη σίτισης 
Άλλη μια προσφορά της Ένωσης 

Αστυνομικών Υπαλλήλων Αθηνών 
προς τα μέλη της. Από τις 3 Δεκεμβρί-
ου 2014 στην οδό Πέτρου Ράλλη στη 
Διεύθυνση Αλλοδαπών, λειτουργεί η 
λέσχη σίτισης. 

«Είμαστε στην ευχάριστη θέση σή-
μερα, πρώτη μέρα λειτουργίας της 
λέσχης, να ανακοινώνουμε ότι γίνεται 
πράξη αυτό το πάγιο αίτημά μας. Πλη-
σίον της στεγάζονται μεγάλες Υπηρε-
σίες όπως η Διεύθυνση Μεταγωγών 
και η Διεύθυνση Εγκληματολογικών 
Ερευνών όπου μπορούν να εξυπηρε-
τούνται από τη λειτουργία της ως άνω 
λέσχης. Αυτό θα έχει ως συνέπεια εκα-
τοντάδες συνάδελφοί μας να εξυπη-
ρετούνται σε καθημερινή βάση. Η 
Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Αθηνών θα συνεχίσει καθημερινά να 
μάχεται, σε αυτούς τους δύσκολα οι-
κονομικά καιρούς, για τη διευκόλυν-
ση της καθημερινότητας των συνα-
δέλφων μας», σημειώνει το σωματείο 
στην ανακοίνωσή του.  

Δικαίωση για το εξομάλυνσης
Η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Αθηνών, βρίσκεται στην ευχάριστη 
θέση να ανακοινώσει στα μέλη της, 
αλλά και σε όλους τους συναδέλφους 
της Επικράτειας, ότι ο πολύχρονος δι-
καστικός αγώνας και όχι μόνο, που 
δώσαμε για τη διόρθωση των αυτονό-
ητων αδικιών του Ν. 2448/96, όπως 
αυτός αντικαταστάθηκε με το άρθρο 

55 παρ. 10 του Ν. 3205/03, και που αφο-
ρά το Επίδομα Εξομάλυνσης, επιτέ-
λους δικαιώθηκε από κάθε άποψη.

Το σωματείο τονίζει με ανακοίνωσή 
του ότι «είχαμε επισημάνει τα προη-
γούμενα χρόνια (ενδεικτικά αναφέ-
ρουμε τις δυο τελευταίες ανακοινώ-
σεις α) 5/02/2014 και β) 10/06/2014) ότι 
οι προηγούμενες διατάξεις του Ν. 
3205/03 ήταν ευθέως αντισυνταγματι-
κές και βεβαίως αυτή μας η άποψη 
δικαιώθηκε μέσα από πλήθος αμετά-
κλητων Αποφάσεων του Σ.τ.Ε. που 
εκδόθηκαν με απόλυτη πρωτοβουλία 
της Ένωσής μας.

Συγκεκριμένα, το Υπουργείο Οικο-
νομικών με την από 11/12/14  υπ’ αριθ. 
74ΑΡΗ-6Τ8 Εγκύκλιό του εξομοιώνει 
αφενός το Επίδομα Εξομάλυνσης και 
για τους 2 συζύγους (Αστυνομικούς – 
Στρατιωτικούς) και αφετέρου χορηγεί 
τη διαφορά που έχανε ο συνάδελφος 
που βρισκόταν σε κατάσταση διάζευ-
ξης ή διάστασης.

Καταργείται έτσι η διάταξη της παρ. 
3 (δ’ εδάφιο) του άρθρου 51 του Ν. 
3205/2003 και το συγκεκριμένο επίδο-
μα ορίζεται, για τους συναδέλφους με 
τέκνα, στο ίδιο ποσό των 212,94 € και, 
ανεξαρτήτως οικογενειακής κατάστα-
σης, το λαμβάνουν πλέον και οι δύο 
και βεβαίως ο συνάδελφος που είναι 
σε διάσταση ή διάζευξη και δεν έχει 
την επιμέλεια των τέκνων του.

υποκριτική  
η στάση 
ορισμένων 
μμε
Η ΕΑΣΥ Μαγνησίας με ανακοί-
νωσή της καταδίκασε τον τρόπο 
που παρουσιάστηκε από μερίδα 
των ΜΜΕ η καταγγελία υπαλλή-
λου περιπτέρου στα Εξάρχεια κα-
τά τα επεισόδια του Δεκεμβρίου. 
«Άφωνοι συγκλονισμένοι και γε-
μάτη θλίψη εμείς οι ίδιοι ως 
αστυνομικοί, οι οικογένειες μας 
και τα παιδιά μας παρατηρούμε 
τα όσα λαμβάνουν χώρα τόσο στο 
σύγχρονο ηλεκτρονικό υπνωτι-
στή που κοινός ονομάζεται τηλε-
όραση όσο και στο ελεύθερο  ρα-
διόφωνο, μετά την προβολή βί-
ντεο με αστυνομικό να «κλέβει» 
μπουκαλάκι νερού ανεκτίμητης 
αξίας από ήρωα περιπτερά, που 
αρνείται προφανώς ως σύγχρο-
νος αγωνιστής και σφοδρός πο-
λέμιος του κεφαλαίου να «ποτί-
σει» ζάμπλουτο Έλληνα αστυνο-
μικό, που εκείνη τη στιγμή απλά 
πραγματοποιούσε το χόμπι του 
προφανώς για να διασκεδάσει, 
ξεφεύγοντας λίγο από την ηρε-
μία που του προσφέρει η οικονο-
μική του ευμάρεια…», σημείωνε 
μεταξύ άλλων με σκωπτικό τρό-
πο το σωματείο. Στην ανακοίνω-
ση γίνονται επίσης αναφορές 
στην επικινδυνότητα του λει-
τουργήματος και στους αστυνο-
μικούς - θύματα εν ώρα υπηρεσί-
ας και τονίζεται ότι είναι άκρως 
υποκριτικό κάποια Μ.Μ.Ε που 
συνεχώς προσπαθούν να προ-
βάλλουν μηνύματα κατά του φα-
σισμού, να «στοχοποιούν» και να 
«φορούν ταμπέλες» στις οικογέ-
νειες και στα παιδιά των Ελλή-
νων αστυνομικών. 

ςυνάντηςη Γιά  
τις ΦυΛάκες τυΠου Γ΄
Η Ένωση Αστυνομικών Φθιώτι-
δας στο πλαίσιο του προβληματι-
σμού που αναπτύσσεται για τη 
λειτουργία των Φυλακών Τύπου 
Γ’ και των προβλημάτων που 
προκαλούνται, σε συνέχεια άλ-
λων ενεργειών της, συναντήθηκε 
με τον κ. Αρχηγό της Ελληνικής 
Αστυνομίας  Αντιστράτηγο κ. Δη-
μήτριο Τσακνάκη, παρουσία και 
του προέδρου της ΠΟΑΣΥ κ. Χρή-
στου Φωτόπουλου.  Οι συνάδελ-
φοι εξέφρασαν την έντονη δυσα-
ρέσκειά τους διότι συνεχίζεται η 
παραβίαση των διατάξεων του 
Π.Δ.394/2001 «Χρόνος εργασίας 
προσωπικού της Ελληνικής 
Αστυνομίας», με ό,τι αυτό συνε-
πάγεται για την σωματική και 
ψυχική τους υγεία. Ως εκ τούτου, 
ζητήθηκε η άμεση παρέμβασή 
του προκειμένου να δοθεί τέλος 
στην αναστάτωση που προκαλεί-
ται, χωρίς περαιτέρω δυσμενείς 
για την υπηρεσία και τους συνα-
δέλφους συνέπειες.

Πρωτοβουλία για την θωράκιση 
όλων των αστυνομικών
Η ΕΑΣΥ Αθηνών πρωτοστατεί στη λήψη μέτρων πρόληψης  
κατά των μεταδοτικών νοσημάτων. Λειτουργεί και η Λέσχη στο Αλλοδαπών

Το προεδρείο της Ένωσης 
Αστυνομικών Υπαλλήλων 
Γρεβενών συναντήθηκε με 

τον Αντιπεριφερειάρχη Γρεβενών 
κ. ΣΗΜΑΝΔΡΑΚΟ Ευάγγελο και 
το Δήμαρχο Γρεβενών κ. ΔΑΣΤΑ-
ΜΑΝΗ Γεώργιο προκειμένου να 
θέσει υπόψη τους τα ζητήματα 
που απασχολούν τα μέλη της αλ-
λά και τις προτεραιότητές της. 
Επιπλέον συζητήθηκαν τα επιμέ-
ρους θέματα αστυνομικού ενδια-
φέροντος που αφορούν την περι-
φέρεια και το δήμο. Κύριο μέλημα 
και πάγιο αίτημα της Ένωσης εί-

ναι η διαδικασία ανεύρεσης χώ-
ρου για την μεταστέγαση των 
αστυνομικών υπηρεσιών της Δι-
εύθυνσης Αστυνομίας Γρεβενών. 
Από την πλευρά τους ο κ. Αντιπε-
ριφερειάρχης και ο κ. Δήμαρχος 
χαρακτήρισαν εποικοδομητικές 
αλλά και ουσιαστικές τις συνα-
ντήσεις μας και δεσμεύτηκαν ότι 
στα θέματα που άπτονται της Πε-
ριφερειακής και της Δημοτικής 
Αρχής θα είναι αρωγοί. Δήλωσαν 
επίσης ότι επιθυμούν μια γόνιμη 
και ειλικρινή συνεργασία προς 
όφελος του τόπου μας.

ςυναντήσεις της Ένωσης Γρεβενών
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Θα!!! Θα!!! Θα!!! Λόγια!!! Λό-
για!!! Λόγια!!! Υποσχέσεις!!! 
Υποσχέσεις!!! Υποσχέσεις!!! 

Με αυτά τα λόγια προλογίζει την 
ανακοίνωσή της η ΕΑΣΥ Αργολί-
δας για το συνεχιζόμενο πρόβλημα 
του Κ.Κ.Φ.Α. Κορίνθου,  για την 
φύλαξη του οποίου κλήθηκαν εκ 
νέου να συνδράμουν εφτά Α.Δ. της 
Πελοποννήσου και η Γ.Α.Δ.Α. με 
τις Διμοιρίες των Υ.Α.Τ. και την 
ομάδα ΔΙ.ΑΣ.

Όπως τονίζει το σωματείο, «με 
την ίδρυση της νεοϊδρυθείσας υπη-
ρεσίας Υ.Φ.Ε.Κ.Α. Κορίνθου, βάσει 
των Νόμων και των κανονισμών 
που διέπουν την ΕΛ.ΑΣ. έπρεπε να 
είχε ήδη επανδρωθεί με μόνιμο 
αστυνομικό προσωπικό και υπήρ-
χε η δυνατότητα να δοθεί ένα μέ-
ρος του αστυνομικού έργου σε ει-
δ ι κ ά  ε κ π α ι δ ε υ μ έ ν η  ο μ ά δ α 
security.

Η αρχική δέσμευση που υπήρχε 
προς τους  συνδικαλιστές ήταν ότι 
" κάντε λίγο υπομονή σε σύντομο 

χρονικό διάστημα θα προκηρυχθεί 
διαγωνισμός για ποια εταιρεία 
security θα αναλάβει ένα μέρος 
του αστυνομικού έργου και οι υπό-
λοιπες θέσεις θα καλυφθούν από 
μόνιμο αστυνομικό προσωπικό 
ώστε να πάψουν οι μετακινήσεις 
ενισχυτικών αστυνομικών δυνά-
μεων προς αυτό". Η υπόσχεση αυ-
τή μας καθησύχασε για ένα αρκετό 
μεγάλο διάστημα καθώς τα θέματα 
λειτουργικότητας και ασφαλείας 
του εν λόγω κέντρου που ανέκυ-
πταν ήταν πολλά και έπρεπε να 
ασχοληθούμε πρώτιστα με αυτά 
αφού όλα είχαν γίνει στον αέρα χω-
ρίς κανένα σχέδιο τρωτότητας, λει-
τουργικότητας και φύλαξης αυτού, 
με ορατούς κινδύνους για αποδρά-
σεις, στάσεις και εξεγέρσεις των 
κρατουμένων. Η συνεχής καραμέ-
λα της Διοικήσεως για να κατα-
πραΰνει τις αντιδράσεις μας ήταν 
ότι σύντομα θα προκηρυχθεί δια-
γωνισμός για security και θα απο-
δεσμευτούν όλες οι αστυνομικές 

ενισχυτικές δυνάμεις, κατέρρευσε 
αφού δεν διαφαίνεται να είναι εφι-
κτή πλέον η ανάληψη έργου από 
security.

Κατόπιν των έντονων συνδικαλι-
στικών μας πιέσεων και της ένστο-
λης συγκέντρωσης διαμαρτυρίας 
που πραγματοποιήθηκε έξωθεν 
του  Υ.Φ.Ε.Κ.Α. Κορίνθου εκ μέρος 
των υπηρεσιών του Αρχηγείου της 
ΕΛ.ΑΣ. τοποθετήθηκε ένας σημα-
ντικός αριθμός μετατεθειμένων 
και αποσπασμένων συναδέλφων 
για να αποδεσμευτούν οι ενισχυτι-
κές δυνάμεις πράγμα που έχει επι-
τευχθεί επιλεκτικά για τις πιο μα-
κρινές σε χιλιομετρική απόσταση 
Διευθύνσεις Αστυνομίας. 

Σήμερον, οι ενισχυτικές αστυνο-
μικές δυνάμεις που συνεχίζουν 
ανελλιπώς να στέλνουν αστυνομι-
κό προσωπικό για την φύλαξη του 
Υ.Φ.Ε.Κ.Α.ΚΟΡΙΝΘΟΥ είναι η Δ.Α. 
ΑΡΓΟΛΙΔΑΣ, η Δ.Α.ΑΡΚΑΔΙΑΣ και 
η διμοιρία των Υ.Α.Τ. της Γ.Α.Δ.Α.

Κατά την διάρκεια του Γ.Σ. & Δ.Σ. 

της Π.Ο.ΑΣ.Υ. την 1-10-2014 στην 
Αθήνα όπου έδωσε το παρών ο κ. 
Αρχηγός της ΕΛ.ΑΣ. σε ερώτηση 
που του τέθηκε σχετικά με τις ενι-
σχυτικές αστυνομικές δυνάμεις 
π ο υ  δ ι α θ έ τ ο ν τ α ι  σ τ ο 
Υ.Φ.Ε.Κ.Α.ΚΟΡΙΝΘΟΥ από την 
Γ.Π.Α.Δ.ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟΥ, πα-
ρουσία του Υπουργού Δημοσίας 
Τάξης και Προστασίας του Πολίτη, 
ο κ. Αρχηγός απάντησε κατηγορη-
ματικά ότι το Υ.Φ.Ε.Κ.Α. ΚΟΡΙΝ-
ΘΟΥ θα ενισχυθεί με ικανό αριθμό 
αστυνομικών κατά τις έκτακτες – 
συμπληρωματικές μεταθέσεις κα-
θώς και με αποσπασμένους επιθυ-
μούντες συναδέλφους ώστε να 
σταματήσουν όλες οι ενισχυτικές 
δυνάμεις που προέρχονται από την 
ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟ και αυτό θα το 
λειτουργήσει αποκλειστικά η 
Δ.Α.ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ το αργότερο έως 
το τέλος του μήνα Νοεμβρίου 2014, 
με την τοποθέτηση των αποσπα-
σμένων συναδέλφων και έκτακτων 
μεταθέσεων.

Ταύτη παρατηρείται ότι οι έκτα-
κτες μεταθέσεις και οι αποσπα-
σμένοι συνάδελφοι να έχουν τοπο-
θετηθεί στο Υ.Φ.Ε.Κ.Α.ΚΟΡΙΝΘΟΥ 
πλην όμως να μην αποφασίζεται 
καμιά αποδέσμευση της Δ.Α.ΑΡ-
ΓΟΛΙΔΑΣ και της Δ.Α.ΑΡΚΑΔΙΑΣ 
από αυτό.

Δεν γνωρίζουμε γιατί δεν υλο-
ποιείται η δέσμευση του κ. Αρχη-
γού της ΕΛ.ΑΣ. της 1/10/2014 προς 
το Γ.Σ. & Δ.Σ. της Π.Ο.ΑΣ.Υ.  για την 
πλήρη αποδέσμευση όλων των ενι-
σχυτικών δυνάμεων που προέρχο-
νται από την ΠΕΛΟΠΟΝΝΗΣΟ από 
το Υ.Φ.Ε.Κ.Α.ΚΟΡΙΝΘΟΥ. Για τον 
λόγο αυτό ζητούμε την άμεση πα-
ρέμβαση της Ομοσπονδία μας 
προς τον κ. Αρχηγό της ΕΛ.ΑΣ. 
ώστε να δοθεί επιτέλους ένα ορι-
στικό τέλος σε ένα θέμα που έχει 
καθηλώσει τις ενισχυτικές δυνά-
μεις της Δ.Α.ΑΡΓΟΛΙΔΑΣ και της 
Δ.Α.ΑΡΚΑΔΙΑΣ και δεν λέει να τις 
απεγκλωβίσει από αυτό, θυμίζο-
ντας τον Προμηθέα Δεσμώτη».

Το Διοικητικό Συμβούλιο της 
Ένωσης Αστυνομικών Υπαλ-
λήλων Ροδόπης πραγματο-

ποίησε εκδήλωση προς τιμή των 
μελών της, που αποστρατεύθηκαν 
το έτος 2013, ενώ διοργάνωσε και 
παιδική εκδήλωση στο πλαίσιο των 
εορτών των Χριστουγέννων και της 
Πρωτοχρονιάς.

Οι συνταξιούχοι βραβεύτηκαν 
για την ενεργή συνδικαλιστική τους 
δράση και τα παιδιά απόλαυσαν το 
παιχνίδι  με τα ξωτικά, τον Μίκυ, 
τον Μπαμπαστρούμφ, τα φουσκω-
τά παιχνίδια και το συντριβάνι σο-

κολάτας με το ποπ κορν που προ-
σφερόταν άφθονα. Επίσης, φωτο-
γραφήθηκαν με τον Άγιο Βασίλη 
που τους μοίρασε αναμνηστικά 
δώρα και σοκολάτες.

Η Ένωση ευχαριστεί τον Διοικητή 
της Σχολής Αστυφυλάκων Αστυνο-
μικό Υποδιευθυντή     κ. ΣΤΑΜΠΟΥ-
ΛΗ Χρήστο και τον Διοικητή του 
Τ.Δ.Α. Κομοτηνής Αστυνόμο Α΄             
κ. ΔΕΜΕΡΤΖΙΔΗ Πέτρο για τη πα-
ραχώρηση της αίθουσας, καθώς και 
τους συναδέλφους που εθελοντικά 
βοήθησαν στην πραγματοποίηση 
της εκδήλωσης. 

βράβευση παιδιών  
και συνταξιούχων  
από την εΑσΥ ροδόπης

Γιοφύρι της Άρτας ο απεγκλωβισμός  
των ενισχυτικών δυνάμεων
Έντονη δυσφορία για το Υ.Φ.Ε.Κ.Α. Κορίνθου

με μέριμνα της  Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων ιωαννίνων, 
τελέστηκε στις  30-12-2014 
στο ισόγειο  του Αστυνομικού   
μεγάρου ιωαννίνων, τρισάγιο 
υπέρ αναπαύσεως  των ψυχών 
των συναδέλφων μας  δημητρί-
ου κΩΤσΗ και κωνσταντίνου  
βΛΑΧοΠΑΝοΥ,  οι οποίοι δολο-
φονήθηκαν κατά την διάρκεια 
μεταγωγής  επικίνδυνου κακο-
ποιού   την 30 δεκεμβρίου 
2005 στην περιοχή Τρυγόνας 
Τρικάλων.
Την τελετή μνήμης, τίμησαν με 
την παρουσία τους ο Περιφε-
ρειακός διευθυντής Αστυνομί-

ας Ηπείρου Υποστράτηγος κ. 
ΤρομΠοΥκΗσ κωνσταντίνος, ο 
διευθυντής  Αστυνομίας ιωαν-
νίνων Ταξίαρχος κ. ΠΑΠιΓκιΩ-
ΤΗσ Ανδρέας,  καθώς και πλή-
θος συναδέλφων.

 Το δ.σ. της Ένωσης ευχαριστεί 
όλους όσοι παραβρέθηκαν 
στην σεμνή αυτή τελετή με την 
ευχή να κλείσει εκεί ο κατάλο-
γος  των θανόντων εν ώρα υπη-
ρεσίας συναδέλφων μας.

τρισάγιο από την εάςυ ιωαννίνων  
για τους αδικοχαμένους αστυνομικούς
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Την Κυριακή, 14 Δεκεμβρίου 
2014, στο Δ.Δ. Ιτέας - Φλώρινας, 
τόπο καταγωγής του αδικοχα-

μένου συναδέλφου μας Κωστένη 
Ηλία, πραγματοποιήθηκε μια σημα-
ντική εκδήλωση τιμής και μνήμης εκ 
μέρους του Δήμου Φλώρινας και του 
συνδικαλιστικού μας κινήματος.

Η τελετή ξεκίνησε με τρισάγιο χο-
ροστατούντος του Μητροπολίτη 
Φλώρινας, Πρεσπών και Εορδαίας 
κ.κ. Θεοκλήτου και μετά από τις ομι-
λίες των επισήμων, πραγματοποιή-
θηκαν τα αποκαλυπτήρια της ονομα-
σίας της πλατείας του Δ.Δ. Ιτέας σε 
Πλατεία Ηλία Κωστένη.

Στην τελετή, η οποία πραγματοποι-
ήθηκε παρουσία του Δημάρχου Φλώ-
ρινας κ. Βοσκόπουλου Ιωάννη και 
σύσσωμου του Δημοτικού Συμβουλί-
ου του Δήμου Φλώρινας, παραβρέθη-
καν βουλευτές, εκπρόσωποι της αυ-
τοδιοίκησης, στελέχη της αστυνομί-
ας, το προεδρείο της ΕΑΣΥ Φλώρινας 
και ο γενικός γραμματέας της ΠΟΑ-
ΣΥ κ. Παναγιώτης Λάζος, καθώς και 
η οικογένεια με τους συγγενείς του 
άτυχου συναδέλφου και πολλοί συ-
νάδελφοι,.

Εκπροσωπώντας την Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Αστυνομικών Υπαλλή-
λων ο κ. Λάζος ευχαρίστησε εκ μέ-
ρους όλων των συναδέλφων μας τον 
Δήμο Φλώρινας, διότι με την πρωτο-
βουλία του αυτή, δεν ανταποκρίνεται 
μόνο στην επιθυμία της αστυνομικής 
οικογένειας και των ανθρώπων του 
αδικοχαμένου συναδέλφου μας να 
είναι πάντα στις καρδιές όλων μας ως 
ένας Ήρωας της Ελληνικής Αστυνο-
μίας.

Υποδηλώνει, όπως τόνισε, «κάτι 
παραπάνω που αντανακλά στην 

Συνεχίζει τις συναντήσεις εργασί-
ας η Ε.ΑΣ.Υ. Ακαρνανίας, αυτή τη 
φορά με τη Βουλευτή Αιτωλοα-

καρνανίας  κ. Νίκη Φούντα και με την 
Αντιπεριφερειάρχη, Περιφερειακής 
Ενότητας Αιτωλοακαρνανίας, κ. Χρι-
στίνα Σταρακά.

Το σωματείο τις ενημέρωσε για το 
διεκδικητικό μας πλαίσιο, ενώ σημα-
ντική θέση στη συζήτηση κατέλαβε η 
έξαρση της εγκληματικότητας που 
δυστυχώς δικαιώνει τις επισημάνσεις 
του για τις ιδιαιτερότητες - ιδιομορφί-
ες της περιοχής. Τονίστηκε ότι αστυ-
νόμευση χρειάζεται όχι μόνο στα με-
γάλα αστικά κέντρα αλλά και στην 
περιφέρεια. Το έγκλημα δεν κάνει 
εξαιρέσεις, δεν έχει γεωγραφικά όρια, 
είναι φαινόμενο που εξελίσσεται με 
ραγδαίους ρυθμούς και η αντιμετώπι-

ση του είναι υπόθεση όλων μας. 
Επίσης, ανέδειξε την επικινδυνό-

τητα του Εθνικού και επαρχιακού 
οδικού δικτύου της Αιτωλοακαρνανί-
ας καθώς και τον τρόπο  αντιμετώπι-
σης των κινδύνων. Άμεση είναι η ανά-
γκη αντικατάστασης της φθαρμένης 
σήμανσης, άλλα και η βελτίωση όπου 

απαιτείται, σύμφωνα με τις προτά-
σεις των υπηρεσιών Τροχαίας, του 
ηλεκτροφωτισμού και της διαγράμ-
μισης των οδών.

Εξίσου σημαντικό θα ήταν να αξιο-
ποιηθούν ευρωπαϊκά προγράμματα 
(Ε.Σ.Π.Α.), με χρηματοδότηση των 
δράσεων, για ίδρυση οργάνωση και 

λειτουργία βρεφονηπιακού σταθμού 
για όλους, που εργάζονται σε κυλιόμε-
νες βάρδιες (Αστυνομικοί, Πυροσβέ-
στες, Λιμενικοί, Στρατιωτικοί, νοση-
λευτές, γιατροί κλπ).

Μέριμνα πρέπει να ληφθεί για 
πλήρη λειτουργία και στελέχωση με 
ιατρικό και νοσηλευτικό προσωπικό 

όλων των κλινικών του νοσοκομείου 
Αγρινίου. 

Μεγάλη ανάγκη υπάρχει για ίδρυση 
οργάνωση και λειτουργία νέων αστυ-
νομικών υπηρεσιών όπως, Αστυνομι-
κή Υποδιεύθυνση Βόνιτσας, Α.Τ. Περι-
φέρειας Δήμου Αγρινίου, Αστυνομική 
Υπηρεσία αστυνόμευσης του Αερολι-
μένα Ακτίου-Βόνιτσας Αιτ/νιας, Τμή-
μα Αλλοδαπών, Τ.Τ. Αυτοκινητοδρό-
μων Ιόνιας Οδού κλπ.. Όλα τα ανωτέ-
ρω έχουν κατατεθεί ως τεκμηριωμέ-
νες προτάσεις της Ένωσης στο 
Αρχηγείο της Ελληνικής Αστυνομίας.

Τέλος, η  Ένωση συμμετείχε στο 
πρόγραμμα αλληλοβοήθειας και κοι-
νωνικής αλληλεγγύης του Δήμου 
Αγρινίου και της Ι.Μ. Αιτωλίας και 
Ακαρνανίας με τη συλλογή τροφίμων 
για το κοινωνικό παντοπωλείο.

Αξιέπαινη πρωτοβουλία στη Φλώρινα 
Παρούσα η Ομοσπονδία στην ονοματοδότηση Πλατείας Ηλία Κωστένη. Εμπράκτως το ενδιαφέρον για τα θύματα της βίας και των 
ένοπλων συγκρούσεων

απαίτηση της ελληνικής κοινωνίας 
να αναγνωρίζεται διαρκώς από την 
πολιτεία το λειτούργημα που επιτελεί 
ο Έλληνας Αστυνομικός και βέβαια 
να επιδεικνύεται ο προσήκων σεβα-
σμός σε όσους θυσιάζονται, φυλάττο-
ντας Θερμοπύλες.

Ο Ηλίας Κωστένης, δολοφονήθηκε 
άνανδρα  από  επικίνδυνους κακο-
ποιούς. Με την παρουσία μας εδώ 
σήμερα δεν αποτίουμε απλώς φόρο 
τιμής στον εκλιπόντα συνάδελφό 
μας, αλλά την ίδια ώρα εκφράζουμε 
το αδιάλειπτο ενδιαφέρον της Ομο-
σπονδίας μας για τις οικογένειες των 
αδικοχαμένων  στο βωμό του καθή-
κοντος συναδέλφων μας και απαι-
τούμε από την πολιτεία να λάβει ου-
σιαστικά μέτρα για τη θωράκιση του 
αστυνομικού λειτουργήματος. Η πο-

λιτεία οφείλει πολλά ακόμα να πρά-
ξει για να αισθάνεται και να είναι 
ασφαλής ο αστυνομικός.

Όχι ευχολόγια
Το υπενθυμίζουμε διαρκώς στην πο-
λιτεία, απαιτώντας άμεσα μέτρα και 
όχι ευχολόγια.

Δυστυχώς και φέτος θρηνήσαμε 
τον άδικο χαμό τριών άλλων συνα-
δέλφων μας. Η αστυνομική οικογέ-
νεια ανησυχεί, όπως ανησυχούν και 
οι τοπικές κοινωνίες, ιδίως των ακρι-
τικών περιοχών, όπου πολλές φορές 
κυριαρχεί η αίσθηση της εγκατάλει-
ψης και η ανασφάλεια των κατοίκων 
δεν γίνεται πρώτο θέμα στα δελτία 
των 8. Γίνεται δυστυχώς όμως όταν 
έχουμε τραγικά συμβάντα, όπως έγι-
νε και με αυτό που κόστισε τη ζωή του 

συναδέλφου μας.
Κύριε Δήμαρχε, η πρωτοβουλία 

σας είναι αξιέπαινη και οφείλουμε να 
την προβάλλουμε. Μας οπλίζει με δύ-
ναμη και πίστη στον αγώνα που κά-
νουμε για να μην αισθάνεται ανα-
σφαλής ο συμπολίτης μας. Η μετονο-
μασία της πλατείας είναι μια συμβο-
λική, αλλά και ουσιαστική ενέργεια 
που πρέπει να βρει μιμητές και για 
έναν πρόσθετο λόγο.

Υπάρχει μια κεντρική πολιτική κα-
τεύθυνση από την Ευρωπαϊκή Ένωση 
προς τα κράτη μέλη της, να καταδει-
κνύουν εμπράκτως το ενδιαφέρον 
τους για τα θύματα της βίας και των 
ένοπλων συγκρούσεων. Η στήριξη 
της κοινωνίας μέσω τέτοιων εκδηλώ-
σεων και πρωτοβουλιών, στο δύσκο-
λο και επικίνδυνο έργο των αστυνο-

μικών, είναι πρωταρχικής σημασίας 
ζήτημα για την αναβάθμιση του αν-
θρώπινου δυναμικού και της υλικο-
τεχνικής υποδομής της αστυνομίας 
όσο και για την παγίωση καλών σχέ-
σεων μεταξύ αστυνομίας και κοινω-
νίας.

Ο αστυνομικός δεν είναι μόνος και 
δεν πρέπει να αισθάνεται ποτέ μόνος 
στον καθημερινό πόλεμο στον οποίο 
βρίσκεται κυνηγώντας αδίστακτους 
εγκληματίες και κατεστημένα συμ-
φέροντα.

Με αυτές τις σκέψεις εύχομαι η πο-
λιτεία να πράξει το χρέος της ώστε να 
μη βρεθούμε ξανά στη δυσάρεστη 
θέση να αναφερόμαστε στις τραγικές 
συνέπειες των δικών της ελλειμματι-
κών ή και λανθασμένων πολλές φο-
ρές επιλογών».

επί τάπητος η εγκληματικότητα και τα τροχαία
Παραγωγικές συναντήσεις με τοπικούς παράγοντες
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Μ
ία μόλις ημέρα μετά 
την Παγκόσμια Ημέ-
ρα των Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων, η 
Ισπανική Βουλή ενέ-

κρινε  Νόμο που περιορίζει τα δικαι-
ώματα των πολιτών να διαδηλώνουν 
ελεύθερα. 

Πρόκειται για τον λεγόμενο lye 
mordazza, το νόμο – φίμωτρο, όπως 
τον αποκαλούν οι πολίτες που αντι-
δρούν.

Ο νόμος για την Δημόσια Ασφά-
λεια, προβλέπει απαγόρευση συγκε-
ντρώσεων έξω από κυβερνητικά κτί-
ρια, ποινικοποίηση της χρήσης κου-
κούλας κατά την διάρκεια διαδηλώ-
σεων, αλλά και πρόστιμα από 600 
έως 30.000 ευρώ σε όσους διαδηλώ-
νουν χωρίς έγκριση από τις αρχές ή 
φωτογραφίζουν αστυνομικούς κατά 
την δράση τους στις διαδηλώσεις. Αυ-
τό φυσικά μπορεί να σημαίνει ότι κά-
ποιος μπορεί να δεχθεί πρόστιμο 
επειδή αποθανάτισε μια στιγμή βίας 
ή αυθαιρεσίας. Πρόκειται για έναν 
νόμο που θυμίζει παρόμοιο δηλαδή 
νόμο περί τη Δημόσια Τάξη, του 1959, 
που ίσχυε στην Ισπανία κατά την δι-
κτατορία του Φράνκο.

Ειδικότερα ο νόμος αυτός περιλαμ-
βάνει τα εξής μέτρα και πρόστιμα:
1.Φωτογράφιση ή ηχογράφηση της 

Αστυνομίας 600 έως 30.000 ευρώ.
2. Ειρηνική ανυπακοή στην εξουσία 

600 έως 30.000 ευρώ.
3. Κατάληψη τραπεζών ως μέσο δια-

μαρτυρίας 600 έως 30.000 ευρώ.
4. Διαμαρτυρία χωρίς άδεια 600 έως 

30.000 ευρώ.
5. Πραγματοποίηση συνελεύσεων ή 

συναντήσεων σε δημόσιους χώ-
ρους 100 έως 600 ευρώ.

6. Παρεμπόδιση ή διακοπή έξωσης 
600 έως 30.000 ευρώ.

7. Παρουσία σε έναν κατειλημμένο 
χώρο (όχι μόνο κοινωνικά κέντρα, 
αλλά και σπίτια που καταλαμβάνο-
νται από οικογένειες που έχουν 
υποστεί έξωση).

8. Οι μαύρες λίστες της Αστυνομίας 
για διαδηλωτές, ακτιβιστές και για 
τον εναλλακτικό τύπο έχουν νομι-
μοποιηθεί.

9. Συνάντηση ή συγκέντρωση μπρο-
στά στο Κογκρέσο 600 έως 30.000 
ευρώ.

10. Για να ασκηθεί έφεση στο δικα-
στήριο απαιτείται η πληρωμή των 
δικαστικών εξόδων, το κόστος των 
οποίων εξαρτάται από το πρόστιμο.

11. Επιτρέπει την τυχαία εξακρίβωση 
στοιχείων, στοχοποιώντας ομάδες 
μεταναστών και μειονοτήτων.

12. Η Αστυνομία μπορεί πλέον να 
πραγματοποιεί επιδρομές κατά την 
κρίση της, χωρίς να έχει διαταρα-
χθεί η τάξη.

13. Επιτρέπονται πλέον οι σωματικοί 

έλεγχοι κατά την κρίση των αστυ-
νομικών.

14. Η κυβέρνηση μπορεί να απαγο-
ρεύσει κάθε διαμαρτυρία κατά  
βούληση, αν αισθάνεται ότι διατα-
ράσσεται η τάξη.

15. Οποιαδήποτε ασαφώς προσδιορι-
σμένη «υποδομή ζωτι-
κής σημασίας» θεωρεί-
ται απαγορευμένη ζώνη 
για δημόσιες συγκε-
ντρώσεις αν θα μπορού-
σαν να επηρεάσουν τη 
λειτουργία της.

16. Επίσης προβλέπονται 
πρόστιμα για όσους ανε-
βαίνουν σε κτίρια και 
μνημεία χωρίς άδεια.
Ακτιβιστές και υπερα-

σπιστές των Ανθρωπίνων 
Δικαιωμάτων επικρίνουν 
τον νέο νόμο που δίνει συ-
ντριπτική δύναμη στην 
Αστυνομία, θυμίζοντας 
επιστροφή στην εποχή του 
Φράνκο.

Η  εκπρόσωπος της Διε-
θνούς Αμνηστίας, Maria 
Serrano, λέει πως ο Νόμος 
στερεί από τους μετανάστες το δικαί-
ωμα του ασύλου και εξαλείφει τις εγ-
γυήσεις ότι οι μετανάστες θα μπο-
ρούσαν να έχουν το δικαίωμα της νο-
μικής προστασίας. Τα Ισπανικά κόμ-
ματα της αντιπολίτευσης αντέδρασαν 
έντονα και οργάνωσαν μια διαμαρτυ-
ρία με φίμωτρα, ως απάντηση.      

Με μια προσεκτική ανάλυση, προ-
κύπτει απερίφραστα η περιστολή της 
δημόσιας έκφρασης, το δικαίωμα 
στις συναθροίσεις, το δικαίωμα στην 
ελευθερία του λόγου και ο περιορι-
σμός στην ελευθερία του ανθρώπου, 
με πρόσχημα πάντα την δημόσια τά-
ξη και ασφάλεια.

Πρακτικά αποδίδει στην Αστυνο-
μία υπερεξουσία, η οποία όμως είναι 
εντελώς υποκειμενική, διότι στην ου-
σία, δημιουργεί επιπλέον προβλήμα-
τα στις δυνάμεις ασφαλείας και στο-
χοποιεί αυτές όταν καλούνται να 
αντιμετωπίσουν ακόμα και ειρηνικές 
διαδηλώσεις και να απαγορεύσουν 
τις συναθροίσεις σε ζώνες ζωτικής 
υποδομής.

Ας θυμηθούμε αγαπητοί συνάδελ-
φοι την εμπλοκή της Ελληνικής 
Αστυνομίας σε ανάλογες ζώνες όπως 
στην Κερατέα Αττικής, στις Σκουριές 
Χαλκιδικής, στην Λευκίμη Κέρκυρας 
και αλλού ανά την επικράτεια, όπου 
διακυβεύονται τα συμφέροντα των 
ισχυρών σύμφωνα με την θεωρία 
τους.

Εάν τύγχανε ανάλογης εφαρμο-
γής ένας τέτοιος Νόμος και στην 
χώρα μας, θα μας έθετε απέναντι σε 
συνανθρώπους μας, οι οποίοι έχουν 
υποστεί έξωση από τα σπίτια τους 

Lye mordazza
Έντονο προβληματισμό προκαλεί  
νομοθέτημα της ισπανικής  βουλής  
για τις υπερεξουσίες της αστυνομίας

 ΑΤΟΜΙΚΑ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ

Την καθιέρωση μαθήματος 
Πολιτειακής-πολιτικής 
παιδείας υποστήριξε ο 

πρόεδρος της Ομοσπονδίας μας, 
μιλώντας στο εκπαιδευτικό συ-
μπόσιο που πραγματοποιήθηκε 
στην Κατερίνη στις 5/12/14 στο 
πλαίσιο σειράς εκδηλώσεων με 
θέμα «ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ ή ΒΑΡΒΑ-
ΡΟΤΗΤΑ».

Οργανωτής του συμποσίου, η 
Πανελλήνια Ένωση Νομικών 
και Πολιτικών Επιστημόνων, η 
οποία έχει υποβάλλει και σχε-
τική πρόταση στα αρμόδια 
υπουργεία Παιδείας και Δημό-
σιας Τάξης.

«Είναι τιμή για μένα και για 
την Ομοσπονδία που εκπροσω-
πώ, να χαιρετίσω το συμπόσιο 
που διοργανώσατε στο πλαίσιο 
σειράς εκδηλώσεών σας με θέμα 
«Δημοκρατία ή βαρβαρότητα» 
και ειδικότερα για την αποτίμη-
ση της διδασκαλίας του μαθήμα-
τος της Πολιτειακής-πολιτικής 
παιδείας στη χώρα μας», τόνισε ο 
κ. Φωτόπουλος, συμπληρώνο-
ντας στη συνέχεια ότι γνωρίζου-
με τις προσπάθειες που γίνονται 
για να αποκτήσει αυτό το μάθη-
μα τη θέση που του αξίζει στα 
σχολεία μας και μάλιστα «θέλω 
να αναφερθώ ονομαστικά στην 
πρόεδρο, την κα Αρετή Κεραμά-
ρη, διότι είχαμε τη χαρά να την 
ακούσουμε να μας παρουσιάζει 
αναλυτικά τις σκέψεις της στην 
Ημερίδα που είχαμε διοργανώ-
σει τον Αύγουστο στη Σχολή 
Αστυφυλάκων Κομοτηνής, για τα 
θέματα της αστυνομικής εκπαί-
δευσης με αφορμή τα δικά μας 
προβλήματα.

Εκεί η κα Κεραμάρη αναφέρ-
θηκε στη σημασία του μαθήμα-
τος αυτού και μάλιστα το συσχέ-
τισε με την αστυνομική εκπαί-
δευση, με την ποιότητα της εκ-
παιδευτικής διαδικασίας και το 
εύρος της μάθησης που παρέχε-
ται στους δόκιμους, αστυφύλα-
κες και αξιωματικούς.

Σας αξίζουν επομένως συγχα-
ρητήρια και εύχομαι να ευοδω-
θεί η προσπάθειά σας για την 
αναβάθμιση του μαθήματος 
"ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΠΑΙΔΕΙΑ", που εί-
ναι πλέον κύριο και υποχρεωτι-

κό μάθημα στο Γενικό Λύκειο και 
που οπωσδήποτε πρέπει να συν-
δεθεί με την εξέταση των μαθη-
τών που επιλέγουν τις αστυνομι-
κές σχολές. Η απόφαση για την 
επαναφορά αυτού του μαθήμα-
τος ελήφθη το 2012 και αποσκο-
πεί στην ενδυνάμωση του Πολι-
τεύματός μας και της εμπιστοσύ-
νης των νέων στους θεσμούς και 
στην Πολιτική, στην απόρριψη 
ακραίων στάσεων και ιδεολογι-
ών και ως τέτοιο τόσο το υπουρ-
γείο Παιδείας όσο και το Δημόσι-
ας Τάξης και Προστασίας του 
Πολίτη, οφείλουν να δουν θετικά 
την πρόταση που έχετε ήδη υπο-
βάλλει όσον αφορά τον προσδιο-
ρισμό των μαθημάτων στα οποία 
πρέπει να εξετάζονται οι υποψή-
φιοι για τις στρατιωτικές και 
αστυνομικές σχολές. Ο Νόμος 
για το Νέο Λύκειο ορίζει ειδικό 
Πεδίο (Δέσμη) της Γ’ Γεν. Λυκεί-
ου για την εισαγωγή στις Στρατι-
ωτικές και τις Αστυνομικές Σχο-
λές, αλλά εκκρεμεί ο προσδιορι-
σμός των μαθημάτων.

Εσείς προτείνετε  να εντα-
χθούν ως ειδικό Πανελλαδικώς 
εξεταζόμενο μάθημα, οι  «ΑΡΧΕΣ 
ΔΙΚΑΙΟΥ & ΠΟΛΙΤΕΙΟΛΟΠΑΣ», 
δεδομένου ότι πράγματι πολλά 
από τα διδασκόμενα μαθήματα 
στις Σχολές άπτονται του Δημο-
σίου Δικαίου, της Οργάνωσης 
του Κράτους, της Ευρωπαϊκής 
Ένωσης και της Διεθνούς Κοινό-
τητας. Θεωρούμε ότι η υιοθέτηση 
του αιτήματός σας θα συμβάλλει 
γενικότερα και στην αναβάθμιση 
της αστυνομικής εκπαίδευσης 
αφού η κατεύθυνση που θα 
έχουν ήδη επιλέξει οι υποψήφιοι 
θα τους θωρακίζει πληρέστερα 
με τις αξίες της δημοκρατίας και 
θα τους εισαγάγει φυσιολογικά 
στην εκπαιδευτική διαδικασία 
για να έχουμε αστυνομικούς 
αφοσιωμένους στα ιδανικά και 
τις αρχές της δημοκρατίας».

Στη συνέχεια ο πρόεδρος ανέ-
πτυξε τις δικές μας προτάσεις 
για μια ουσιαστική μεταρρύθμι-
ση του εκπαιδευτικού συστήμα-
τος της αστυνομίας, όπως αυτές 
διατυπώθηκαν στην Ημερίδα 
της Κομοτηνής όσο και στο πρό-
σφατο συνέδριό μας.

Πώς θα θωρακίζονται  
οι υποψήφιοι πληρέστερα
Παρέμβαση της ΠΟΑΣΥ  
σε συμπόσιο για την εκπαίδευση

και μάλιστα θα τους απομακρύναμε 
δια της βίας σε περιπτώσεις που θα 
επιχειρούσαν την διαμονή τους σε 
κοινωνικά κέντρα ή σε άλλα πρό-
σφορα σημεία.

Η απαγόρευση συγκεντρώσεων 
έμπροσθεν του Κογκρέσου, δηλ. στο 
να διαδηλώνουμε έμπροσθεν του Ελ-
ληνικού Κοινοβουλίου είναι προβλη-
ματική και εδώ ας θυμηθούμε τις 
διώξεις των συναδέλφων μας με τις 
«αγχόνες» και τα συνδικαλιστικά 
δρώμενα που έλαβαν χώρα ή την δίω-
ξη της Προέδρου της Ένωσης Αστυ-
νομικών Υπαλλήλων  Ροδόπης και 
μέλους του Δ.Σ της Π.Ο.ΑΣ.Υ. Σταυ-
ρούλας Τζατζανά για την διαμαρτυρία 

της μπροστά στην Αστυνο-
μική Ακαδημία της Κομο-
τηνής, όπου κάλλιστα θε-
ωρήθηκε εμμέσως ως ζώ-
νη ζωτικής σημασίας.

Θα ήθελα να σας θυμίσω 
επίσης ότι ήδη δραστηριο-
ποιούνται κινήματα πολι-
τών τα οποία αντιδρούν 
και διαμαρτύρονται κάθε 
Τετάρτη στις δικαστικές 
αίθουσες όταν εκδικάζο-
νται υποθέσεις πλειστηρι-
ασμών από Τράπεζες ακό-
μα και για την πρώτη κα-
τοικία και οι συναδελφοί 
μας καλούνται να προ-
βούν σε αθρόες προσαγω-
γές πολιτών, κάτι που έχει 
συμβεί στην Θεσσαλονίκη 
και σε άλλες πόλεις της 
χώρας με άμεση εμπλοκή 

της Ελληνικής Αστυνομίας.
Ακόμα και η προσφυγή στην Δικαι-

οσύνη καθίσταται δυσχερής με την 
υποχρέωση καταβολής υπέρογκων 
ποσών για τα δικαστικά έξοδα, αλλά 
έτσι η ευνομούμενη πολιτεία αποτε-
λεί μια εικονική πραγματικότητα για 
τους οικονομικά ασθενέστερους. Το 
πρόβλημα αυτό το βιώσαμε και εμείς 
οι Αστυνομικοί όταν υποχρεωθήκαμε 
να καταβάλλουμε το ποσό των 100 
ευρώ για τα κατ΄εγκληση αδικήματα 
εις βάρος μας εν ώρα υπηρεσίας, έως 
ότου υπήρξε σχετική νομοθετική 
ρύθμιση ενώ το βιώνουν έως σήμερα 
οι πολίτες.

Συμπερασματικά, από ανάλογους 
νόμους προκύπτει έκδηλα η διάθεση 
της εξουσίας, όταν αισθάνεται την 
απειλή, να νομοθετεί κατά το δοκούν, 
μη διστάζοντας ακόμα και στην κα-
τάργηση των βασικών αρχών της 
ελευθερίας του ατόμου και των αν-
θρωπίνων δικαιωμάτων και να χρη-
σιμοποιεί τις δυνάμεις ασφαλείας ως 
μέσω πίεσης προς τον λαό.

Ως εργαζόμενοι Αστυνομικοί, ως 
Συνδικαλιστές και ως Ενεργοί Πολί-
τες θα πρέπει να επαγρυπνούμε για 
τέτοιες μεθοδεύσεις και να αποτρέ-
πουμε με τον αγώνα μας αυτές τις 
πρακτικές, διότι όπως η Ισπανία 
έτσι και η Ελλάδα, αλλά και άλλες 
χώρες του Ευρωπαϊκού Νότου, πι-
θανόν να βρεθούν ενώπιον ανάλο-
γων νομοθετημάτων, με πρόσχημα 
την οικονομία όπου ο Μητροπολιτι-
κός Βορράς θέλει να επιβάλλει την 
βάναυση επιρροή του στις χώρες 
της Μεσογείου.

Του  
ΑθΑνΑσΙΟυ 
ΑθΑνΑσΟπΟυ-
λΟυ

ΑνΑΠληρωΤησ 
Γενικοσ 
ΓρΑμμΑΤεΑσ 
Π.ο.Ασ.Υ.
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Καλή Χρονιά! 2015 με φουλ τις 
μηχανές για όλους και για όλα! 

Έχουν πολλά να δουν τα μάτια μας. 
Ανατροπές εξαγγέλλονται, αλή-
θειες και ψέματα συγκρούονται, 
αλλά στο τέλος όπως στρώσουμε 
θα κοιμηθούμε…

Οι ραγδαίες πολιτικές εξε-
λίξεις και η πρόωρη προ-

σφυγή στις κάλπες συνεπεία 
αδυναμίας εκλογής Προέδρου 
Δημοκρατίας, μονοπώλησαν το 
πολιτικό ενδιαφέρον με αποτέ-
λεσμα να «παγώσουν» όλα τα 
άλλα ενδιαφέροντα για μας ζη-
τήματα. Ο κοινοβουλευτικός 
έλεγχος μηδαμινός, ενώ ακόμα 
και τα μεγέθη του κρατικού 
προϋπολογισμού για το 2015 
πέρασαν απαρατήρητα. Ουδείς 
είχε λάβει στα σοβαρά τις εγγε-
γραμμένες πιστώσεις. Για την 
ιστορία να σημειώσουμε ότι ο 
τελευταίος προϋπολογισμός 
της απελθούσης κυβέρνησης 
για το υπουργείο Δημόσιας Τά-
ξης προβλέπει 1.907.389.000 
ευρώ, εκ των οποίων τα 
1.525.323.000 αφορούν την Ελ-
ληνική Αστυνομία.

Με αφορμή διάφορα σχόλια 
στα ΜΜΕ, υπενθυμίζεται ότι 

αποτελεί αναφαίρετο δικαίωμα των 
όποιων υποψηφίων βουλευτών να 
απευθύνονται στο εκλογικό σώμα, 
άρα και στους Έλληνες Αστυνομι-
κούς, αρκεί να μην εμπλέκουν τις 
δημόσιες υπηρεσίες, πόσω μάλλον 
τις αστυνομικές, στην κομματική 
τους προεκλογική εκστρατεία. Τού-
το οφείλουμε να το σεβόμαστε όλοι 
μας, η δε πολιτική και φυσική Ηγε-
σία της Ελληνικής Αστυνομίας να 

διασφαλίσει αυτό, λειτουργώντας 
πάντα αμερόληπτα και υπερκομ-
ματικά για να διαφυλαχθεί το κύ-
ρος του θεσμού και να αποτραπούν 
τυχόν αρνητικά φαινόμενα.

Πολύ καλώς έπραξε η Ομο-
σπονδία και ζήτησε τις θέ-

σεις των πολιτικών κομμάτων 
που συμμετέχουν στις βουλευ-
τικές εκλογές. Σε κάθε περίπτω-
ση είναι δεδομένες οι ευχές μας 
για μια γόνιμη συζήτηση με 
τους υποψηφίους και δη εκεί-
νους που προέρχονται από την 
Ελληνική Αστυνομία, πολλώ δε 
μάλλον από τις τάξεις της Ομο-
σπονδίας μας. Τους ευχόμαστε 
καλή επιτυχία στο δρόμο που 
χάραξαν να ακολουθήσουν, 
υπηρετώντας το κοινό καλό 
από άλλο μετερίζι.

Η νέα κυβέρνηση δεν έχει πε-
ριθώρια για χάσιμο. Για μας 

προέχει η μεγάλη εκκρεμότητα του 
ΤΕΑΠΑΣΑ, η εφαρμογή των απο-
φάσεων του ΣτΕ, αλλά και η υλοποί-
ηση της θεσμοθετημένης ρύθμισης 
για την ενίσχυσή του σε ποσοστό 
5% από τα πρόστιμα των τροχαίων 
παραβάσεων. Ήταν μια μεγάλη επι-
τυχία στην οποία συνέβαλαν και οι 
τρεις προερχόμενοι από το αστυνο-
μικό σώμα βουλευτές της Νέας Δη-
μοκρατίας (Κυριαζίδης, Βλαχογιάν-
νης, Νταβλούρος), αλλά στη συνέ-
χεια η Ηγεσία δεν επέδειξε την 
αναμενόμενη εγρήγορση. Με αγώ-
να δικό μας θεσμοθετήθηκε το 5% 
και εννοείται ότι δεν το εγκαταλεί-
πουμε.

Ο αριθμός είναι συγκλονι-
στικός!  3.072 θάνατοι πα-

ράνομων μεταναστών στη Με-
σόγειο κατά το πρώτο εννεάμη-
νο του 2014… Οι ευρωβουλευτές, 
με ψήφισμά τους, ζήτησαν να 
υπάρξει μία ολιστική ευρωπαϊ-
κή προσέγγιση στο ζήτημα της 
μετανάστευσης και μεγαλύτε-
ρες προσπάθειες για να απο-
φευχθεί η απώλεια ανθρώπι-
νων ζωών στη θάλασσα. Η Ε.Ε. 
θα πρέπει να αναλάβει το μερί-
διο ευθύνης και αλληλεγγύης 
που της αναλογεί απέναντι στα 
κράτη μέλη που δέχονται τον 
μεγαλύτερο αριθμό προσφύ-
γων και αιτούντων άσυλο, είτε 
σε απόλυτους αριθμούς, είτε 
αναλογικά», υπογραμμίζει το 
ΕΚ υπενθυμίζοντας τις υποχρε-
ώσεις που απορρέουν από τις 
Συνθήκες της ΕΕ.

«Προσπάθησα να βγάλω τους αστυ-
νομικούς στους δρόμους, δίπλα στον 
πολίτη. Έλυσα το θέμα της ενδοεπι-
κοινωνίας χωρίς να χρεωθεί ο φορο-
λογούμενος ούτε ένα ευρώ. Θέσπισα 
την επιχείρηση «ΘΗΣΕΑΣ» για τις γει-
τονιές της Αττικής και επισκέφθηκα 
τα περισσότερα τμήματα της χώρας 
σε μια προσπάθεια να ενδυναμωθεί 
ο Έλληνας αστυνομικός».

&Είπαν 
Εγραψαν

Βασίλης 
Κικίλιας 
υπουργοσ 
δημοσιασ ταξησ 
και προστασιασ 
του πολιτη

εκΚΕΝΤΡΙκόs

Αποσβολωμένη η παγκόσμια 
κοινή γνώμη προσπαθεί να 
συνέλθει από το μακελειό 

που προκάλεσαν Γάλλοι (!) τζιχαντι-
στές τρομοκράτες στην καρδιά του 
Παρισιού, ενώ οι ηγέτες δεκάδων 
χωρών έσπευσαν στη Γαλλική πρω-
τεύουσα για να διατρανώσουν την 
αποφασιστικότητά τους να χαρά-
ξουν ένα ενιαίο μέτωπο απέναντι 
στο φασισμό, στο σκοταδισμό και το 
φανατισμό. 

Την ίδια ώρα στη χώρα μας, την 
αστυνομική επικαιρότητα μονοπω-
λούσε η επιτυχία της Ελληνικής 
Αστυνομίας με τη σύλληψη του κα-
ταζητούμενου τρομοκράτη Χριστό-
δουλου Ξηρού και τον εντοπισμό 
ενός πλούσιου οπλοστασίου. Η επι-
τυχία αυτή προστέθηκε σε σειρά 
άλλων επιτυχιών του συνόλου των 
αστυνομικών υπηρεσιών σε όλη τη 
χώρα, γεγονός που καταδεικνύει το 
υψηλό επίπεδο επαγγελματικής 
λειτουργίας που διέπει τον αστυνο-
μικό οργανισμό, αλλά και τις δυνα-
τότητες που έχει για ακόμα μεγαλύ-

τερες επιτυχίες. Η ΠΟΑΣΥ και η 
ΠΟΑΞΙΑ με ανακοίνωσή τους συγ-
χαίρουν το σύνολο των συναδέλ-
φων που εργάστηκαν για τον εντο-
πισμό και τη σύλληψη του καταζη-
τούμενου κάτω από τις γνωστές σε 
όλους μας αντίξοες και επικίνδυνες 
συνθήκες. Παράλληλα, όμως, επι-
σημαίνουν την υποχρέωση της Πο-
λιτείας για διαρκή θωράκιση του 
Έλληνα Αστυνομικού ώστε αφενός 
να τιμά το λειτούργημά του, αφετέ-
ρου δε να ανταποκρίνεται κατά τον 
καλύτερο τρόπο στις προσδοκίες 
της Ηγεσίας όσο και της ελληνικής 
κοινωνίας.

Δυστυχώς, λίγες μέρες αργότερα, 
ακολούθησε η σύλληψη ενός από-

τακτου αστυνομικού, στελέχους της 
ΕΚΑΜ, για συνέργεια στο οργανω-
μένο έγκλημα και την τρομοκρατία! 
Πρωτάκουστο και πρωτοφανές, 
επίλεκτο στέλεχος, καταδικασθείς 
στο παρελθόν για υποθέσεις αρχαι-
οκαπηλίας κλπ, να συλλαμβάνεται 
ξανά για ακόμα πιο ατιμωτικά για 
έναν αστυνομικό εγκλήματα. Το 
τεκμήριο της αθωότητας, σεβαστό 
βεβαίως και για τον εν λόγω κατη-
γορούμενο, ωστόσο, δεν μπορεί να 
μην αποτελέσει η εμπλοκή αυτή 
αντικείμενο σοβαρού προβληματι-
σμού. Τα στερεότυπα για την τρομο-
κρατία καταρρίπτονται και όσο ορι-
σμένοι επιμένουν στο να μην το 
αντιλαμβάνονται, το μόνο που κά-

νουν είναι να δυσχεραίνουν το έργο 
των διωκτικών αρχών. Τόσο η τρα-
γική εμπειρία των Παρισίων όσο 
και η είδηση για την εμπλοκή του 
απότακτου αστυνομικού οδηγούν 
σε πιο ώριμες σκέψεις. Στο Παρίσι 
έδρασαν Γάλλοι υπήκοοι και όχι 
«λαθρομετανάστες». Ο αστυνομικός 
που κατεγράφη πεσμένος στο πεζο-
δρόμιο να εκτελείται από τους πά-
νοπλους δράστες ήταν μουσουλμά-
νος στο θρήσκευμα, όπως και οι 
δράστες. Στη χώρα μας επίσης έχει 
αποδειχθεί ότι στην εξερεύνηση 
της βίας και της τρομοκρατίας τίπο-
τε δεν πρέπει να αποκλείεται. Οι 
διασυνδέσεις με τον υπόκοσμο εί-
ναι δεδομένες.

Ευχόμαστε, φυσικά, όλα αυτά 
να καταπέσουν κατά τη δι-
καστική διερεύνηση, για να 

μην υπάρχουν σκιές στην Ελληνι-
κή Αστυνομία. Αλλά δεν μπορού-
με παρά να ανησυχούμε για όλα 
αυτά που συμβαίνουν γύρω μας 
και να επιζητούμε τη θωράκιση 
του αστυνομικού λειτουργήματος 
από κάθε πλευρά. Η Ομοσπονδία 
μας δεν αντιμετωπίζει με παρωπί-
δες το αστυνομικό λειτούργημα 
ούτε παραβλέπει το κοινωνικό 
γίγνεσθαι εντός του οποίου κα-
λείται να δράσει το αστυνομικό 
σώμα. Έχει αποδείξει με τις προ-
τάσεις και τα αιτήματά της ότι 
έχει παρέλθει ανεπιστρεπτί ο και-
ρός της εμπειρικής αστυνόμευ-
σης. Ο επαγγελματισμός, άρα και 
η θωράκιση του αστυνομικού από 
τις σύγχρονες απειλές, πρέπει να 
κατοχυρωθεί με όρους κοινωνίας, 
υπό το πρίσμα, πάντα, μιας επι-
στημονικής προσέγγισης των 
πραγμάτων και της αστυνομίας 
και της κοινωνίας.

Να τελειώνουμε με τα στερεότυπα
 αΤ-αξΙΕς

( (Je suis Policier

ΔΙαΒαςΤΕ  
ΚαΙ ΔΙαΔΩςΤΕ ΤΗ  
ΝΕα αςΤΥΝΟΜΙα
Στιγμιότυπο από τη διακί-
νηση της Νέας Αστυνομίας 
στις αστυνομικές εγκατα-
στάσεις της Διεύθυνσης 
Αστυνομίας Νοτιοανατολι-
κής Αττικής από τον πρόε-
δρο του σωματείου κ. Γιώρ-
γο Καλιακμάνη. Η Νέα 
Αστυνομία διανέμεται τα-
χυδρομικά, αλλά και σε 
συγκεκριμένα πολυσύχνα-
στα σημεία αστυνομικών 
υπηρεσιών.

«Στους αστυνομικούς λένε ότι αν 
βγει ο ΣΥΡΙΖΑ, θα τους αφοπλίσει 
και θα χάσουν τη δουλειά τους. 
Στους οπαδούς της ΑΕΚ λένε πως δεν 
θα τους κάνει γήπεδο. Στους κυνη-
γούς ότι θα καταργήσουμε το κυνήγι. 
Στους χριστιανούς ότι θα απαγορεύ-
σει να θρησκεύεστε και θα κατεβά-
σει τις εικόνες. Το μοναδικό που δεν 
έχουν πει ακόμα είναι ότι αν βγει ο 
ΣΥΡΙΖΑ, θα κάνει παιδομάζωμα και 
θα σας πάρει τις γυναίκες».

αλέξης Τσίπρας
προεδροσ  
του συριΖα
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